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 PROTOKÓŁ NR XII/2003
z XII sesji RADY MIASTA GDAŃSKA,

która odbyła się w dniu 28 sierpnia 2003 roku
w sali obrad Nowego Ratusz w Gdańsku

ul. Wały Jagiellońskie 1

Początek obrad godz. 11.00.
Na stan 34 radnych w sesji udział wzięło 34 radnych.

PUNKT 1
SPRAWY REGULAMINOWE

Przewodniczący Rady Miasta BOGDAN OLESZEK otworzył i
przewodniczył obradom sesji Rady Miasta Gdańska.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Serdecznie witam wszystkich zebranych, a szczególnie przebywających na
galerii Stoczniowców, których oświadczenie zaraz przeczytam.
Zaraz przejdziemy do zatwierdzenia porządku obrad. Mamy bardzo dużo
punktów. Przypomnę, że w 1999 roku była sesja ze 148 uchwałami i
zakończyliśmy ją o godzinie 15.00. Jeśli przeprowadzimy sesje sprawnie to
mamy szanse zakończyć ją w jednym dniu.
Dzisiaj będzie dyscyplina pod względem przestrzegania czasu wypowiedzi.
Pierwsza wypowiedz 5 min, druga 3 minuty. Urządzenie znajdujące się na stole
będzie nam sygnalizowało światłem czas wypowiedzi. Na wystąpienie klubu
będzie 10 minut. Jest to zgodne z regulaminem.
Wpłynęła informacja Wiceprezydenta Miasta Gdańska Wiesława Bielawskiego
o projektach uchwał RMG o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego.
Wpłynęła autopoprawka Prezydenta Miasta do projektów uchwał:

- druk 383 – ppkt 1 w punkcie 5,
- druk 350 – ppkt 98 w punkcie 5,
- druk 403 – ppkt 105 w punkcie 5.

Informuję jeszcze, że skracamy przerwę o 30 minut i będzie ona trwała od 15.00
do 15.30.
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Kto z państwa jest za przyjęciem porządku obrad?

za - 29
przeciw -   0
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu p r z y j ę ł a

PORZĄDEK OBRAD:
 1. Sprawy regulaminowe
• otwarcie sesji,

• zatwierdzenie porządku obrad

 2. Komunikaty:
- Prezydium i Komisji Rady Miasta,
- Prezydenta Miasta

 3. Oświadczenia Klubów Radnych.
 4. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi Prezydenta Miasta.
 5. Uchwały w sprawie:

     
 1) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Gdańska na rok 2003

(druk nr 383)
 2) powołania zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników sądów

powszechnych (druk nr 310),
 3) rozpatrzenia i rozstrzygnięcia zarzutu do projektu miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego Siedlce rejon ulicy Taborowej             w
mieście Gdańsku (druk nr 307),

 4) rozpatrzenia i rozstrzygnięcia zarzutów do projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Ujeściska – rejon ulicy Warszawskiej,
Jabłoniowej, Trasy Armii Krajowej w mieście Gdańsku (druk nr 304),

 5) rozpatrzenia i rozstrzygnięcia zarzutów do projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Szadółki – ulica tzw. „Nowa Stężycka” w
mieście Gdańsku (druk 305),

 6) rozpatrzenia i rozstrzygnięcia protestu do projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Szadółki – ulica tzw. „Nowa Stężycka” w
mieście Gdańsku (druk nr 306),

 7) rozpatrzenia i rozstrzygnięcia protestów do projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Szadółki – rejon ul. Jabłoniowej i tzw. „Nowej
Abrahama” w mieście Gdańsku
(druk nr 308),

 8) rozpatrzenia i rozstrzygnięcia zarzutów do projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Szadółki – rejon ul. Jabłoniowej i tzw. „Nowej
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Abrahama” w mieście Gdańsku
(druk nr 309),

 9) rozpatrzenia i rozstrzygnięcia zarzutów do projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Piecki – Migowo rejon ul. Myśliwskiej i
Stolema w mieście Gdańsku  (popraw.druk nr 381),

 10) rozpatrzenia i rozstrzygnięcia protestu do projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Piecki – Migowo rejon ul. Myśliwskiej  i
Stolema w mieście Gdańsku  (popraw.druk nr 380),

 11) rozpatrzenia i rozstrzygnięcia zarzutów do projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Lipcowej                      w
Kokoszkach w mieście Gdańsku  (druk nr 389),

 12) rozpatrzenia i rozstrzygnięcia protestu do projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Lipcowej                      w
Kokoszkach w mieście Gdańsku  (druk nr 391),

 13) rozpatrzenia i rozstrzygnięcia zarzutów do projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Ujeścisko – rejon ulic Łódzkiej i Przemyskiej
w mieście Gdańsku   (druk nr 408),

 14) rozpatrzenia i rozstrzygnięcia protestów do projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego rejonu Drogi Zielonej od ul. Jana Pawła II do
torów kolejowych z Gdańska do Nowego Portu w mieście Gdańsku  (druk nr
384+autopoprawka),

 15) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu Drogi
Zielonej od ul. Jana Pawła II do torów kolejowych z Gdańska do Nowego Portu
w mieście Gdańsku  (druk nr 388),

 16) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Siedlce rejon
ul. Cygańska Góra w mieście Gdańsku  (druk nr 341),

 17) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Orunia Dolna
rejon ul. Trakt Św. Wojciecha 213 w mieście Gdańsku
(druk nr 342),

 18) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieście
rejon targowiska przy ul. Elbląskiej w mieście Gdańsku  (druk nr 343),

 19) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieście –
rejon Dolnego Miasta – Reduta Żbik, w mieście Gdańsku (druk nr 395),

 20) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na zachód od
ulicy Złota Karczma w mieście Gdańsku                              (druk nr
386+autopoprawka),

 21) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Stogi
Południowe rejon ul. Stryjewskiego i Hożej w mieście Gdańsku
(druk nr 387),

 22) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Nowy Port
Zachód w mieście Gdańsku  (druk nr 392),

 23) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Błonia Południe w mieście Gdańsku  (druk nr 311),

 24) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Rudniki Błonia - Zachód w mieście Gdańsku (druk nr 312),

 25) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Rudniki rejon mostu Sucharskiego w mieście Gdańsku (druk nr
313),



4

 26) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Brzeźno – Północny odcinek ulicy tzw. Nowej Gdańskiej w
mieście Gdańsku (druk nr 339),

 27) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Krakowiec – rejon ul. Jodłowej – Steczka w mieście Gdańsku
(druk nr 347),

 28) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Krakowiec – rejon ul. Kępnej w mieście Gdańsku (druk nr 373),

 29) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Stogi w rejonie plaża – pusty Staw w mieście Gdańsku (druk nr
361),

 30) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Stogi Południowe w rejonie ul. Tamka w mieście Gdańsku (druk
nr 374),

 31) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Nowy Port Wolny Obszar Celny – Zachód w mieście Gdańsku
(druk nr 325),

 32) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Górki Zachodnie – rejon ujścia Wisły Śmiałej część północna w
mieście Gdańsku (druk nr 326),

 33) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Wrzeszcz Dolny
ul. Wyspiańskiego w mieście Gdańsku (druk nr 314),

 34) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Wrzeszcz Centrum rejon ul. Tadeusza Kościuszki, Al.
Grunwaldzkiej w mieście Gdańsku
(druk nr 316),

 35) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Wrzeszcz Centrum, rejon ul. Klonowej, Grunwaldzkiej, Romana
Dmowskiego w mieście Gdańsku   (druk nr 359),

 36) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Wrzeszcz Centrum rejon ul. Uphagena i Alei Grunwaldzkiej w
mieście Gdańsku (druk nr 363),

 37) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Wrzeszcz – byłe koszary przy ul. Słowackiego w mieście
Gdańsku (druk nr 365),

 38) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Wrzeszcza Dolnego, rejonu ulic Lelewela, Wyspiańskiego,
Waryńskiego w mieście Gdańsku
(druk nr 366),

 39) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Wrzeszcza Dolnego – ulicy Wajdeloty w mieście Gdańsku (druk
nr 390),

 40) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego polany leśnej Srebrniki w mieście Gdańsku  (druk nr 315),

 41) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego rejon ul. Srebrniki, Ogrodowej, Potokowej i Franciszka
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Rakoczego w mieście Gdańsku
(druk nr 317),

 42) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego centrum Zaspy z węzłem przesiadkowym SKM w mieście
Gdańsku (druk nr 340),

 43) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Aniołki, rejon ul. Marii Skłodowskiej Curie i Juliana Tuwima w
mieście Gdańsku
(druk nr 360),

 44) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Aniołki, rejon ul. Mikołaja Kopernika i Elizy Orzeszkowej w
mieście Gdańsku (druk nr 362),

 45) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Strzyża Górna w mieście Gdańsku (druk nr 364),

 46) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Piecki – Migowo rejon ul. Bulońskiej – Myśliwskiej w mieście
Gdańsku (druk nr 367),

 47) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Piecki Migowo - rejon ul. Magellana w mieście Gdańsku (druk
nr 368),

 48) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Piecki Migowo rejon ulic Franciszka Rakoczego i Piekarniczej w
mieście Gdańsku
(druk nr 372),

 49) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego rejonu ulicy Migowskiej w mieście Gdańsku (druk nr 369),

 50) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Dolne Migowo i Franciszka Rakoczego w mieście Gdańsku
(druk nr 385),

 51) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Zakoniczyn na zachód od ul. Unruga w mieście Gdańsku (druk
nr 318),

 52) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Zakoniczyn na wschód od ul. Unruga w mieście Gdańsku (druk
nr 319),

 53) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Kiełpinek Wschód w mieście Gdańsku   (druk nr 331),

 54) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego rejon Kiełpinka i tzw. „Trasy
W-Z” w mieście Gdańsku (druk nr 329),

 55) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Jasień rejon ul. Źródlanej i tzw. „Trasy W-Z” w mieście Gdańsku
(druk nr 330),

 56) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Jasień rejon ul. Zwierzynieckiej w mieście Gdańsku (druk nr
332),

 57) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Maćkowy III w mieście Gdańsku (druk nr 370),
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 58) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Chełm rejon ul. Witosa, Gen. W. Sikorskiego, Ptasiej w mieście
Gdańsku   (druk nr 371),

 59) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Kokoszki Mieszkaniowe – rejon ul. Kartuskiej i Otomińskiej w
mieście Gdańsku (druk nr 320),

 60) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Kokoszki Mieszkaniowe rejon między lasem i ul. Kartuską w
mieście Gdańsku (druk nr 322),

 61) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Kokoszek Mieszkaniowych w  rejonie ul. Goplańskiej w mieście
Gdańsku (druk nr 348),

 62) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Smęgorzyno II w mieście Gdańsku (druk nr 321),

 63) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Klukowo – Rębiechowo – rejon ul. Radiowej i Telewizyjnej w
mieście Gdańsku (druk nr 323),

 64) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Klukowo – Rębiechowo – rejon ulic Słowackiego i Radiowej w
mieście Gdańsku  (druk nr 324),

 65) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Święty Wojciech – rejon rzeki i Kanału Raduni w mieście
Gdańsku (druk nr 327),

 66) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Święty Wojciech Wschód w mieście Gdańsku (druk nr 328),

 67) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Gdańsk Nowe Miasto Północ (druk nr 333),

 68) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Śródmieścia – rejon Biskupiej Górki w mieście Gdańsku (druk
nr 334),

 69) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Śródmieścia – rejon Siennej Grobli i Polskiego Haka w mieście
Gdańsku (druk nr 335+autopoprawka),

 70) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Śródmieścia – rejon ul. Okopowej w mieście Gdańsku (druk nr
337),

 71) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Śródmieścia – rejon Dolnego Miasta w mieście Gdańsku (druk
nr 344),

 72) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Śródmieścia – rejon Targu Siennego, Podwala Grodzkiego i
Nowych Ogrodów w mieście Gdańsku (druk nr 375),

 73) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Śródmieścia – rejon Targu Węglowego w mieście Gdańsku (druk
nr 376),

 74) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Śródmieścia w rejonie wiaduktu Błędnik w mieście Gdańsku
(druk nr 377),

 75) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Śródmieścia rejonu węzła Komunikacyjnego Brama Oliwska w
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mieście Gdańsku
(druk nr 378),

 76) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Gdańsk Nowe Miasto – Stocznia, Plac Solidarności (druk nr
336),

 77) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Siedlce rejon ul. Beethowena i ul. Otwartej w mieście Gdańsku
(druk nr 338),

 78) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Gdańsk Orunia – „Czerwony Most” (druk nr 379),

 79) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Oliwa Górna rejon ul. Polanki – Zachód II w mieście Gdańsku
(druk nr 352),

 80) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Oliwa Górna rejon ul. Polanki – Zachód I w mieście Gdańsku
(druk nr 356),

 81) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Oliwa rejon ul. Jelitkowskiej II w mieście Gdańsku (druk nr
353),

 82) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Oliwa Dolna rejon
ul. Beniowskiego w mieście Gdańsku (druk nr 354),

 83) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego rejonu Miejskiego Ogrodu Zoologicznego „Wybrzeże” w mieście
Gdańsku (druk nr 355),

 84) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Oliwa Górna rejon ul. Abrahama w mieście Gdańsku (druk nr
357),

 85) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Oliwa Dolna rejon ul. Chłopskiej i Obrońców Wybrzeża w
mieście Gdańsku   (druk nr 358),

 86) przejęcia przez Gminę Miasta Gdańska niektórych zadań i kompetencji z zakresu
właściwości Pomorskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków (druk nr
349),

 87) nadania nazwy placowi (druk nr 300),
 88) zmieniająca uchwałę w sprawie przywrócenia tablicy pamiątkowej poświęconej

burmistrzowi Danielowi Gralathowi i ufundowania tablicy pamiątkowej
poświęconej przywódcom harcerzy pomordowanym i poległym w czasie II
wojny światowej
(druk nr 402),

 89) zmiany Uchwały Nr XI/296/2003 Rady Miasta Gdańska z dnia 10 lipca 2003 r.
dotyczącej zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej   (druk nr 400 z autopoprawką)

 90) zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu przyznawania Nagrody
Miasta Gdańska dla młodych naukowców pod nazwą „Młody Heweliusz” (druk
nr 302),

 91) wzniesienia pomnika poświęconego profesorowi Robertowi Szewalskiemu
twórcy pierwszej polskiej turbiny parowej na terenie Instytutu Maszyn
Przepływowych w Gdańsku  (druk nr 410),
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 92) budowy tablicy pamiątkowej poświęconej gen. Władysławowi Sikorskiemu.
(druk nr 351+autopoprawka),

 93) zasad używania herbu, flagi i pieczęci Miasta Gdańska
(druk nr 394),

 94) utworzenia środków specjalnych dla jednostki budżetowej PKFM „Twierdza
Gdańsk” (druk nr 345),

 95) powierzenia Gminie Przywidz niektórych zadań z zakresu zatrudnieni i
przeciwdziałania bezrobociu oraz współpracy z Powiatowym Urzędem Pracy w
Gdańsku   (druk nr 407),

 96) szczegółowych zasad utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Gdańska
(druk nr 393),

 97) zmiany uchwały Nr III/50/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 5 grudnia 2002 roku
w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Gdańska uprawnień w zakresie
ustalania wysokości niektórych cen i opłat za usługi komunalne o charakterze
użyteczności publicznej oraz za korzystanie z gminnych obiektów i urządzeń
użyteczności publicznej (druk nr 396),

 98) trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu Miasta Gdańska podmiotom
nie zaliczonym do sektora finansów publicznych i nie działającym w celu
osiągnięcia zysku na realizację zadań Miasta, sposobu rozliczenia dotacji oraz
kontroli wykonywania zadań
(druk nr 350),

 99) zmieniająca uchwałę Nr XLV/1381/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 21 lutego
2002 w sprawie ustanowienia szczegółowych zasad i trybu przyznawania nagród
Prezydenta Miasta Gdańska za wybitne osiągnięcia sportowe, zmienioną uchwałą
nr LII/1656.2002 r Rady Miasta Gdańska z 26 września 2002 roku. (druk nr
346),

 100) zasad udzielania stypendiów dla uczniów i studentów  (druk nr 398),
 101) określenia zasad odpłatności oraz częściowego lub całkowitego zwolnienia z

opłat za pobyt dzieci w placówkach opiekuńczo – wychowawczych (druk nr
397),

 102) zmiany uchwały Nr XLI/1261/2001 Rady Miasta Gdańska z dnia 29 listopada
2001 r. w sprawie kryteriów, trybu postępowania o udzielenie dotacji na
finansowanie lub dofinansowanie działań podmiotów nie zaliczanych do sektora
finansów publicznych na realizację zadań Miasta z zakresu pomocy społecznej,
sposobu rozliczania dotacji oraz kontroli wykonywania zadań zmienionej
uchwałą Nr LII/1611/2003 Rady Miasta Gdańska z dnia 29 sierpnia 2002 r.
(druk nr 399)

 103) zmiany uchwały Nr X/255/2003 Rady Miasta Gdańska z dnia 26 czerwca 2003
roku w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą środki z
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2003 roku
(druk nr 411)

 104) nadania statutu XXII Liceum Ogólnokształcącemu, wchodzącemu w skład
Zespołu Szkół Budowlano-Architektonicznych w Gdańsku przy ul.Powstańców
Warszawskich 25, utworzonemu Uchwałą Nr X/257/2003 Rady Miasta Gdańska
z dnia 26.06.2003 r.
(druk nr 401),

 105) wynagradzania nauczycieli szkół i placówek, dla których organem prowadzącym
jest Miasto Gdańsk   (druk nr 403),
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 106) zmiany Uchwały Nr XLVIII/1453/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 25 kwietnia
2002 r. w sprawie przedłużenia funkcjonowania Zespołów Kształcenia
Podstawowego i Gimnazjalnego w Gdańsku  (druk nr 404),

 107) przyznania samodzielności administracyjno-finansowej jednostkom budżetowym
– przedszkolom (druk nr 405),

 108) likwidacji Rejonu Obsługi Finansowej Przedszkoli Nr 10 w Gdańsku ul.
Michałowskiego 28  (druk nr 406),

 109) przeniesienia siedziby Specjalnego Ośrodka Szkolno-Terapeutycznego dla Dzieci
i Młodzieży z Autyzmem z dotychczasowej siedziby przy ulicy Śląskiej 37 do
budynku po zlikwidowanym Przedszkolu Nr 56 w Gdańsku, przy ul.
Dąbrowszczaków 28 (druk nr 409),

 6. Wnioski, oświadczenia osobiste.
 7. Zakończenie obrad.

PUNKT 2
KOMUNIKATY

Przewodniczący RMG –BOGDAN OLESZEK – odczytał komunikaty Prezydium
Rady.
Komunikaty stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Radny – BOGDAN OLESZEK - Przewodniczący RMG
Prezydium RMG odbyło spotkanie z Prezydentem, na którym rozmawialiśmy o
funkcjonowaniu budynku, zamawianiu sal, dojeździe do budynku. Na temat
Herolda dopiero dyskutujemy. Teraz odbywa się zmienia szaty Herolda.

Przewodniczący RMG –BOGDAN OLESZEK – odczytał list od Pracowników
Stoczni Gdańskiej oraz Komisji Międzyzakładowej NSZZ „Solidarność” Stoczni
Gdańskiej .
List stanowią załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska
Szanowni Państwo,
Drodzy Stoczniowcy.
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W projekcie uchwały RMG dot. planu zagospodarowania przestrzennego będzie
tak zapis, który utrwali funkcje przemysłowe. Nowy plan przedłuży
funkcjonowanie tam przemysłu stoczniowego. Właściciel obecny lub przyszły
nie będzie mógł inaczej wykorzystywać tego terenu niż na funkcje
przemysłowe.
Dzisiaj wszystkie nieruchomości posiadające księgi wieczyste są obłożone
milionami złotych. Są winne wobec dwóch banków i jednej instytucji. Przejęcie
tych pochylni przez kogokolwiek nie odbędzie się bez zgody banków. Ja i
wiceprezydent Bielawski jesteśmy w ciągłym kontakcie z prezesem
Ziółkowskim. Wszystkie najbardziej niekonwencjonalne rozwiązania bierzemy
pod uwagę. Na dzień dzisiejszy jakiekolwiek ruchy są niemożliwe bez zgody
banków. Deklaruję, że dalej ten kontakt będzie i będziemy korzystać ze
wszystkich instrumentów tak aby utrzymać produkcje i miejsca pracy.

Radny – BOGDAN OLESZEK - Przewodniczący RMG
Szanowni Państwo.
W imieniu RMG mogę powiedzieć, że zrobimy wszystko, aby Stocznia
funkcjonowała. Nie może być Gdańska bez Stoczni. Nie możemy sobie tego
wyobrazić. Możecie liczyć na to, że będziemy wspierać wszystkie działania
zmierzające do tego, aby Stocznia funkcjonowała.

PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska
Szanowni Państwo.
Mam trzy komunikaty.
W BRMG jest już sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze.
Na sesji 25 września przedstawię projekt WPI. To będzie przedstawienie
metodologii, ile wniosków wpłynęło, statystyka. Proszę być cierpliwym. Ta
prezentacja trochę potrwa. Materiał będzie przekazany 25 września. Będę prosił,
aby Skarbnik spotkał się z Konwentem, aby ustalić harmonogram pracy w
komisjach nad tym niełatwym dokumentem. Będzie też materiał informacyjny w
postaci prognozy finansowej miasta Gdańska na najbliższe kilkanaście lat.
Prezydium otrzymało już zaproszenia na imprezę w Warszawie pt. „Kocham
Gdańsk”. Chciałbym państwa zachęcić do wyjazdu. Na Placu Zamkowym i w
Zamku Królewskim pragniemy poprzez słowa i występ zespołu muzycznego
zamanifestować obecność Gdańska w stolicy. Chcemy poprawić wizerunek
Gdańska.
Warszawa jest miastem scentralizowanym. Mieszczą się tam ważniejsze
instytucje i banki. Powinniśmy zadbać o to abyśmy byli zauważeni w stolicy.
Osobą, która nas wspiera i pomaga jest Prezydent Miasta Stołecznego
Warszawy Lech Kaczyński. Zapraszamy wszystkich Gdańszczan 27 września.
Mam nadzieję, że takie spotkania staną się tradycją.
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Radny – BOGDAN OLESZEK - Przewodniczący RMG
Zapomniałem dodać, że wpłynął wniosek KRP o zdjęcie z porządku sesji
projektu uchwały – druk nr 303 – podpunkt 110 w punkcie 5. Został ten punkt
zdjęty, ponieważ ukazała się ta uchwał w Dzienniku Urzędowym i jest już
obowiązująca.

PUNKT 3
OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH

Radny – ALEKSANDER ŻUBRYS – Wiceprzewodniczący RMG.
Wysoka Rado,
Szanowni Stoczniowcy.
Przed chwilą uczestniczyliśmy w ważnej, historycznej uroczystości zaliczenia
21 postulatów sierpniowych z 1980 roku w poczet światowego dziedzictwa
ludzkości w programie „Pamięć Świata” pod egidą UNESCO. To kolejna
nobilitacja naszego słynnego przedsiębiorstwa, jego załogi ale także naszego
miasta. To także naszym zdaniem ważny moment dla historycznego pojednania
Polaków niezależnie od indywidualnych ocen tamtych czasów, osobistych
dramatów, stanu wojennego, ludzi z ówczesnych dwóch stron barykady, którą
stanowiły realia geopolityczne ale również uprzedzenia i nieufność.
Czas przejść od tamtego okresu – walki i symboli - w przyszłość, w dzieło
wspólnego budowania, ratowania miejsc pracy, takich jak nasza Stocznia
Gdańska. Bo miarą mądrości każdego narodu jest wyciągniecie wniosków z
przeszłości dla pojednania.
Swoje wystąpienie przed salą BHP Lech Wałęsa zakończył wezwaniem
„pójdźmy dalej”. Dla nas to „dalej” oznacza razem – my Polacy, my
Gdańszczanie.
Tak jak to się stało w Hiszpanii, kraju ostatnio często porównywalnego z Polską,
który przeszedł nieporównywalnie trudniejsze chwile w swojej historii a dzisiaj
buduje swoją przyszłość w UE..
Nasze nieustanne – przez 4 lata, od wyborów do wyborów – wykazywanie
błędów politycznego rywala, niekoniecznie przecież wroga, okraszone
pseudopatriotycznymi frazesami a nawet kłamstwem, nie w imię rozwoju kraju
a w imię doraźnych celów grup i partii, nic nie przynoszących narodowi i
krajowi, powinno być zakończone.
Ale trzeba mówić prawdę i patrzeć w przyszłość. A ta przyszłość dla Gdańska i
regionu ma konkretny wyraz. To problemy stoczni i portów, rafinerii, autostrady
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A – 1 czy bezpieczeństwa p. powodziowego. Cieszy, że sprawy te coraz bardziej
łączą nas niezależnie od opcji politycznych.
Nasz klub stara się walczyć o te fundamentalne sprawy poprzez posłów,
przedstawicieli rządu w terenie – na wszystkich płaszczyznach. Są tego
pozytywne jak dotąd efekty – stocznie z zapleczem kooperacyjnym
przekształcone w holding uzyskały gwarancje państwa. A pamiętacie państwo
nasze dwa apele i działania. Rafineria jako grupa LOTOS pozostaje w regionie.
Wojewoda przy wsparciu posłów i senatorów podejmuje istotne decyzje
inwestycyjne odnośnie bezpieczeństwa powodziowego na Żuławach ale także
samego gdańska. Przygotowywana jest nowa ustawa o portach i przystaniach
morskich, a porty Gdańska i Gdyni coraz ściślej będą koordynowały swoje
działania.
Pozostaje A - 1 a właściwie szerzej – gdański transeuropejski węzeł
komunikacyjny, z autostradą, lotniskiem i niedocenianą dotąd rolą kolei. Ten
problem powinien nas wszystkich mobilizować.
Niefortunna umowa z „Bechtelem” powinna być rozwiązana, nawet za
odszkodowaniem.
Aktualnie składane oferty są o wiele korzystniejsze dla polski. Szkoda, ze
pełnomocnikiem ds. budowy autostrad nie został przedstawiciel Pomorza
podlegający bezpośrednio premierowi.
Ale nie ustawajmy w biegu do celu. RMG II kadencji była inicjatorem wraz ze
Związkiem Miast i Gmin Morskich silnego lobby na rzecz budowy autostrady.
Podjęliśmy wówczas stosowny apel – dzisiaj należy go powtórzyć, z
wezwaniem do wszystkich miast i gmin na trasie przebiegu A – 1 o podobne
działanie. Mówiliśmy o tym w gronie prezydium rady. To powinna być wspólna
inicjatywa całej RMG – wszystkich klubów. Nasz klub aktywnie włączy się w
przygotowywanie takiego apelu – do przedstawienia na następnej sesji
podkreślając, że to kolejny już głos RMG w tej sprawie.
Z licznych innych problemów gospodarczych Gdańska zwracamy się z apelem
do prezydenta aby podjął szybkie decyzje w sprawie Wyspy Spichrzów – jest
miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego- choć niektórzy urbaniści i
architekci uważają, ze trzeba w nim dokonać zmian – jest koncepcja zabudowy,
są inwestorzy gdańscy i warszawscy, czekają wykonawcy. Osiągnięto masę
krytyczną. Pokierujmy tym wybuchem mądrze i w sposób skoordynowany.
Może to być przełomowy moment, punkt zwrotny w gdańskich inwestycjach.
Potrzeba szybkiej decyzji.
Panie Prezydencie.
Skończył się też Jarmark Dominikański będący apogeum letnich imprez w
Gdańsku. Nasze wnioski na lata następne powinny zmierzać do wydłużenia jego
okresu o kilka dni ale także przesunięcia godzin dobowych jego trwania.
Gdańskie Śródmieście przynajmniej w okresie Jarmarku musi tętnić życiem
przez 24 godziny. Dobrze byłoby także skutecznie rozszerzyć zakres
terytorialny imprezy – to, co próbowano bez powodzenia wykonać w tym roku.
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Takie rozszerzenie winno obejmować przede wszystkim tereny i nabrzeża
wzdłuż Motławy i jej opływu – przez odsłonięty Zielony Most – na Stągiewną,
Szafarnie i Długie Ogrody – z jednej strony, z drugiej wzdłuż imprezy i stoiska
na ul. Wartką, Grodzką do „Elmoru” a nawet dalej.
To będzie miało wielkie znaczenie także dla turystycznego odkrywania nowych
miejsc naszego miasta. Ważne są szlaki wodne Opływu Motławy – muszą być
jednak udrożnione, z ponownym rozważeniem przywrócenia historycznego
przekopu w płd. Części Wyspy Spichrzów.
Mówiąc o imprezach gdańskiego lata trzeba podkreślić pozytywną rolę sceny
muzycznej na Placu Zebrań Ludowych – to się sprawdziło.
Wysoka Rado.
Upłynęło już nieco czasu od wydarzenia, które jednak tu na tej sali pragniemy
skomentować. Chodzi o wyrok Sądu Rejonowego w Gdańsku w sprawie „Pasji”
Doroty Nieznalskiej. Naszemu stanowisku daliśmy już wyraz w prasie broniąc
prawa artystów do swobodnego wyrażania ich wizji twórczych, szczególnie w
naszym mieście słynącym z tolerancji!
Teraz, bez zbędnej emfazy informujemy, że nasze moralne wsparcie dla Doroty
Nieznalskiej i wszystkich innych artystów wyrazimy, we wspólnej pracy
społecznej wraz z ukaraną, oczywiście jeśli ten niesprawiedliwy wyrok zostanie
podtrzymany przez sąd wyższej instancji. Klub nasz jednak ma nadzieję, że tak
się nie stanie.
Szanowne Koleżanki,
Szanowni Koledzy.
Czeka nas ciężka praca – nas czyli Radę. Niestety przypominamy o
niewykonanych przez prezydenta zobowiązaniach. Chodzi o sesje tematyczne.
Wnioskowana przez nasz klub sesja nt. funkcjonowania firm komunalnych
jeszcze się nie odbyła. A przecież niezależnie od tego ma odbyć się sesja
poświęcona mieszkalnictwu – w której dodajmy – musi znaleźć się istotna
sekwencja o budownictwie komunalnym, co jest statutowym obowiązkiem
gminy. Jedna wiecha przy ul. Zimnej wiosny nie uczyni ale to krok w dobrym
kierunku.
A sesja edukacyjna? To nie tylko problem optymalizacji sieci szkół, nad tym
pracuje powołana komisja ale strategia rozwoju edukacji w Gdańsku. Problem o
wiele szerszy. Tak wakacje się skończyły i dla nas i dla nich – tych, którzy
oczekują poprawy w oświacie- z tej okazji wszystkim uczniom i nauczycielom
życzymy powodzenia w nowym roku szkolnym tym bardziej, że oficjalna
inauguracja odbędzie się na Pomorzu.
I jeszcze jedna uwaga, która kierujemy do pana prezydenta – czekamy na
projekt WPI. Już dawno minął termin jego przedstawienia i proszę nie mówić,
że dogodnie będzie przedłożyć go wraz z projektem budżetu na 2004 r. – nie
widzimy tu żadnego istotnego związku, a nawet sensu łączenia tych spraw.
Wysoka Rado.
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Zbliża się 1 września. Narodowa rocznica, która tutaj w Gdańsku ma szczególny
wymiar. 64 rocznica wybuchu II w.ś. Uczcimy ją w skupieniu z myślą o tych,
którzy odeszli walcząc z faszyzmem o Polskę, o nasz Gdańsk.
Tegoroczne obchody mają także inny ważny aspekt. Po naszej wspólnej decyzji
o wejściu do UE. Wtedy w 1939 r. Europa nas opuściła chociaż w niej zawsze
byliśmy, powracamy do niej w sensie politycznym i gospodarczym jako
pożądany i ważny partner dla Polaków z nadzieją, że przełoży się to na poprawę
warunków życia i pokój społeczny. Z taką nadzieją będziemy czcić na
Westerplatte i Cmentarzu Zaspa tych. Którzy złożyli najwyższą ofiarę. Zawsze
będziemy o nich pamiętać.
Zaś kompleks Westerplatte od 4.45 1.09.2003 r. zostanie wpisany na listę
narodowych pomników przeszłości co ogłosi marszałek Senatu RP Longin
Pastusiak.
Klub SLD tradycyjnie spotka się o tej godzinie na Westerplatte. Spotkajmy się
tam wszyscy.

Radny – WIESŁAW KAMIŃSKI
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Nasze oświadczenie będzie składało się z dwóch części – mojej i kolegi
Czesława Nowaka.
Muszę powiedzieć, że ze zdumieniem wysłuchałem oświadczenia
przewodniczącego SLD. Zupełnie nie rozumiem intencji ani treści zawartych w
tym oświadczeniu. Trzeba powiedzieć, że składało się ono z kilku różnych
wątków, bardzo często nie mających do siebie się. Poza nawoływaniem do
zaprzestania, zakończenia pewnych rozliczeń historycznych, które prawdę
powiedziawszy nasunęły mi się z myślą wyrażoną w wierszu Zbigniewa
Herberta, która brzmiała „i nie przebaczaj zaiste, nie w Twojej mocy przebaczać
w imieniu tych których zdradzono o świcie”.  Druga część tego przemówienia to
były jakieś bałwochwalcze opowieści ile to SLD podjęło działań w sprawie
autostrady A – 1. Autostrady A – 1, która jest najważniejszą decyzją dotyczącą
rozwoju miasta. A mi nasuwa się tylko jedno wydarzenie. Wydarzenie i
wypowiedz przedstawiciela rządu sprzed dwóch tygodni, pana ministra Pola,
który bezczelnie oskarżył parlamentarzystów pomorskich, że to oni są winni nie
budowania autostrady A –1 gdyż nie głosowali za winietami. Co to jest za
pomysł i jak są one realizowane to wiemy. Cieszy z kolei, że przewodniczący
Żubrys nawołuje do wspólnej pracy na rzecz Gdańska. To jest optymistyczne.

Radny – CZESŁAW NOWAK
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
W prze dzień 23 rocznicy sierpniowego zrywu odbyła się w Stoczni uroczystość
szczególna upamiętniająca w dziejach świata tamten sierpień i tamten zryw.
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Wiemy jak się skończył, sam byłem uczestnikiem strajków. Doświadczyłem też
„wielkości” władzy, która nawoływała do pojednania.
Mimo, że od 1989 roku budujemy nowy ustrój gospodarczy i polityczny tylko,
że to nam się chwieje w posadach, drży. Wiemy jakie w Polsce są napięcia
społeczne. Chciałbym aby zapanował w Polsce spokój i to o czym mówi pan
Żubrys stało się rzeczywistością. Uważam, ze tego prawdziwego pojednania, o
które pan apeluje nie będzie jeszcze długo. Nie chcę wspominać afer. Ja będąc
posłem zwalczałem afery poczynając od pana Sekóły. Wiele się mówiło na ten
temat a ja pokazałem pierwszego aferzystę. Wiemy jak skończył.
Jeżeli my mówimy o tym, ze mamy budować to proszę zwrócić uwagę na taką
rzecz. Wielu ludzi było skazanych podczas stanu wojennego na wiezienia,
sędziowie z tamtego okresu dalej pracują pomimo tego, że sejm podjął ustawę o
oczyszczeniu wymiaru sprawiedliwości. Proszę zwrócić uwagę, że żaden sędzia
nie odszedł. Pan radny Klimczyk pracował w Ministerstwie Sprawiedliwości i
był w to zaangażowany. Jeżeli wiecemarszałek senatu domaga się likwidacji
IPN – u - tak nie może być. Jeśli chce się lustracji to jak można mówić
„jednajmy się i idźmy do przodu”. Jednajmy  się ale pozałatwiajmy się to co jest
garbem społecznym. Od tego nie da się uciec.
Nie przywołujmy tu na tej sali pani Nieznalskiej i jej dzieła. Nie jest to żadne
dzieło artystyczne. Nie można nazwać nawet tego szmirą. Jest to próba
ugodzenia w uczucia religijne ludzi wierzących. Nie brońmy czegoś co nie jest
dziełem i artystki, która nie stworzyła żadnego dzieła. Odwołajmy się do
zdrowego rozsądku i tylko tyle. To nie jest żadna artystka.

Radna- ELŻBIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Dzisiejsza sesja, w rocznice sierpnia ma szczególny charakter i stąd odwołania
moich poprzedników do dwóch rocznic. Rocznice te wpisują się w historię
naszego miasta i nakładają na nas szczególną odpowiedzialność za decyzje,
jakie my podejmujemy. Uważam, że bardzo cenne jest by RMG rzeczywiście z
troską pochyliła się nad losem stoczniowców i podjęła działania, które
utrzymają ten zakład pracy na terenie Gdańska.
Ważną rzeczą jest również budowa trasy A – 1. Te dwa zadania mają wspólną
klamrę. Trasa A – 1 i stocznia są bardzo ważne. Nasz klub deklaruje wsparcie
by takie działanie, ponad klubami RMG podjęła. To są uwagi ogólne.
Chciałabym przejść do refleksji jakie nasuwają się nam w przypadku spraw, o
których będziemy dyskutować. Chciałam zadać pytanie panu Skarbnikowi,
który wypowiadał się w prasie na temat sprzedaży długów gospodarki
komunalnej. To bulwersuje mieszkańców i chciałabym uzyskać odpowiedz.
Kieruję też pytanie dotyczące polityki zagranicznej do pana przewodniczącego
RMG. Jestem zbulwersowana artykułem, który ukazała się w wakacje o
dotyczył bezpośrednio mnie. Artykuły pokazują jednoznacznie, że brak
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pewnego kierunku w polityce zagranicznej mści się takimi inwektywami, które
padają pod adresem radnych. Ten mój wyjazd uważam za cenny, ponieważ
Towarzystwo Świętego Wojciecha bardzo mocno wspiera nasze miasto we
wszystkich akcjach. Towarzystwo to dokonuje szereg inicjatyw dla Gdańska.
Apeluję do przewodniczącego by ogłosił radzie jakie są cele polityki
zagranicznej, w jakich kierunkach będą poruszać się radni tak, aby tego typu
uwagi ze strony mediów się nie zdarzały.
Kolejna kwestia dotyczy tras rowerowych. Nie dalej niż dwa dni temu
otwieraliśmy trasę rowerową w Matemblewie. Mieszkańcy dobrze to odbierają.
Te wakacje pokazały, że wielu Gdańszczan przesiada się latem na rowery.
Apeluję do pana prezydenta i pana Szczyta. Czas najwyższy na uporządkowanie
ruchu rowerowego, ponieważ ruch rowerowy stanowi zagrożenie dla ruchu
pieszego i samochodowego. Nie może być tak, ze oddajemy pewne odcinki,
które nie łączą się. Ani pieszy, ani kierowca nie ma informacji, że trasa jest
oblegana przez rowerzystów. Wzorem innych krajów należy poprzez pasy
stworzyć ciąg ruchu rowerowego. W ten sposób przestaniemy być atakowani i
zmniejszymy zagrożenia.
Kolejna sprawa dotyczy roku szkolnego. Z przykrością muszę powiedzieć, że
będziemy dzisiaj procedować druk nr 403 dot. regulacji wynagrodzeń, który tak
naprawdę dokonuje obniżki uposażeń dyrektorów i to tych, którzy są kreatywni i
podnosili swoje kwalifikacje i osiągnęli najwyższy stopień awansu. Średnio
każdy z nich utraci 400 złotych. To są moje uwagi.

Radny – BOGDAN OLESZEK - Przewodniczący RMG
Chce tylko powiedzieć, że przewodniczący RMG nie może sam kreować
polityki zagranicznej. Pani w zeszłej kadencji kierowała Komisją Polityki
Zagranicznej. To pani powinna wypracować kierunek, w którym RMG powinna
pójść. O ile sobie przypominam nie było takiego kierunku.
To był incydentalny przypadek, w którym pani poprosiła o wyjazd prywatnym
samochodem. Różnica była tak duża, że nie było można udzielić zgody. Tyle
mam do powiedzenia.

Radny – GRZEGORZ STRZELCZYK
Panie Przewodniczący,
Panie Prezydencie,
Wysoka Rado.
Te dni są dniami szczególnymi w Gdańsku. Dzisiejszy dzień też rozpoczęliśmy
w sposób symboliczny, od prezentacji tablic z 21 postulatami. Dzisiaj te dni
przez to, że pamięć o nich jest jeszcze świeża a sprawcy tej zbrodni ciągle
chodzą nierozliczeni, nie ukarani ba nie nazwani, nie pozwalają w pełni cieszyć
się z tego, co się 13 lat temu stało.
Mam nadzieję, że kiedyś nadejdzie taki czas, że to będą dni wielkiej radości.
Tym bardziej jestem zszokowany, zdziwiony wystąpieniem mojego kolegi
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Aleksandra Żubrysa. Jakkolwiek należy popierać ideę pojednania, wybaczania
to najpierw trzeba zło nazwać, rozliczyć, ukarać. Ja szanuję kolegę Żubrysa ale
pamiętam i wiem, że właśnie tacy ludzie jak Aleksander Żubrys współtworzyli
te uwarunkowania geopolityczne a nawet byli częścią tych uwarunkowań.
Środowisko Polityczne Porozumienia Centrum, później pis na początku lat 90 –
tych zaproponowało budowę nowego państwa, program naprawy a następnie
odcięcie i rozliczenie poprzedniego okresu. Niestety, w tym część elit
solidarnościowych tej idei nie poparło. Dzisiaj wiele z tych osób przyznaje, że
dokonać tego należało i może dzisiaj z kolegami z SLD rozmawialibyśmy na
innej płaszczyźnie – ale z jakiego SLD, z takiego jak w Starachowicach, z
takiego jak w aferze Rywina. Koledzy we własnym środowisku powinni
dokonać rachunek sumienia, żeby można było mówić o rzetelnym, uczciwym
pojednaniu i wspólnej pracy dla wspólnego dobra. Rzeczywiście w ostatnich
dniach i tygodniach gorącym tematem jest autostrada A – 1. Wiele rządów ma
grzechy na sumieniu. Wielu polityków pochodzących z wybrzeża może mówić
o zaniedbaniu lub zaniechaniu. To jest kluczowa, istotna sprawa dla regionu dla
tego abyśmy wyszli wreszcie z marazmu i ruszyli do przodu w rozwoju
gospodarczym. Przekazuje głos koledze Sowińskiemu, który w imieniu PiS
zwróci się do państwa z pewnym apelem.

radny – TOMASZ SOWIŃSKI
Panie Przewodniczący,
Panie Prezydencie,
Wysoka Rado.
Wszyscy moi przedmówcy mówili, że popierają budowę autostrady A – 1. Nie
ma nawet sensu dawać argumentów na ten temat bo bym przekonywał
przekonanych. Oprócz poparcia warto aby RMG jednym głosem wypowiedziała
się na ten temat. Klub PiS przygotował krótki apel ale uważamy, że powinien to
być głos całej rady a nie poszczególnych ugrupowań politycznych.
Proponujemy, aby państwo z klubów wydelegowali po jednej osobie i abyśmy w
konsensusie mogli ten apel przygotować do Rządu RP i abyśmy jeszcze na tej
sesji go podjęli. Jako wnioskodawca powinni podpisać c się wszyscy radni w
kolejności alfabetycznej.
Taki apel powinien być na tyle ogólny i pozytywny, aby mógł być zgłoszony
przez przewodniczącego RMG do wszystkich województw, miast i gmin na
trasie autostrady A – 1 z prośbą o uchwalenie takiego samego lub podobnego
apelu.
Ten apel powinien zostać wysłany przez nich do rządu a my stworzymy z tych
wszystkich apeli wielką księgę wołania o budowę autostradę A – 1. To jest nasz
apel, z którym zwracam się pozaregulaminowo do państwa. Proszę o zwołanie
w przerwie konwentu i wytypowanie przedstawicieli.
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radna – ELŻBIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ
Ja skierowałam pytanie do pana Pietrzaka dotyczące długów. Wolę jego
wyjaśnienie niż gazety.

Radny – BOGDAN OLESZEK - Przewodniczący RMG
Proszę Państwa.
Jesteśmy w punkcie Oświadczenia Klubowe. Nie zaczynajmy dyskusji.

radny – RYSZARD OLSZEWSKI
Szanowna Rado,
Panie Przewodniczący,
Panie Prezydencie.
Mam pewien komfort i dystans do przedstawiania dzisiaj faktów i stanowisk.
Mówię to dlatego, że problemy Gdańska, stoczni i mieszkańców nie rozpoczęły
się w latach 80 – tych tylko w grudniu 1970 r. wyraźnie było pokazane co ludzie
myślą o tym wszystkim. Też jestem uczestnikiem z tego okresu.
Niszczenie stoczni i ludzi jeszcze się nie zakończyło. Macie prosty przykład
wczorajszych mediów, które pokazują jak próbuje się zniszczyć szpital przy
stoczni.
Panie Przewodniczący,
Panie Prezydencie.
Spróbujmy zrobić coś by uratować stocznię. Przenieść prawa własności,
poszukać rozwiązań wzajemnych zobowiązań. Zapraszam wszystkich, którzy
pilnują tego szpitala na sesje Sejmiku Wojewódzkiego 15 września. Odbędzie
się tam debata na temat niszczenia szpitala. Szpital, który jest lepszy dołącza się
do szpitala, który jest ruiną. Szpital Studenciki potrzebuje dużych nakładów, jest
to działanie pośrednie aby te dwie jednostki w najbliższym czasie przestały
istnieć. To tyle i zapraszam wszystkich, którzy chcą w tym wziąć udział.

Radny – BOGDAN OLESZEK - Przewodniczący RMG
Jesteśmy w stałym kontakcie z panem Borusewiczem i myślę, że te rozmowy
będą się toczyły dalej.

radny – ALEKSANDER ŻUBRYS – Wiceprzewodniczący RMG
Wysoka Rado.
Musze wypowiedzieć kilka zdań, ponieważ wydawało mi się, że te rocznice są
okazją do jakiegoś apelu o wspólne działanie w sprawach stoczni, autostrady i
wielu innych sprawach które Gdańszczan powinny łączyć niezależnie od opcji
politycznej. Nie rozumiem albo percepcja niektórych radnych jest na tyle niska,
że nie rozumieli tego, co powiedziałem albo też jest to moment do
wykorzystania sytuacji aby niezależnie od tego co SLD powie znaleźć dziurę w
całym.
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Naprawdę moje wystąpienie nie miało na celu abstrahowanie od tych którzy
zawinili w przeszłości i których trzeba rozliczyć ale kiedyś trzeba zacząć proces
wspólnego, uczciwego działania.

radny - TADEUSZ MĘKAL
Przed nami jest 109 uchwał. Stawiam wniosek formalny, aby wrócić do
porządku obrad.

PUNKT 4
INTERPELACJE, ZAPYTANIA I ODPOWIEDZI

PREZYDEBTA MIASTA

Interpelacje i odpowiedzi na interpelacje stanowią załącznik nr 4 do niniejszego
protokołu.

Zapytania i odpowiedzi na zapytania stanowią załącznik nr 5 do niniejszego
protokołu.

radny – EUGENIUSZ GŁOGOWSKI
Jak będzie w tej chwili liczony czas wystąpień klubowych. Jeśli będzie się ono
składało z wystąpień co najmniej dwóch osób? Czy będzie to liczone łącznie czy
oddzielnie?

Radny – BOGDAN OLESZEK - Przewodniczący RMG
Od razu odpowiem. Liczymy łącznie. Nawet na czas dojścia aparatura jest
włączona.

radny – EUGENIUSZ GŁOGOWSKI
Odnosząc się do zapytań proszę panią prezydent Fotygę aby udzieliła
odpowiedzi ustnej do której się zobowiązała. Mam też zapytanie uzupełniające
do pana prezydenta Lewny w sprawie długów. Prasa pisze na ten temat sporo.
Jest jednak chyba wiele nieporozumień, przynajmniej z odpowiedzi na moje
zapytanie. Pan wiceprezydent Lewna nie odpowiedział mi o podstawie prawnej
tego przedsięwzięcia. Proszę o wyjaśnienie ponieważ w prasie pisze się, że
strona jest miasto a z odpowiedzi wynika, że strona jest zakład budżetowy. W
związku z tym mam zapytanie. Zakład budżetowy nie ma osobowości prawnej,
w związku z tym w moim rozumieniu stroną może być tylko miasto. Jeżeli tak
by było to powstaje szereg wątpliwości i pytań dotyczących tego czy nie jest to
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powstanie dodatkowego zobowiązania po stronie miasta, szczególnie gdy spłata
byłaby długoterminowa. Czy nie kłania się wtedy pułap przekroczenia 60%
zadłużenia nominalnego? Jeżeli jest to kwota 50 milionów złotych to czy nie
powinien to być przetarg? Jak to się ma do zamówień publicznych? Wydaje mi
się panie prezydencie, że z uwagi na przedmiot tak nietypowy powinna być
szersza informacja w komisjach problemowych. Do tej pory nikt nie był w
stanie udzielić rzetelnej odpowiedzi od natury prawnej i skutków finansowych.
Jeżeli nie mieliśmy możliwości windykacji od naszych dłużników to jaka jest
szansa, że ta sytuacja się poprawi?

ANNA FOTYGA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Państwo Radni.
W odpowiedzi pisemnej udzielonej panu radnemu Głogowskiemu
zobowiązałam się do udzielenia uzupełnienia na sesji rady. Pytanie dotyczyło
narzędzi, które są w dyspozycji władz Gdańska i mogących poprawić w sposób
znaczący sytuacje gospodarcza Gdańska.
Podczas posiedzenia zespołu wypracowującego aktualizację strategii rozwoju
Gdańska w dziedzinie ochrony środowiska użyłam sformułowania pokazując tło
rozważań niezbędnych inwestycji i działań w dziedzinie ochrony środowiska
pokazując jednocześnie konieczność pobudzania sytuacji gospodarczej w
Gdańsku. Ponieważ nie jest tajemnicą, że grupy, które wypracowują strategie w
poszczególnych dziedzinach takich, które oznaczają wydatkowanie kwot, musza
sobie zdawać sprawę jakie priorytety należy zastosować globalnie, żeby
inwestycje sprzyjały rozwojowi.
Jako osoba praktyczna, zajmująca się wykonawstwem chciałam zwrócić uwagę
na jeden czynnik i odejść od formy deklaratywnej. Tym czynnikiem jest czas.
Postaram się podać państwu argument dlaczego ten czas jest tak istotny. Latem
br. został opublikowany fundamentalny raport wysokiego szczebla komisji,
przewodniczył jej były komisarz do spraw transportu Komisji Europejskiej.
Raport ten był korzystny dla kierunku rozwojowego Gdańska. Wskazywał jako
niezwykle priorytetowe w polityce UE połączenie północ – południe w ranach
korytarzy transportowych. Oznaczało to, że korytarz 6 w ramach którego
przebiegałaby autostrada A –1 byłby potwierdzony. Istotny dla Gdańska jest
fragment korytarza A - 1.
Autostrada A - 1 na listach priorytetów była na 18 ostatnim miejscu. Oznacza to,
że przy bardzo niesprzyjających warunkach autostrada może wypaść. Na jesieni
br. odbędzie się weryfikacja paneuropejskich korytarzy transportowych z
niezwykle silnym lobbingiem połączeń równoleżnikowych. Moim zdaniem
niezwykle silnie wpierane jest także na tym terenie konkurencyjne połączenie,
które de facto jeśli zostanie uruchomione przed autostradą A – 1 oznacza dużą
konkurencję.
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Zwracam zatem uwagę na czynnik czasowy i wszelkie działania, które mogłyby
służyć odsuwaniu realizacji tej inwestycji.
Trwa bardzo intensywna praca nad WPI. W ramach tego planu duży priorytet
przyznany jest kwestią dofinansowani kwestii, o które aplikujemy do Funduszu
Spójności i ERDF. Mamy w tej chwili bardzo wysoka rangę przyznaną
projektowi wodno – ściekowemu. Projekt ujęty jest na liście indykatywnej
Ministra Środowiska jako projekt podstawowy. Oznacza to, że jest on niemal
pewny. Komisja Europejska wypowiada się o nim bardzo pozytywnie. Oznacza
to niemal pewne inwestycje przekraczające 300 mln zł. Uważam, że niezwykle
ważną sprawą jest podjęcie w tej chwili ....

Radny – BOGDAN OLESZEK - Przewodniczący RMG
Bardzo przepraszam pani prezydent. Coś się psuje. Pani informatyczka już
pracuje. Zapraszam panią do mojego mikrofonu.

ANNA FOTYGA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Uważam za niezwykle istotne w przewidywaniu dużych inwestycji, które
wynikną z aplikacji, również inwestycje drogowe. To jasny czytelny sygnał dla
firm na temat planów tak aby te firmy mogły stworzyć związki, konsorcja, które
pozwolą im w sposób skuteczny występować w przetargach. Tego typu
organizacja środowiska biznesowego jest bardzo istotnym elementem
podnoszenia morale firm. One muszą dostrzec, że wszystkie maja równe szanse.

SZCZEPAN LEWNA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Panie Prezydencie,
Panie i Panowie Radni.
Rzeczywiście w środkach masowego przekazu pojawiły się tytuły i hasła
„Miasto sprzedaje swoje długi”. Próba przeciwdziałania używania tego
określenia nie przyniosła efektów zapewne, dlatego, że brzmi to frapująco jako
tytuł w prasie. Tymczasem trzeba jasno i wyraźnie powiedzieć, że dług ma
wartość ujemną i nie ma wartości rynkowej dodatniej, czyli nie można go
sprzedać. Pomysł sam w sobie jest niezły, żeby narobić długi a potem korzystnie
je sprzedać ale na razie nie udało nam się znaleźć satysfakcjonujących
rozwiązań. to co robimy to jest podjecie działań organizacyjnych i prawnych,
które mają jednocześnie zbliżyć nas do osiągnięcia dwóch celów:

• zapobieżenia grożącej nam spekulacji długami Gdańska podejmowanymi przez
wierzyciela,

• odblokowanie istniejącej pętli zadłużenia w zakresie gospodarki
mieszkaniowej, która ma skutki niszczące.

Skutkiem tych działań ma być restrukturyzacja długów odziedziczonych po
PGM – ach, w taki sposób aby ich spłata nastąpiła w sposób możliwie
bezbolesny dla budżetu miasta. Budżetu, który powinien być zwrócony na
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wykorzystanie funduszów akcesyjnych. Oznacza to potrzebę posiadania rezerw
na wkład własny aby było możliwe korzystanie z tych funduszy.
Gdański Zarząd Nieruchomości Komunalnych jako zakład budżetowy jest
winien swoim wierzyciela określone kwoty. Tych wierzycieli jest ok. 2,5 tysiąca
a kwota długu to ok. 50 mli zł. Wysokość poszczególnych zobowiązań jest
różna. GZNK podejmuje działania, których celem jest zrestrukturyzowanie tego
długu, ustalenie jego stanu na dzień 31.03.2003 r a następnie rozłożenie spłaty
na 7 lat. Będzie to możliwe gdy raty będą w jakiś sposób oprocentowane. Na
tym polegają działania miasto. Miasto uzyskało efekt zainteresowania instytucji
bankowych rozwiązaniem w wyniku, którego tak zrestrukturyzowany dług,
rozłożony na lata i oprocentowany w skali mniejszej niż stopa odsetek
ustawowych zostanie następnie kupiony przez te instytucje przez naszych
wierzycieli. Na dzień dzisiejszy jest to 5.9 % w skali rocznej. Wykupując tak
ustalone rozwiązanie doprowadzamy do sytuacji, w której nasi wierzyciele
otrzymają należne im pieniądze a zobowiązanie GZNK zmieni się w
zobowiązane w stosunku do podmiotu, który długi wykupi. Zobowiązanie do
tego podmiotu będzie oprocentowane 5,9 % z perspektywą malejącą.
Uzyskujemy wtedy sytuacje, która likwiduje pętlę zadłużenia. Na rynku
mieszkaniowym pojawią się pieniądze, które powinny się tam znaleźć.
Rozłożenie na raty i zmniejszenie stopy zadłużenia pozwoli, według obecnych
perspektyw, na spłacenie całego zadłużenia przez GZNK z własnych środków.
Nie jest to zamiatanie zobowiązań budżetu pod dywan z perspektywą, ze się one
odbiją jeszcze większym obciążeniem tylko całkiem uregulowanie problemu
odziedziczonych zadłużeń w taki sposób, aby ani teraz ani w najbliższej
przyszłości nie wpływały one na zadłużenie budżetu.
Problem windykacji jest poważny i trudny. Wiąże się to z wieloma czynnikami,
które są obecnie podejmowane, w tym intensyfikacja i znacznie większa
stanowczość jeśli chodzi o windykację. Efekty nie będą z dnia na dzień.
Tendencje wzrostu zadłużenia wyraźnie maleją i całe przedsięwzięcie ma realne
szanse powodzenia.

radny – EUGENIUSZ GLOGOWSKI
Zakład budżetowy nie ma osobowości prawnej. Kto jest stroną w umowie?

SZCZEPAN LEWNA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Zakład budżetowy jest kontrahentem wspólnot i innych wierzycieli. Na
podstawie pełnomocnictw i w granicach udzielonych zakładowi pełnomocnictw
do prowadzenia gospodarki miejskiej zakład budżetowy ma możność zawierać
tego rodzaju porozumienia i nie są to porozumienia bezpośrednio skutkujące
odpowiedzialnością miasta za te porozumienia. Prawdą jest to, że ma to
znaczenie tylko do pewnego momentu. Gdyby się okazało, że z tak
zrestrukturyzowanych długów zakład budżetowy nie będzie się w stanie
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wywiązać to wtedy w przypadku pozwy, pozwane byłoby miasto Gdańsk ale
przy skrupulatnym realizowaniu planów taka sytuacja nie powinna wystąpić.

radny – EUGENIUSZ GLOGOWSKI
Ja rozumiem, że pan prezydent Adamowicz udzielił pełnomocnictwa. Czy pan
prezydent miał upoważnienie w uchwale RMG przy projekcie budżetu o
dodatkowe zobowiązanie kwoty 50 mli zł? To jest element uchwały budżetowej.

SZCZEPAN LEWNA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Nie, nie ma takiej sytuacji o jakiej pan mówi. Nie następuje wzrost
zobowiązania. My nie zaciągamy żadnych kredytów. Stronami umowy cesji jest
wierzyciel i instytucja bankowa, a nie GZNK i miasto Gdańsk. Udział miasta
polega na zrestrukturyzowaniu istniejącego już zobowiązania według stanu na
dzień 31 marca. Ten dług istnieje. Nie występuje tu sytuacja zwiększenia i
zmniejszenia zadłużenia.

radny – TOMASZ SOWIŃSKI
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Chciałbym zwrócić uwagę na losy, których dotyczy jedna interpelacja.
Odpowiedz jest co najmniej dziwaczna. Rozumiem, że można popełnić błędy i
coś przegapić ale trzeba się do tego przyznać i próbować to naprawić. W 2001 r.
Związek Miast Nadwiślańskich przekazał miastu Gdańsk jednorazową
darowiznę 100 tys. zł na budowę zakup mieszkania dla powodzian. Pierwszą
rzeczą jaką zrobiłem zostając radnym to próbowałem to wyjaśnić.
Dowiedziałam się, że mieszkanie jest, wraz z tabliczką i że nikt ze związku nie
przyjechał. Zrobiło mi się trochę nieswojo. Niestety okazało się, że jest to nie
prawda. Nie ma żadnego mieszkania, żadnej tabliczki i że nikt związku nie
zapraszał. Pozwoliłem sobie w interpelacji zaznaczyć prowokująco, że
wypadałoby podziękować, mając kopię listu pana Adamowicza, w którym
dziękuję i zwiera informację: „po dokonaniu transakcji poinformujemy państwa
o warunkach lokalizacji, powierzchni i cenie oraz zaprosimy na uroczyste
wręczenie kluczy”. Prawie rok próbowałem dowiedzieć się gdzie jest to
mieszkanie. Ostatnio dowiedziałem się, że mieszkania nie ma, nie ma dotacji i
że takie pieniądze nie przyszły. Może prowokacja z tym pismem spowodowała,
ze dokopano się do tego i wiadomo, że taka dotacja nie przyszła. Może dla
Gdańska 100 tys. to mało ale jest to wielokrotnie przewyższająca inne dotacje.
Inne gminy, które tylko mogą pomarzyć o takiej dotacji pytają się co się z nią
stało. Ja i radny Dzik jako delegaci do dnia dzisiejszego nie możemy powiedzieć
co się z nią stało. Zwracam uwagę, że jest to 5 % wszystkich darowizn
przeznaczonych na ten cel. W odpowiedzi uzyskałem, że po analizie można
byłoby wskazać jedno z mieszkań przydzielonych rok temu i że przyznaje się,
że nie wysłano zaproszenia. Z tego co wiem mieszkania będą  jeszcze kupowane
w tym roku i w związku z tym można to naprawić. To nie jest kwestia, które to
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jest ale chodzi mi o to aby miasto potrafiło pokazać się elegancko w stosunku do
21 miast należących do związku. Proszę o trochę poważniejsze potraktowanie
tego. Rozumiem, że według tej odpowiedzi powinienem pójść pod podany
adres, zapukać i spytać się państwa czy wiedzą, że jest to mieszkanie od
Związku Miast Nadwiślańskich. Nie tak się to załatwia. Proszę aby dotrzymać
zobowiązania prezydenta i aby oficjalnie wskazać mieszkanie. Musimy
elegancko z tego „problemu” wyjść.

WŁODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gdańska
Panie Wojewodo.
Radni poprzedniej kadencji pamiętają sprawozdanie. Wszystkie dotacje i
darowizny w danym roku wchodziły do budżetu i były wykorzystane w danym
roku. jestem na 300 % przekonany, że pieniądze otrzymane z tej darowizny były
przeznaczone na zakup mieszkań. Mogło być tak, że kupowaliśmy 15 mieszkań
w jednym budynku i mieszkanie, o które pan pytał było częściowo finansowane
przez ta i inną darowiznę i dlatego nie było wskazane. Mieszkanie mogło
kosztować 121 lub 150 tysięcy.

PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska
Sprawę tą należy zakończyć Wyrażam ubolewanie i przepraszam pana
Sowińskiego. Ja niektórym dyrektorom płacę pieniądze i nie wiem za co płacę.
Od strony budżetowej racja jest to, co powiedział skarbnik. Łatwo jest
powiedzieć, które mieszkania zostały kupione z darowizn i po prostu w tej
klatce powinna być tabliczka uzupełniona o informacje, że fundatorem jest
Związek Miast Nadwiślańskich. to trzeba panie prezydencie Lewna poprawić. A
ten, który redagował odp. na interpelacje niech trochę pomyśli i wyjdzie szerzej
jakby 100 lat pracował. Trzeba to naprawić a nie pisać beznamiętne bzdury i
zabierać czas BRMG.

radny – TOMASZ SOWIŃSKI
Chciałbym podziękować za postawę pana prezydenta Adamowicza. Właśnie
tego oczekiwałem.

radna – ZOFIA GOSZ
Panie Przewodniczący.
Mam pytanie do pana prezydenta odnośnie sprzedaży długu. Czy sprzedano
również 39 mln zł. długu wobec GPEC –u? Pan prezydent Adamowicz pokazał
mi pismo, że spółka niemiecka rozłożyła ten dług na okres 10 lat czy 15 lat. Po
co sprzedawać jeśli spółka rozłożyła ten dług. Czy ktoś zapomniał o tym piśmie
i my podatnicy będziemy za to płacić?
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radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Pani Radna.
Czy pani złożyła interpelacje czy zapytanie?

radna – ZOFIA GOSZ
Nie
radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Ja poproszę prezydenta aby w wolnej chwili udzielił pani odpowiedzi na to
pytanie.

PUNKT 5
UCHWAŁY W SPRAWIE

1. ZMIANY UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA
BUDŻETU MIASTA GDAŃSKA NA ROK 2003.

(DRUK NR 383 + AUTOPOPRAWKA)

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Mamy problem z kartą pana radnego Bubmblisa. Ogłaszam 5 min. przerwy aby
pani informatyczka mogła naprawić system. Jeśli jest to możliwe to proszę o nie
opuszczanie sali. Zaraz zaczynamy.

po przerwie.

WŁODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Do druku zgłosiliśmy autopoprawkę. W druku są drobne zmiany polegające na
tym, że otrzymaliśmy pieniądze – 400 tys. zł - na realizacje inwestycji
publicznej w okolicy Osowy. Otrzymaliśmy środki z UE na zrównoważony
transport europejski. Ponadto w WIiR zwiększamy 400 tys. na drogi Nowy
Świat oraz Galaktycznej i Wodnika.
Zmniejszamy wydatki o 443 tys. a w WF zwiększmy na ewentualne weksle in
blanco, jeśli zajdzie potrzeba kredytu. W projekcie przewidzieliśmy
dokonywanie wydatków np. ratowanie kościoła z pieniędzy z budżetu a nie z
kredytu.



26

Ze względu na katastrofalny stan Bramy Wyżynnej przygotowaliśmy poprawkę
aby dokonać przesunięcia 200 tys. zł z Biura Konserwatora Zabytków. Jednak
doszliśmy do wniosku, ze konserwator nie wykona pełnego zakresu prac w tym
roku i zostawiamy 100 tys. na opracowanie dokumentacji na odkrycie Zamku
Krzyżackiego.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
KB, KPGiM, KRP,KSiŁP, KE, KSSiOZ, KK, KTiS zaopiniowały projekt
pozytywnie.

radna – BARBARA MEYER
King Cross przekazał 40 tysięcy na budowę kładki. Kiedy ta kładka naprawdę
powstanie i kiedy chociaż rozpocznie się jej budowa?

WŁODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gdańska
Pani Radna.
W projekcie planu na przyszły rok przewidzieliśmy 3 mln. zł na realizacje tej
inwestycji w roku 2004.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 286?

za - 21
przeciw -   1
wstrzymało się -   0

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/298/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Gdańska na
rok 2003.
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.
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2. POWOŁANIA ZESPOŁU DO SPRAW ZAOPINIOWANIA
KANDYDATÓW NA ŁAWNIKÓW SĄDÓW
POWSZECHNYCH.

(DRUK NR 31O)
Radny – ALEKSANDER ŻUBRYS – Wiceprzewodniczący RMG
Sprawa jest znana od pewnego czasu. Musimy powołać zespół do spraw
zaopiniowania kandydatów na ławników sądów powszechnych. Druk jest
prosty. Nie trzeba specjalnych wyjaśnień. Komisja chce jednak w formie
autopoprawki zaproponować RMG uzupełnienie § 21 poprzez podanie
konkretnych nazwisk osób desygnowanych przez kluby. Odczytam nazwiska
osób desygnowanych przez kluby i przedstawicieli: Adamski Jerzy, Bogucka
Alicja – wiceprezes Sądu Rejonowego w Gdańsku, Gałęzewska Romualda –
dyrektor BRMG, Glinka Marek, Kasprowicz Janusz, Koralewski Kazimierz,
Olszewski Ryszard, Aleksander Żubrys. W takim kształcie przedstawiam
projekt do podjęcia.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Jak widać znaleźliśmy w komisji miejsce dla wszystkich. Kluby delegowały po
jednym kandydacie oraz są tam też radni nie zrzeszeni.  Kto z państwa jest za
przyjęciem druku nr 310 w składzie podanym przez wiceprzewodniczącego
Aleksandra Żubrysa?

za - 30
przeciw -   0
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/299/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie powołania zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na
ławników.
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

3. ROZPATRZENIA I ROZSTRZYGNIĘCIA ZARZUTU DO
PROJEKTU MIEJSCOWEGO PLANU
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ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO SIEDLCE
REJON ULICY TABOROWEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU

(DRUK NR 3O7)
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Teren jest we władaniu wieczystym Gdańskiej Spółdzielni Budownictwa
mieszkaniowego. Spółdzielnia jest w upadłości. Teren wedle projektu
przeznaczony jest na zabudowę usługową. W planie jest wymóg zlokalizowania
50 – ciu miejsc parkingowych dla rozładowania problemu parkingów dla
mieszkańców. Syndyk złożył zarzut sprzeciwiając się lokalizacji parkingu.
Prezydent wnosi o odrzucenie zarzutu gdyż te miejsca są niezbędne dla
załatwienia problemów parkingowych dla istniejącej już zabudowy.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 307?

za - 27
przeciw -   0
wstrzymało się -   3

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/300/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie rozpatrzenia i rozstrzygnięcia zarzutu do projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Siedlce rejon ulicy Taborowej w mieście
Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

4. ROZPATRZENIA I ROZSTRZYGNIĘCIA ZARZUTÓW DO PROJEKTU
MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO
UJEŚCISKA – REJON ULICY WARSZAWSKIEJ, JABŁONIOWEJ, TRASY
ARMII KRAJOWEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU

(DRUK NR 3O4)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
Projekt obejmuje wschodnia część głównego ośrodka dzielnicowego dla
dzielnicy Gdańsk Południe. Większość terenów jest miejskich, przeznaczonych
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na usługi. Zarzuty wnieśli użytkownicy wieczyści gruntów. Projekt był dwa razy
wyłożony do publicznego wglądu. Po pierwszym wglądu te dwa podmioty też
wniosły zarzuty. Podmioty sprzeciwiały się przeznaczeniu terenu na cele
usługowe, proponowanym podziałom własnościowym, przeprowadzeniu ciągu
pieszego oraz zajęcia części terenu na skrzyżowanie. Prezydent uwzględnił
częściowo zarzuty. Uwzględnił na tyle ile się dało wielkość skrzyżowania, ale i
tak istnieje konieczność odcięcia tej działki o minimalny fragment. Jeśli chodzi
o kwestię przeznaczenia wprowadzono zapis aby uznać istniejące
zagospodarowanie przemysłowe za zgodne z planem. Czyli podmioty mogłyby
tam działać. Także ciąg pieszy został ograniczony. Parcelacja miała charakter
promocyjny. Nie jest ona wiążąca, nie jest podstawą wydawania decyzji
administracyjnych. Prezydent wnosi o odrzucenie zarzutów, które w pełni nie
zostały uwzględnione.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 304?

za - 27
przeciw -   0
wstrzymało się -   4

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/301/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie rozpatrzenia i rozstrzygnięcia zarzutów do projektu miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Ujeściska – rejon ulicy
Warszawskiej, jabłoniowej, Trasy Armii Krajowej w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

5. ROZPATRZENIA I ROZSTRZYGNIĘCIA ZARZUTÓW DO PROJEKTU
MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO
SZADÓŁKI – ULICA TZW. „NOWA STĘŻYCKA” W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 305)
6. ROZPATRZENIA I ROZSTRZYGNIĘCIA PROTESTU DO PROJEKTU

MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO
SZADÓŁKI – ULICA TZW. „NOWA STĘŻYCKA” W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 306)
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7. ROZPATRZENIA I ROZSTRZYGNIĘCIA PROTESTÓW DO PROJEKTU
MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO
SZADÓŁKI – REJON ULICY JABŁONIOWEJ I TZW. „NOWEJ ABRAHAMA” W
MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 308)
8. ROZPATRZENIA I ROZSTRZYGNIĘCIA ZARZUTÓW DO PROJEKTU

MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO
SZADÓŁKI – REJON ULICY JABŁONIOWEJ I TZW. „NOWEJ ABRAHAMA” W
MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 309)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
Chciałbym w jednym bloku omówić 4 projekty. Materia ich jest bardzo
podobne. Wszystkie zarzuty i protesty dotyczą w istocie jednego problemu –
kwestii zajęcia przez rozwiązania drogowe części gruntów prywatnych.
Projekt planu przewiduje modernizację we wsi Szadółki przebieg
ul. Jabłoniowej. Jest ona modyfikowany. Inne ulice, które są w tych projektach
ulegają pewnym poszerzeniom kosztem terenów prywatnych. Autorzy
protestów, w których są kwestie naruszenia aspektów dziedzictwa kulturowego.
Projekt jest uzgodniony przez Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. Był
prowadzony szereg analiz mających na celu jak najoszczędniejsze zrobienie
przebiegów. Niestety pewne tereny będą musiały być zajęte.
Prezydent wnosi o odrzucenie zarzutów.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 305?

za - 18
przeciw -   2
wstrzymało się -   4

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/302/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie rozpatrzenia i rozstrzygnięcia zarzutów do projektu miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Szadółki – ulica tzw. „Nowa
Stężycka” w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.
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Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 306?

za - 19
przeciw -   2
wstrzymało się -   4

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/303/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie rozpatrzenia i rozstrzygnięcia protestu do projektu miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Szadółki – ulica tzw. „Nowa
Stężycka” w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 308?

za - 23
przeciw -   2
wstrzymało się -   3

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/304/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie rozpatrzenia i rozstrzygnięcia protestu do projektu miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Szadółki – rejon ul. Jabłoniowej i
tzw. „Nowej Abrahama” w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.
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Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 309?
za -21
przeciw -   2
wstrzymało się -   4

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/305/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie rozpatrzenia i rozstrzygnięcia zarzutów do projektu miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Szadółki – rejon ul. Jabłoniowej i
tzw. „Nowej Abrahama” w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

9. ROZPATRZENIA I ROZSTRZYGNIĘCIA ZARZUTÓW DO PROJEKTU
MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO PIECKI
– MIGOWO REJON UL. MYŚLIWSKIEJ I STOLEMA W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 381)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
Chciałbym omówić projekt planu zagospodarowania przestrzennego Piecki –
Migowo rejon ul. Myśliwskiej i Stolema.
Do projektu wniesiono 4 zarzuty. Pierwszy z nich dotyczy ul. Łabędziowej.
Działka musi być szersza i następuje zabranie części niezabudowanego terenu.
Wnoszący twierdzą, że droga będzie zbyt blisko terenu zamieszkałego. Jest to
nie prawda. Odległość normatywna 6 metrów będzie zachowana.
Kolejna kwestia dotyczy zabezpieczenia działek oraz ronda na skrzyżowaniu
ul. Stolema i Kartuskiej. Autor zarzutu sprzeciwia się przeciwko zajęciu
fragmentu jego działki. Zajęcie działki jest niezbędne. Skrzyżowanie jest
koncepcyjne.
Drugi element zarzutu to kwestia zaprojektowania strefy 64, czyli zieleni
ekologicznej. Jest to fragment zadrzewiony o dużym spadku, więc właściwie nie
jest budowlany. Nie jest to zieleń publiczna tylko ekologiczna.
Pozostały zarzut i protest wywodzi się od mieszkańców osiedla Jasień. Ludzie ci
sprzeciwiają się lokalizacji zajezdni tramwajowej. Zajezdnia jest niezbędna ze
względu na planowany rozwój. Mieszkańcy obawiają się uciążliwości zajezdni.
Ta uciążliwość nie będzie bezpośrednia, ponieważ jest duża odległość od
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osiedla. Brak terenów rekreacyjnych dla mieszkańców, ponieważ nie dotyczy to
planu.
Pozostałe protesty nie dotyczą lub mają znaczenie drugorzędne. Prezydent
wnosi o odrzucenie zarzutów i protestów.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna.

Radny – JANUSZ KASPROWICZ
Chciałem usłyszeć zapewnienie dotyczące zajezdni pod kontem ekonomicznym.
Rozumiem, że rozważany był szereg lokalizacji i nie jest to sprawa prosta.
Proszę mnie zapewnić, że wywłaszczenie ogródków działkowych nie będzie
zbyt bolesne dla miasta. Czy w tym względzie nie było dla miasta alternatywy?

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
Oczywiście, że usunięcie ogródków działkowych jest zawsze trudne ze
względów społecznych. To musi się odbyć zgodnie z prawem. Ustawa zapewnia
zastępczą lokalizację i my takiej szukamy. Mamy lokalizację na terenach nie
budowlanych.
Ta zajezdnia to nie jest szybka lokalizacja. Myślę, że upłynie dobrych 10 – 15
lat zanim ona powstanie. Wcześniej jest potrzebna taka lokalizacja na Letnicy.
Przez długie lata działki będą mogły być uprawiane.

Radny – RYSZARD OLSZEWSKI
Panie dyrektorze odpowiadając na pytanie radnego Kasprowicza wszedł pan na
obszar Letnicy. Z tego co wiemy jest plan szczegółowy, który przewiduje
mieszkaniówkę z usługami bytowymi. W którym miejscu przewiduje pan tą
zajezdnię.

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
Rzeczywiście lokalizacja została zmieniona ale w obrębie tego planu. Zajezdnia
jest w tej chwili proponowana na rogu Marynarki Polskiej i ulicy Wyzwolenia.

Radny – JANUSZ KASPROWICZ
Panie dyrektorze ja pytałem o ekonomię a o niej nie powiedział pan ani słowa.
Co to jest z problem kosztowy?

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
Na ogół przy likwidacji ogródków działkowych głównym kosztem jest koszt
odszkodowania za roślinki, ploty, drzewka i altanki. Jeśli chodzi o grunt to
myślę, że to będzie zamiana gruntów i nie będzie rozliczeń.
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Mam nadzieję, że miasto znajdzie swoje grunty na lokalizację i nie będzie to
kosztowne. Jeżeli miasto będzie nabywać grunty to jako rolnicze a nie jako
budowlane. To też będzie stosunkowo nieduży koszt.

Radny – RYSZARD OLSZEWSKI
Chciałem przeprosić kolegę Kasprowicza za przekręcenie jego nazwiska.
Przepraszam.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 381?

za - 21
przeciw -   4
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/306/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie rozpatrzenia i rozstrzygnięcia zarzutów do projektu miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Piecki – Migowo rejon ul.
Myśliwskiej i Stolema w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

10. ROZPATRZENIA I ROZSTRZYGNIĘCIA PROTESTU DO PROJEKTU
MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO PIECKI
– MIGOWO REJON UL. MYSLIWSKIEJ I STOLEMA W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 380)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
Protest właściwie już omówiłem. Chodzi o to samo co w zarzutach tylko jest
podpisane przez osoby nie będące właścicielami gruntów. Chodzi o zajezdnię i
jej rzekomą uciążliwość.
Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 380?

za - 21
przeciw -   2
wstrzymało się -   2
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RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/307/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie rozpatrzenia i rozstrzygnięcia protestu do projektu miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Piecki – Migowo rejon ul.
Myśliwskiej i Stolema w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

11. ROZPATRZENIA I ROZSTRZYGNIĘCIA ZARZUTÓW DO PROJEKTU
MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO W
REJONIE ULICY LIPCOWEJ W KOKOSZKACH W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 389)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
Są to tereny na południe od ulicy Kartuskiej. Plan przewidziany jest głównie na
cele mieszkaniowe z domieszką usług. Zarzuty zgłosili państwo Szewczyk. Są
oni właścicielami zakładu krawieckiego. Maja oni zastrzeżenia dotyczące drogi
02081. Droga obcina ich nieruchomość i jest zbudowana ze zbyt dużym
spadkiem. Projekt był ponownie wyłożony do publicznego wglądu, ponieważ
prezydent częściowo uwzględnił zarzut i ustanowił, że zakład jest zgodny z
planem.
Droga jest normatywna a w narożniku musi nastąpić ścięcie dla lepszej
widoczności. W związku z tym działka zostanie nieznacznie pomniejszona o
niezagospodarowany fragment. Nie ma obawy o to aby odległości od jezdni
zostały niedotrzymane. Prezydent wnosi o podjecie druku.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 389?

za - 22
przeciw -   1
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a
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UCHWAŁĘ NR XII/308/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie rozpatrzenia i rozstrzygnięcia zarzutów do projektu miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Lipcowej w
Kokoszkach w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

12. ROZPATRZENIA I ROZSTRZYGNIĘCIA PROTESTU DO PROJEKTU
MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO W
REJONIE ULICY LIPCOWEJ W KOKOSZKACH W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 391)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
Protesty koncentrują się przeciw nie ustanowieniu w planie dojazdu, w postaci
drogi publicznej do ich nieruchomości. Projekt zawsze pokazuje tylko zasady
komunikacyjne i to rozwiązanie jest ustalone. Mamy tutaj standardowe
rozstrzygnięcie. Kwestia obsługi poszczególnych działek będzie musiała być
rozwiązywana dopiero w etapie realizacji, ponieważ te działania będą podlegać
podziałom i scaleniom.
Kolejne protesty dotyczą też drogi. Podnoszone sa aspekty, że droga jest zbyt
stroma. Nie jest to prawdą droga spełnia wymagania i normy. Nie ma za dużego
spadku. Protestujący mają obaw o spływ błota i odgarnianie śniegu. To jest w
kwestii utrzymania czystości dróg ale wszystkie normy zostały zachowane.
Prezydent miasta wnosi o odrzucenie tych protestów.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 391?

za - 20
przeciw -   0
wstrzymało się -   4

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/309/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
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W sprawie rozpatrzenia i rozstrzygnięcia protest do projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Lipcowej w Kokoszkach w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

13. ROZPATRZENIA I ROZSTRZYGNIĘCIA ZARZUTÓW DO PROJEKTU
MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO
UJEŚCISKO – REJON ULIC ŁÓDZKIEJ I PRZEMYSKIEJ W MIEŚCIE
GDAŃSKU.

(DRUK NR 408)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
Jest to pały projekt. Obszar należy do SM Ujeścisko. Sam wniosła zarzut do
wschodniego fragmentu. Mają tam pyć obiektu obsługi motoryzacyjnej i stację
benzynową. Teraz SM wniosła zarzut ale wcześniej wnioskowała o tą stację
benzynową ale w momencie składania zarzutu wycofała wniosek. Sam chce aby
teren przeznaczony na stację benzynową przeznaczyć na funkcję mieszkaniową.
Sm twierdzi, ze zlokalizowanie w tym miejscu stacji będzie niekorzystnie
działać na funkcję mieszkaniową zlokalizowaną dalej. Prezydent wnosi o
odrzucenie zarzutów. Prezydent miasta wnosi o odrzucenie zarzutów. W
projekcie planu kierowano się wyzyskaniem walorów ekonomicznych
przestrzeni. Mieszczące się tam skrzyżowanie ma negatywny wpływ na
sąsiadujące tereny. Korzystne jest aby w sąsiedztwie unikać funkcji
mieszkaniowej. Stąd ta strefa 31 oddzielająca strefę mieszkaniową. Niesłuszna
jest obawa, że stacja pogorszy warunki funkcjonowania terenów
mieszkaniowych. W północnej części są już takie funkcje. Stacje nie są już
uciążliwe. Zarzut trzeba odrzucić.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 408?

za - 21
przeciw -   1
wstrzymało się -   4

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/310/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
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W sprawie rozpatrzenia i rozstrzygnięcia zarzutów do projektu miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Ujeścisko – rejon ulic Łódzkiej i
Przemyskiej w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

14. ROZPATRZENIA I ROZSTRZYGNIĘCIA PROTESTÓW DO PROJEKTU
MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO
REJONU DROGI ZIELONEJ OD UL. JANA PAWŁA II DO TORÓW
KOLEJOWYCH Z GDAŃSKA DO NOWEGO PORTU W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 384+ AUTOPOPRAWKA)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Projekt planu w zasadzie powtarza rozstrzygnięcia planistyczne dawnych
planów, nieco tylko zawęża granice projektu aby oszczędzić tereny przyległe.
Do planu protesty wniosła grupa 265 osób – mieszkańców przyległego osiedla
Jelitkowski Dwór. Ludzie ci mieszkają poza planem. SM złożyły swoje protesty
po terminie ale prezydent je dołączył.
Protesty dotyczą:

- braku wyłączenia z terenu wybranych funkcji, które zdaniem wnoszących protest
naruszają przepisy decyzji Wojewody Pomorskiego o strefie ochrony wód,

- lokalizacji usług motoryzacyjnych i stacji paliw,
- naruszenia wewnętrznej strefy ochronnej.

Najwięcej emocji wzbudza stacja paliw. Jest to grunt prywatny w użytkowaniu
wieczystym SM Zaspa i użytkownik wniósł wniosek o lokalizację stacji paliw,
która była konsekwentnie w planach powtarzana. Stacja nie jest bezpośrednio
przyległa do osiedla. Pomiędzy nimi jest wyznaczony 14 metrowy pas pasa
pieszego. Stacja jest współcześnie obiektem przyjaznym środowisku i nie
generuje dodatkowego ruchu. To miejsce jest ubogie w stacje benzynowe.
Prezydent nie znalazł argumentów, które uniemożliwiałyby w tym miejscu
zlokalizowanie stacji. Nie ma przesłanek, żeby uwzględnić protest. Prezydent
wnosi o odrzucenie protestu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna.

Radny – CZESŁAW NOWAK
Szanowny Panie Przewodniczący.
Za planowanie przestrzenne, za ład urbanistyczny odpowiada prezydent i RMG.
Jeśli jest wpisane, że dopuszcza się taki a nie inny obiekt to my uchwalamy to
co jest zgodne z oczekiwaniami właściciela lub dzierżawcy.
Przytocze przykład wadliwego ładu przestrzennego. Wjeżdżając na Przymorze
mamy 4 – piętrowy garaż. Jest to najbrzydszy budynek w newralgicznym,
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najładniejszym miejscu. Ten kto zgodził się na zbudowanie takiego obiektu
popełnił błąd i powinien zostać zwolniony z pracy. Tak uważam jako
mieszkaniec Przymorza.
Kiedy teren, na którym stoi Jelitkowski Dwór był przeznaczony na Makro to
lokalizacja stacji była uzasadniona ale skoro zdecydowaliśmy się na
budownictwo i rekreację to należy spojrzeć na deptak. Czy w tym
newralgicznym miejscu powinna powstać stacja benzynowa? Ja na KRP byłem
zdania, ze powinna powstać ale na skrzyżowaniu ul. Zielona Droga i Hallera.
Tam jest duży plac gdzie ćwiczą motocykliści. Tam by nikomu to nie
przeszkadzało. Ja zgłaszam to radnym. Czy idąc od morza musimy od razu
trafiać na stacje?
Jeśli teren dostała SM to zadaniem jest budownictwo mieszkaniowe a nie stacja
benzynowa. Należy ustalić czy SM prawidłowo realizuje zadania statutowe i
korzysta z gruntu. Niech komisja pojedzie w to miejsce i sprawdzi czy ta stacja
powinna tam być.

Radny – JANUSZ KASPROWICZ
Radny Nowak powiedział istotę tego co chciałem powiedzieć. Na KRP dałem
głos przeciwko temu projektowi.
Wydaje mi się chorym pomysłem umieszczanie tam hali Makro. PO tym
chorym pomyśle został chory kawałek, chorego pomysłu, w postaci stacji.
Niezwykle zabawnym argumentem jest mówienie, ze stację pozostawiono w
planie, ponieważ trzeba było to uporządkować kompleksowo. Jeżeli miasto
wycofało się z hali i zaistniał spór to proponowałem aby miasto zajęło się
znalezieniem lokalizacji alternatywnej dla właściciela tego terenu. To by
pogodziło strony.
Mam wrażenie i przekonanie, że RMG jest po to, aby dbać o interesy
mieszkańców. Tak bym chciał potraktować pozostałość po planach. Jestem
przeciwny uchwaleniu tego projektu, który mamy w ręku oraz następnego
druku.

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Niestety jest tak, że zgodnie z Konstytucją uwzględniamy wnioski właścicieli.
Każdy ma prawo zagospodarować swoją nieruchomość zgodnie ze swoimi
żądaniami. Tam gdzie są istotne przesłanki wynikające z interesu publicznego,
ekologiczne i estetyczne możemy je ograniczyć. Jeżeli chodzi o stację to nie
znaleźliśmy takich przesłanek. Pomysły aby wskazać SM inne lokalizacje są
aktualne ale nie jest to zadanie planu. To nie zmienia postaci rzeczy, ze nie
mamy argumentów i nie jesteśmy w stanie przed Sądem Administracyjnym
bronić zakazu budowy stacji.
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Nieprawdziwa jest teza, że stacja ma związek z niedoszłym Makro. Lokalizacja
była tam ustanowiona ze względu na obsługę dzielnicy. W rejonie Zaspy jest
ubóstwo lokalizacji stacji.
Pan Nowak ma pewnie rację, że garaż jest brzydki ale takie niebezpieczeństwo
istnieje zawsze, ze architektura jest udana lub nie. Tutaj organy miasta mają
ograniczone możliwości działania. Nie możemy działać tu swobodnie. Musimy
to konfrontować.
Jeżeli wniosek o stacje przekracza warunki wieczystego użytkowania to
będziemy to badać. Byłaby to przesłanka, żeby rozwiązać umowę. To jednak nie
zmienia postaci rzeczy, że stacja jest niezbędna i potrzebna.
Pan Kasprowicz odwołał się do następnego punktu. Ten punkt jest ważny pod
względem ciągłości planistycznej. Trzeba podtrzymać rezerwację. Jest szansa,
że rezerwacja będzie w sposób konsekwentny przeniesiona w innym wypadku
wygaśnie stary plan.

Radna – ZOFIA GOSZ
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado,
Panie Dyrektorze.
Jeszcze dzisiaj w uszach brzmią mi pana słowa z 1996 roku, kiedy na pewnym
spotkaniu wszem i wobec ogłosił pan, że Gdańska jest jedynym miastem, które
buduje stacje gdzie bądź, że nie ma żadnego planu. Krytykował pan
postępowanie pana Grudy. W tej chwili robi pan to samo a może i lepiej. Dziwię
się, że nie pamięta pan słów, które pan powiedział. Były one zdrowe i słuszne.
W jakiej strefie ochronnej ujęcia wody będzie usadowiona stacja? Tego się nie
wykazuje. Jak mi pan odpowie to będę mówiła dalej aby radni mnie rozumieli.

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
Proszę Państwa.
Dementuję, że kiedyś wypowiadałem się przeciw stacją benzynowym. Jestem
miłośnikiem stacji. Uważam, że nie dzieje się nikomu krzywda. Jeśli chodzi o
pani pytanie  to ta stacja znajduje się w pierwszej strefie pośredniej. Strefa 85
jest strefą usług motoryzacyjnych. Stacja może tam być ale nie musi. W tym
sensie stacja nie jest zdeterminowana w planie.

Radna – ZOFIA GOSZ
Tak pan powiedział, że jest pan miłośnikiem stacji benzynowych ale nie
usytuowaniem ich gdziekolwiek i jakkolwiek. No stołek jest inny, punkt
widzenia zmienia się od punktu siedzenia – tak jest od dawna.
Jestem zbulwersowana. W uchwale jest, że przekwalifikowano zarzuty na
protesty ale komisja opiniując pozytywnie opierała się tylko na wypowiedzi
pana dyrektora. Nie zażądała dokumentów przedłożonych przez mieszkańców.
Wysoka Rado,
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Panie Dyrektorze.
Nie jest prawdą to co pan powiedział, że gdyby było zgodnie z decyzją
Wojewody to nie można by zbudować kanalizacji na Zaspie. Tutaj brzmi to tak:
„zakazuje się, zabrania się budowy kanalizacji sanitarnej nie związanej z
ujęciem”. Czyli nie można budować dodatkowej. Niech radni zwracają na to
uwagę. Informację są tutaj ogólnikowe i są przekłamania.
Pan dyrektor mówi, że stacje są nowoczesne. Były już dwie próby usytuowania
tam stacji i miasto przegrało procesy. Pytam się, do trzech razy sztuka. Miasto
chce na siłę w tym miejscu posadowić stacje. Ta stacja jest rozszerzona o
tankowanie gazu. Tam było powiedziane, że norma uciążliwości jest
wykorzystana w 80% oraz jaki jest poziom dźwięku. W tej opinii, do tamtej
stacji było też powiedziane jak to się będzie odbijało na szpitalu. Ktoś mi
powiedział, ze nie trzeba mieć racji, trzeba mieć większość.
Teraz wszystko jest ekologiczne ale ludzie są wytrzymali do pewnego stopnia. Z
samochodów jest naniesione zanieczyszczenie, hałas oraz węglowodory
aromatyczne, które są rakotwórcze. Miasto na tym nic nie zarobi. Nie jest to dla
nas zysk tylko szkoda dla mieszkańców.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Proszę kończyć. Zaraz zakończy się pani czas.

Radna – ZOFIA GOSZ
Wiem, kończę. Proszę pokazać poprzednią planszę.
Teraz wjazd i wyjazd będzie na Jana Pawła II, czyli nie będzie ciągu pieszego
na molo. Ciąg pieszy przerzucono na zaplecze, na tyły i przed okna. Wyrwano
to z planu Zaspa.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Skończył się pani czas.

Radna – ZOFIA GOSZ
Ten kawałek jest nieduży. To jest Zaspa Rozstaje. I co dalej teraz? Pan mówi, że
ścieżka będzie 14 metrowa. Podatnicy muszą ponieść do...

Radny – WIESŁAW KAMIŃSKI
Nie rozumiem dlaczego stacje benzynowe wywołują wiele emocji. Stacje
benzynowe w naszym wieku są zwykła infrastrukturą, niezbędna do
funkcjonowania miasta. Czy mógłby pan wysłać panią Gosz do jakiegokolwiek
kraju europejskiego. I też prośba do dziennikarzy, żeby nie napiętnowali tego
wyjazdu.
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Radny – RYSZARD OLESZEWKI
Miasto Gdańsk przekazało SM Zaspa w użytkowanie wieczyste grunt. Na jakich
zasadach czasowych i co było warunkiem przekazania tego gruntu?

WIESŁAW BIELAWSKi – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący.
W tej chwili szczegółowo na to nie odpowiem. Mogę powiedzieć, na jakich
zasadach były podejmowane umowy związane z przekazywaniem prawa
wieczystego użytkowania. Najczęściej zapis był tego rodzaju, że przekazuje się
w celu realizacji budownictwa mieszkaniowego i innych obiektów zgodnie z
planem realizacyjnym jakim SM dysponowała. Z reguły SM dysponowała nie
tylko planem realizacyjnym, który obejmował budownictwo mieszkaniowe ale
też i szereg elementów służących mieszkańcom, w tym tez stacje benzynowe.

Radny – RYSZARD OLESZEWKI
Wysoka Rado.
Jeśli pan prezydent nie jest w stanie precyzyjnie mi odpowiedzieć to stawiam
sprawę w ten sposób. Słuchając wypowiedzi pana Piskorskiego nie mogę się
zgodzić, że SM jako wnioskodawca wyżej stoi od RMG i to co oni nam podadzą
na talerzu musimy łyknąć. My podejmujemy decyzje o strategii i rozwiązania.
To pomylenie pojęć. Przychylam się do poprzednich wypowiedzi. Samoobrona
będzie popierać wniosek mieszkańców a nie SM.

Radna – MAŁGORZATA CHMIEL
Szanowni  Państwo.
Nie demonizujmy tej stacji benzynowej. Teraz są budowane one ekologiczne i
nie jest prawdą, że generują tak duży ruch. Na Lazurowym Wybrzeżu co
kilkadziesiąt metrów jest stacja benzynowa i nikt przeciwko temu nie protestuje.

Radny – MACIEJ LISICKI
Gdybym ja był mieszkańcem osiedla to tez bym sobie stacji nie życzył. To jest
naturalny odruch. Bądźmy też uczciwi. Stacja była wpisana w plan od 1991 roku
a osiedle pojawiło się pod koniec lat 90 – tych. To osiedle przyszło do stacji
benzynowej a nie odwrotnie. Są właściciele, którzy mają określone uprawnienia
a my będziemy je weryfikować. Lokalizacja jest utrwalona i wydaje się słuszna.
Moim zdaniem protesty są nieuzasadnione.

Radny – WŁODZIMIERZ ŁĘCZKOWSKI
Ponieważ ani pan prezydent ani pan Piskorski nie byli w stanie powiedzieć
gdzie i kiedy to ja powiem, że kiedy dzieliła się SM Zaspa dla części członków
nie zostały przydzielone mieszkania. Kiedy sprawa była w sądzie ustalono, ze
część gruntów trzeba dać dla spółdzielni niby Nowej Zaspy żeby zrealizowała
zadania mieszkaniowe. Następnie wydzierżawiono ten grunt i SM zrealizowała
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część swoich zadań. Potem były problemy z zaciąganiem kredytów i dlatego SM
nie sprzeciwiła się przeciwko budowie stacji.
Ja rozumiem członków, którzy kupili mieszkania i dlatego nie powinno tam być
stacji. Nie zaczynajmy robić tak, że co metr tak jak warzywniak będzie stała
stacja.

Radny – CZESŁAW NOWAK
Odnoszę wrażenie, ze nie byłoby sporu gdybyśmy opiniowali tylko plan
Zielonej Drogi. Ja nie wiem czy celowo czy nie przypięto tam stację. Jeśli
byśmy opiniowali Jana Pawła II to rozumiem stacje ale tak to nie. Wystarczy
popatrzeć na drogę, stacja leży przy Jana Pawła II.

Radny – TADEUSZ MĘKAL
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Chciałbym zwrócić uwagę na tytuł i nazwę projektu. Podstawowym zadaniem
jest zapewnienie rezerwy terenu pod najważniejszy ciąg komunikacyjny. W
kołnierzu urbanistycznym znalazł się ten obszar określony jako 00585.
Zapominamy o istocie tego planu. Problem jest jeden. Jest stara funkcja dla tego
terenu, która jest podtrzymywana. Jeśli zaczniemy to zmieniać to spotkamy się z
zarzutem właściciela i rezerwacja olbrzymiego terenu zniknie. Rezerwacja teraz
jest za darmo. Jak to zniknie to napotkamy olbrzymie kłopoty z utrzymaniem
tego gruntu w ramie komunikacyjnej. Ta funkcja dopuszcza stację ale nie mówi,
że ona tam musi być. KRP zwróciła się do prezydenta z prośbą o przedstawienie
warunków, na których ten teren został przekazany SM Zaspa. Może być taka
sytuacja jak przed kilkoma minutami, że SM wnioskowała o stację a następnie
wycofała się z pomysłu. Może tak się stanie. Będzie uchwalona Droga Zielona i
funkcje ze strefy 85. Nie traćmy z oczu celu dla którego ten plan ma zostać
podjęty.
Przypomnijmy sobie dyskusję z przed 2 miesięcy, kiedy mówiliśmy o granicach
planu. Wtedy mówiliśmy, że ten plan jest za mały a teraz mówimy, że jest za
duży bo wszedł w niego obszar konfliktowy. Proszę jeszcze raz abyśmy nie
utracili z oczu tej podstawowej funkcji.

Radna – ZOFIA GOSZ
Odniosę się do wypowiedzi radnego Kamińskiego. Nie poniżę się do takiej
metody jak pan Kamiński. Niejednokrotnie zamiast merytorycznie dyskutować
dyskutuje tak jak potrafi i wyraża się tak jak potrafi. Jeżeli ktoś nie umie
merytorycznie się wypowiadać to lepiej, żeby nie zabierał głosu. Kukułka
zawsze woła swoje imię. Proszę to sobie zinterpretować.
Przyznaje racje panu Mękalowi ale przedstawił on rację tylko zupełnie inaczej.
Tytuł tej uchwały brzmi „rejon Drogi Zielonej od ul. Jana Pawła II”. My
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uchwalamy plan nie od ul. Jana Pawła II tylko wyrywamy kawał Jana Pawła II i
chcemy przypiąć to do Zielonej Drogi. To jest manipulacja jawna.
Ciąg pieszych przeniesiono z układu jezdnego na tzw. Zaplecze. Teraz aby
Zaspa Rozstaje doszła do morza to musi dojść pod szkołę i przejść Przymorze.
Tam będzie trzeba drzewa wyciąć, będziemy dreptać między domami. Proszę o
cywilizacje o myślenie. Na zachodzie bierze się człowieka pod uwagę ponieważ
on tworzy dobrobyt państwa, ma być zdrowy, silny. My natomiast robimy
odwrotnie.
Wiem, że szpital skierował do pana przewodniczącego pismo, w którym pisze o
obawach i zagrożeniach, które mogą być spowodowane przez stację. Podobne
pismo zostało skierowane do KRP. Na komisji nie zostało ono odczytane.
Dlaczego tak się dzieje? Czego my się boimy – prawdy?

Radna – BARBARA MEYER
Mam pretensję do radnych z KRP. Rzeczywiście Droga Zielona jest bardzo
ważną sprawą ale dopisywanie tego kawałka przy Jana Pawła II aby budować
tam stacje benzynową nie było konieczne. To wzbudza tyle kontrowersji. W
związku z powyższym składam formalny wniosek o zwrócenie tych dwóch
projektów do komisji i skupienie się na Drodze Zielonej. Zostawmy ten teren
przy Jana Pawła II.

Radny – TADEUSZ MĘKAL
Nic nie da zwrócenie tego planu do komisji. Jeśli nie uchwalimy planu teraz lub
we wrześniu stracimy rezerwację pod drogę. To jest cały czas dylemat jak
szeroko robić te plany. Nie możemy tego wyłączyć od tak. Nie jest tak, ze
odcinamy nożyczkami i nic się nie dzieje. To nie jest automatyczne i proste.
Proszę o uchwalenie tych projektów uchwał.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Kto z państwa jest z wnioskiem radnej Meyer o odesłanie druku do komisji?

za - 12
przeciw - 12
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
                                                                       w głosowaniu   n i e  p r z y j ę ł a

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 384 +
autopoprawka?

za - 17
przeciw - 10
wstrzymało się -   3
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RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/311/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie rozpatrzenia i rozstrzygnięcia protestów do projektu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu Drogi
Zielonej od ul. Jana Pawła II od torów kolejowych z Gdańska do Nowego
Portu w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.

15. UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA
PRZESTRZENNEGO REJONU DROGI ZIELONEJ OD UL. JANA PAWŁA II DO
TORÓW KOLEJOWYCH Z GDAŃSKA DO NOWEGO PORTU W MIEŚCIE
GDAŃSKU.

(DRUK NR 388)

WIESŁAW BIELAWSKI– Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Przedkładamy do uchwalenia miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego
rejonu Drogi Zielonej od ul. Jana Pawła II od torów kolejowych z Gdańska do
Nowego Portu. Większość problemów związanych z planem została już
poruszona. Jest to jeden z bardzo istotnych elementów komunikacyjnych. Droga
Zielona ma kategorię trasy głównej przyspieszonej. Jej klasyfikacja została
obniżona. Korzystając z planu włączono szereg obszarów w ogólnomiejski
obszar terenów aktywnych biologicznie. Są ustalenia, które mówią o bardzo
dużym udziale tych terenów w zagospodarowaniu przestrzennym. Proszę o
uchwalenie planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest z wnioskiem radnej Meyer o
odesłanie druku do komisji?

za - 11
przeciw - 16
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
                                                                       w głosowaniu   n i e  p r z y j ę ł a
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Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 388?
za - 18
przeciw -   6
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/312/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego rejonu Drogi Zielonej od ul. Jana Pawła II od torów
kolejowych z Gdańska do Nowego Portu w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.

16. UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA
PRZESTRZENNEGO SIEDLCE REJON UL. CYGAŃSKA GÓRA W MIEŚCIE
GDAŃSKU.

(DRUK NR 341)

WIESŁAW BIELAWSKI– Wiceprezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Przedkładamy do uchwalenia miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego
Siedlce rejon ul. Cygańska Góra.
Teren przeznaczamy na zabudowę mieszkaniowo – usługową. W ustaleniach
mówi się też o możliwości realizacji kompleksu naukowo – technologicznego.
Projekt umożliwia realizację usług służby zdrowia. Większość terenów to tereny
gminy. Umożliwi to sprzedaż terenów. Do projektu nie wpłynęły protesty ani
zarzuty. Proszę o podjęcie planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 341?

za - 20
przeciw -   0
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a
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UCHWAŁĘ NR XII/313/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Siedlce rejon ul. Cygańska Góra w mieście  Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.

17. UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA
PRZESTRZENNEGO ORUNIA DOLNA REJON UL. TRAKT ŚW. WOJCIECHA
W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 342)

WIESŁAW BIELAWSKI– Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Przedkładam do uchwalenia projekt miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Orunia Dolna rejon ul. Trakt Św. Wojciecha 213. Jest to plan
relatywnie niewielki. Projekt był wykładany dwa razy. Za pierwszym razem
wpłynął zarzut, który został przez prezydenta przyjęty. W trakcie ponownego
wyłożenia już nie było zarzutów.
W planie są ograniczenia wysokości. Są też rezerwy na kolej. Proszę o podjecie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 342?

za - 19
przeciw -   0
wstrzymało się -   0

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/314/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Orunia Dolna rejon ul. Trakt Św. Wojciecha 213 w mieście
Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.
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18. UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA
PRZESTRZENNEGO ŚRÓDMIEŚCIE REJON TARGOWISKA PRZY
UL. ELBLASKIEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 343)

WIESŁAW BIELAWSKI– Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Przedkładam projekt planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieście rejon
targowiska przy ul. Elbląskiej. Plan nie spotkał się z zarzutami i protestami. Plan
do tej pory był procedowany w większym zakresie. Teraz ze względu na
trudności z uzyskaniem akceptacji konserwatora został podzielony.
Stwarza się tu możliwość uruchomienia inwestycji służących Straży Miejskiej.
Plan uporządkuje tereny przyległe do Motławy. Proszę o pozytywne podjecie
uchwały.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 343?

za - 19
przeciw -   0
wstrzymało się -   0

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/315/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Śródmieście rejon targowiska przy ul. Elbląskiej w mieście
Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.

19. UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA
PRZESTRZENNEGO ŚRÓDMIEŚCIE – REJON DOLNEGO MIASTA – REDUTA
ŻBIK, W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 395)

WIESŁAW BIELAWSKI– Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
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Przedkładamy do uchwalenia projekt miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Śródmieście – rejon Dolnego Miasta – Reduta Żbik. Podczas
wyłożenia planu nie wpłynęły protesty i zarzuty.
Podstawowe dyspozycje mówią o usługach z wykluczeniem obiektów wielko
powierzchniowych handlowych. Zaznaczam, że ustalenia planu wpłyną na
wzrost renty planistycznej co ma niemały wpływ na dochody miasta Gdańska.
Proszę o pozytywne rozpatrzenie projektu uchwały.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 395?

za - 23
przeciw -   0
wstrzymało się -   0

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/316/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Śródmieście – rejon Dolnego Miasta – Reduta Żbik, w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.

20. UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA
PRZESTRZENNEGO NA ZACHÓD OD ULICY ZŁOTA KARCZMA W MIEŚCIE
GDAŃSKU.

(DRUK NR 386 + AUTOPORAWKA)

WIESŁAW BIELAWSKI– Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Przedstawiam projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego na zachód od ulicy Złota Karczma w mieście
Gdańsku.
Najpierw chciałbym omówić autopoprawkę. Proponujemy aby po słowach
„wprowadza się nasadzenia zieleni izolacyjnej oraz roślinności ozdobnej ”
dodać słowa „na wale ziemnym pełniącym rolę ekranu akustycznego” dodając
jednocześnie zwrot „przy granicy z terenem 003-31”. Proszę o pozytywne
rozpatrzenie uchwały z autopoprawką.
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Plan ma związek z rozbudową centrum usługowo – handlowo –
administracyjnego w okolicach IKEI przy obwodnicy. Uchwalenie planu
pozwoli na realizacje kolejnych obiektów min. hotelu.  Do planu nie wpłynęły
protesty i zarzuty.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna.

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRG
Chciałbym panią uspokoić. To jest autopoprawka dotycząca uzasadnienia.
Stosowna poprawka została włożona do planu w odpowiednim momencie.
Natomiast w uzasadnieniu zapomnieliśmy tą zmianę odzwierciedlić. W planie
było już wszystko wcześniej.

WIESŁAW BIELAWSKI– Wiceprezydent Miasta Gdańska
Czyli w wyłożeniu było wszystko w porządku.

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRG
Wszystko było wedle procedury.

WIESŁAW BIELAWSKI– Wiceprezydent Miasta Gdańska
Czyli wyłożenie było zgodne z treścią.

Radna – MARIA MAŁKOWSKI
W trakcie wyłożenia planu był wał ochronny a w autopoprawce tego nie ma.
Mieszkańcy tego nie znają i jakie to będą skutki. Wał ma średnicę 6-7 metrów i
zanim na nim wyrośnie zieleń to będzie pogorszenie warunków.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 386 + autopoprawka?

za - 19
przeciw -   0
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/317/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
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W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na
zachód od ulicy Złota Karczma w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.

21. UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA
PRZESTRZENNEGO STOGI POŁUDNIOWE REJON UL. STRYJEWSKIEGO I
HOŻEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 387)

WIESŁAW BIELAWSKI– Wiceprezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Kolejna uchwała dotyczy uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Stogi Południowe rejon ul. Stryjewskiego i Hożej. Plan już był
przedmiotem obrad i został on uchwalony. Niestety źle określono stawkę
procentową z naliczeniem renty planistycznej. W tej chwili ten błąd naprawiamy
i plan staje do uchwalenia. Są to tereny gminy z przeznaczeniem na funkcje
zieleni. Mogą temu towarzyszyć elementy komercyjne. Plan jest bardzo
ciekawy. Stanowi dobry przykład traktowania funkcji zieleni w mieście.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 387?

za - 23
przeciw -   0
wstrzymało się -   0

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/318/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Stogi Południowe rejon ul. Stryjewskiego i Hożej w mieście
Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.
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22. UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA
PRZESTRZENNEGO NOWY PORT ZACHÓD W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 392)

WIESŁAW BIELAWSKI– Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Przedstawiam projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Nowy Port Zachód w mieście Gdańsku. Do
przystąpienia przystąpiono w 2000 roku. Istotą była potrzeba uporządkowania
dzikich garażowisk oraz rozwiązania sprawy parkowania.
Jest to plan bardzo duży. Umożliwia rozwój koncepcji zawartych w Studium
Kierunków i Uwarunkowań. Likwiduje on łącznicę kolejową oraz odciąża
Nowy Port od tranzytowego transportu ciężkiego w kierunku portu.
W trakcie wyłożenia były zgłaszane zarzuty. Po odrzuceniu zarzutów sprawa
została skierowana do NSA, NSA nie podzieliło zdania podmiotów składających
zaskarżenie. Nie ma formalnych przeszkód do uchwalenia planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 392?

za - 21
przeciw -   1
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/319/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
Nowy Port Zachód w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Teraz przechodzimy do grupy projektów o przystąpieniu. Poproszę pana
Bielawskiego o słowo wstępu.

WIESŁAW BIELAWSKI– Wiceprezydent Miasta Gdańska
Teraz nastąpi podejmowanie kilkudziesięciu uchwał o przystąpieniu. Jest to
formalne przystąpienie do sporządzenia planu. Ta formalność jest niezbędna by



53

pewne prace nad planami miały dalszą kontynuacją w zgodzie z obowiązującym
planem.
W połowie lipca weszła w życie ustawa o planowaniu i zagospodarowaniu
przestrzennym, która podzieliła plany na dwie kategorie. Zgodnie z treścią
plany, które były procedowane w zgodzie ze starą ustawą i przy których ukazało
się ogłoszenie o publicznym wyłożeniu biegną według starej procedury.
Natomiast plany przy których nie zdążono z opublikowaniem ogłoszenia musza
być procedowane w zgodzie z nową ustawa. Powoduje to konieczność uchylenia
wszystkich chwał o przystąpieniu i podjęcie nowych.
Przestrzennie plany te się nie zmieniają. Tylko w trzech przypadkach zakres
przestrzenny nieco się zmienia. Jest to plan dot. Cienistej, ponieważ pominięto
tam pas terenu o szerokości 6 metrów. Plan rejonu Maćkowych. Poszerzamy
tam zakres by doprowadzić do objęcia planem większy  obszar terenu. Trzeci
plan to rejon Abrahama i Grunwaldzkiej.
Jeden plan podzieliliśmy na dwa mniejsze. Plan ten dot. Wrzeszcza i ulicy
Wajdeloty. Spodziewamy się przy nim perturbacji z konserwatorem.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Będziemy to procedować w ten sposób, że poprosimy tylko o podanie tytułu i
powiedzenie czy uzasadnienie zostało zmienione czy nie. Jeśli będzie to nowy
projekt to poinformujemy.

Radny – JANUSZ KASPROWICZ
Potwierdzam, iż te przystąpienia na KRP przeszły jednogłośnie. Głosowaliśmy
nie opuszczając ręki. Ja też uległem urokowi erudycji i możliwości technicznych
pana przewodniczącego Mękala. Chcę abyśmy przyjęli refleksję. Wydaje mi się,
że spośród 90 planów 57 było planami przegłosowanymi w stylu ciągłym. Ja to
zrozumiałem ale tam jest sporo planów, których ja nie znam. Mogę mieć do nich
uwagi i pytania. Chcę was uczulić na markety – jest ich 13 i stacje. Uczulam na
to. Ja w przypadku planów, których nie znam a na komisji głosowałem za,
wstrzymam się od głosu. Tam jest też plan LECLERC.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Uspokajam pana. Nikt nie będzie odbierał głosu. Jest taka możliwość. Jest tylko
prośba aby skracać wypowiedzi. Zaznaczam, ze my nie będziemy odbierać
głosu. Chcemy aby to było sprawne.

Radny – MAREK POLASZEWSKI
Ja w przeciwieństwie do radnego Kasprowicza pamiętam z poprzedniej kadencji
te uchwały. Pan wiceprezydent pominął to, że w pozycji 58 jako wnioskodawca
był HIT a teraz jest TESCO. W układzie notarialnym własności nadal figuruje
HIT. Firma zewnętrzna jest wnioskodawcą. Ja tylko o to pytam. Pozostałe
rzeczy zostały wyjaśnione dokładnie.
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Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Może przy tym punkcie wyjaśnimy.

Radny – MAREK POLASZEWSKI
Dobrze omówmy to przy tym punkcie.

23. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO BŁONIA POŁUDNIE W
MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 311)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Wysoka Rado.
Przedstawiam projekt uchwały w sprawie Błonia Południe w rejonie ul.
Elbląskiej. Nie zmienia się przedmiot i granice planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 311?

za - 21
przeciw -   2
wstrzymało się -   4

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/320/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Błonia Południe w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.

24. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO RUDNIKI BŁONIA - ZACHÓD
W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 312)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Wysoka Rado.
Przedstawiam projekt uchwały w sprawie rejonu Rudniki Błonia  - Zachód.
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Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 312

za - 16
przeciw -   1
wstrzymało się -   3

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/321/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Rudniki Błonia - Zachód w mieście
Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.

25. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO RUDNIKI REJON MOSTU
SUCHARSKIEGO W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 313)

radny – MACIEJ LISICKI
Mam sugestię aby podawać tylko nr druku. Każdy z radnych otrzymał druk, do
którego dołączona jest mapka. Nie ma powodu aby omawiać je oddzielnie.
Będzie to znacznie szybciej. Poza tym wszystkie druki zostały przez komisję
zaopiniowane pozytywnie. Możemy to szybko przegłosować.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Panie Radny.
Jeśli chodzi o przedstawienie to zdaniem mecenasa musi ono być. Tytuł musimy
przedstawić.

Radna - MARIA MAŁKOWSKI
Nie wszyscy czytali te uchwały dlatego proszę aby pan Piskorski zwrócił uwagę
gdzie musi być wymagane studium dla supermarketów.

Radny – RYSZARD KLIMCZYK
Nie wszystkie uchwały miały jednogłośnie pozytywna opinię. Druk 381 uzyskał
głosu wstrzymujące. Nie traktujmy tego hurtowo.
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MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Rudniki rejon mostu Sucharskiego.
Uzasadnienie jest to samo.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 313?

za - 17
przeciw -   0
wstrzymało się -   3

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/322/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Rudniki rejon mostu Sucharskiego w mieście
Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.

26.  O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO BRZEŹNO – PÓŁNOCNY
ODCINEK ULICY TZW. NOWEJ GDAŃSKIEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 339)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Panie przewodniczący,
Wysoka Rado.
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Brzeźno – Północny odcinek ulicy tzw.
Nowej Gdańskiej. Teren znajduje się miedzy Drogą Zieloną a ul. Oliwską.
Podtrzymujemy rezerwację pod drogę. Uzasadnienie nie zmienia się.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 339?

za - 19
przeciw -   1
wstrzymało się -   4
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RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/323/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Brzeźno – Północny odcinek ulicy tzw.
Nowej Gdańskiej w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.

27. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO KRAKOWIEC – REJON UL.
JODŁOWEJ - STECZKA W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 347)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Krakowiec – rejon ul. Jodłowej –
Steczka. Uzasadnienie i granice nie zmieniają się.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 347?

za - 19
przeciw -   1
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/324/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Krakowiec – rejon ul. Jodłowej –
Steczka w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.



58

28. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO KRAKOWIEC – REJON UL.
KĘPNEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 373)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Krakowiec – rejon ul. Kępnej.
Uzasadnienie ani granice nie zmieniają się.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 373?

za - 21
przeciw -   1
wstrzymało się -   3

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/325/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Krakowiec – rejon ul. Kępnej w mieście
Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.

29. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO STOGI W REJONIE PLAŻA –
PUSTY STAW W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 361)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Stogi w rejonie plaża – pusty Staw.
Obszar leśny. Nie zmieniają się granice i uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 361?

za - 22
przeciw -   1
wstrzymało się -   1
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RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/326/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Stogi w rejonie plaża – pusty Staw w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.

30. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO STOGI POŁUDNIE W REJONIE
UL. TAMKA W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 374)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Wysoka Rado.
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia do uchwalenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Stogi Południowe w
rejonie ul. Tamka. Teren przeznaczony pod budownictwo. Nie zmieniają się
granice i uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 374?

za - 19
przeciw -   0
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/327/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
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W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Stogi Południowe w rejonie ul. Tamka w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.

31. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO NOWY PORT WOLNY OBSZAR
CELNY – ZACHÓD W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 325)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Wysoka Rado.
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Nowy Port Wolny Obszar Celny –
Zachód.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 325?

za - 21
przeciw -   1
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/328/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Nowy Port Wolny Obszar Celny –
Zachód w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.
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32. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO GÓRKI ZACHODNIE – REJON
UJŚCIA WISŁY ŚMIAŁEJ CZĘŚĆ PÓŁNOCNA W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 326)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Górki Zachodnie – rejon ujścia Wisły
Śmiałej. Nie zmieniają się granice i uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 326?

za - 20
przeciw -   1
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/329/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Górki Zachodnie – rejon ujścia Wisły
Śmiałej w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.

33. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO WRZESZCZ DOLNY UL.
WYSPIAŃSKIEGO W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 314)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Projekt uchwały dotyczy przystąpienia do sporządzenia planu
zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz Dolny ul. Wyspiańskiego. Nie
zmieniają się granice i uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 314?

za - 20
przeciw -   0
wstrzymało się -   2



62

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/330/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz Dolny ul. Wyspiańskiego w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.

34. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO WRZESZCZ CENTRUM REJON
UL. TADEUSZA KOŚCIUSZKI, AL. GRUNWALDZKIEJ W MIEŚCIE
GDAŃSKU.

(DRUK NR 316)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Projekt uchwały dotyczy przystąpienia do sporządzenia planu
zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz Centrum rejon ul. Tadeusza
Kościuszki, Al. Grunwaldzkiej.
Nie zmieniają się tam granice i uzasadnienie. Teren przeznaczony jest pod duży
obiekt handlowy. Nie trzeba sporządzać prognoz wpływów ale
najprawdopodobniej będziemy je sporządzać.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 316?

za - 15
przeciw -   2
wstrzymało się -   3

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/331/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
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W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz Centrum rejon ul. Tadeusza
Kościuszki, Al. Grunwaldzkiej w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.

35. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO WRZESZCZ CENTRUM REJON
UL. TADEUSZA KOŚCIUSZKI, AL. GRUNWALDZKIEJ W MIEŚCIE
GDAŃSKU.

(DRUK NR 359)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz Centrum rejon ul. Klonowej,
Grunwaldzkiej, Romana Dmowskiego. Też jest tam przewidywany obiekt
handlowy. Ma być rozbudowana Galeria Centrum. Na ich wniosek nie zmieniają
się granice i uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 316?

za - 15
przeciw -   2
wstrzymało się -   3

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/332/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz Centrum rejon ul. Klonowej,
Grunwaldzkiej, Romana Dmowskiego w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.
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36. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO WRZESZCZ CENTRUM REJON
UL. UPHAGENA I ALEI  GRUNWALDZKIEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 363)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz Centrum rejon ul. Uphagenia
i Alei Grunwaldzkiej. Nie zmieniają się granice i uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 363?

za - 20
przeciw -   0
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/333/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz Centrum rejon ul. Uphagena i
Alei Grunwaldzkiej w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.

37. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO WRZESZCZ – BYŁE KOSZARY
PRZY ULICY SŁOWACKIEGO  W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 365)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz byłe koszary przy ul.
Słowackiego. Przewiduje się tu wielki obiekt handlowy. Nie zmieniają się cele,
granice i uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 365?

za - 21
przeciw -   4
wstrzymało się -   2
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RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/334/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz – byłe koszary przy ul.
Słowackiego w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu.

38. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO WRZESZCZA DOLNEGO,
REJONU ULIC LELEWELA, WYSPIAŃSKIEGO, WARYŃSKIEGO W MIEŚCIE
GDAŃSKU.

(DRUK NR 366)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcza Dolnego rejonu ulic
Lelewela, Wyspiańskiego, Waryńskiego. Plan narodził się z podzielenia planów.
Jest to obszar zabudowy mieszkaniowej i ulice. Suma tego i następnego planu
daje plan poprzedni, nie podzielony. Pan prezydent Bielawski powiedział
dlaczego to się zmienia. Łącząc plany nic się w nich nie zmieniło.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 366?

za - 21
przeciw -   0
wstrzymało się -   3

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/335/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
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W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcza Dolnego, rejon ulic Lelewela,
Wyspiańskiego, Waryńskiego w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.

39. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO WRZESZCZA DOLNEGO –
ULICY WAJDELOTY W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 390)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcza Dolnego ulicy Wajdeloty.
To jest druga część tego planu. Nie zmieniają się granice i uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 390?

za - 26
przeciw -   1
wstrzymało się -  19

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/336/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcza Dolnego – ulicy Wajdeloty w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu.

40. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO POLANY LEŚNEJ SREBRNIKI
W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 315)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego polany leśnej Srebrniki. Obszar byłego
składu amunicji. Nie zmieniają się granice i uzasadnienie.
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Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 315?

za - 17
przeciw -   1
wstrzymało się -   4

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/337/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego polany leśnej Srebrniki w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu.

41. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO REJON UL. SREBRNIKI,
OGRODOWEJ, POTOKOWEJ I FRANCISZKA RAKOCZEGO W MIEŚCIE
GDAŃSKU.

(DRUK NR 317)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego rejon ul. Srebrniki, Ogrodowej,
Potokowej i Franciszka Rakoczego. Obszar Doliny Strzyża. Nie zmieniają się
granice i uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 317?

za - 20
przeciw -   1
wstrzymało się -   4

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/338/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
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W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego rejon ul. Srebrniki, Ogrodowej,
Potokowej i Franciszka Rakoczego w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu.

42. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO CENTRUM ZASPY Z WĘZŁEM
PRZESIADKOWYM SKM W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 340)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego centrum Zaspy z węzłem
przesiadkowym SKM. Teren obejmuje kawałek pasa startowego, na którym
powstanie wielki obiekt handlowy. Nie zmieniają się granice i uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 340?

za - 17
przeciw -   1
wstrzymało się -   4

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/339/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego centrum Zaspy z węzłem przesiadkowym
SKM w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu.
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43. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ANIOŁKI, REJON UL. MARII
SKŁODOWSKIEJ CURIE I JULIANA TUWIMA W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 360)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Aniołki, rejon ul. Marii Skłodowskiej
Curie i Juliana Tuwima. Nie zmieniają się granice i uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 360?

za - 18
przeciw -   1
wstrzymało się -   3

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/340/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Aniołki, rejon ul. Marii Skłodowskiej
Curie i Juliana Tuwima w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu.

44. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ANIOŁKI, REJON UL.
MIKOŁAJA KOPERNIKA I ELIZY ORZESZKOWEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 362)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Aniołki, rejon ul. Mikołaja Kopernika i
Elizy Orzeszkowej. Nie zmieniają się granice i uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 362?

za - 24
przeciw -   1
wstrzymało się -   2
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RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/341/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Aniołki, rejon ul. Mikołaja Kopernika i
Elizy Orzeszkowej w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu.

45. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO STRZYŻA GÓRNA W MIEŚCIE
GDAŃSKU.

(DRUK NR 364)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Strzyża Górna. Jest to duży obszar
górnego tarasu Strzyży. Nie zmieniają się granice i uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 364?

za - 24
przeciw -   1
wstrzymało się -   3

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/342/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Strzyża Górna w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu.
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46. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO PIECKI – MIGOWO REJON UL.
BULOŃSKIEJ – MYŚLIWSKIEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 367)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Piecki – Migowo rejon ul. Bulońskiej –
Myśliwskiej. Nie zmieniają się granice i uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 367?

za - 25
przeciw -   1
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/343/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Piecki – Migowo – rejon ul. Bulońskiej –
Myśliwskiej w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu.

47. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO PIECKI – MIGOWO REJON UL.
MAGELLANA W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 368)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Piecki – Migowo rejon ul. Magellana.
Obszar na północ od osiedla. Nie zmieniają się granice i uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 368?

za - 25
przeciw -   2
wstrzymało się -   2
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RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/344/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Piecki – Migowo – rejon ul. Magellana w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu.

48. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO PIECKI  MIGOWO REJON ULIC
FRANCISZKA RAKOCZEGO I PIEKARNICZEJ MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 372)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Projekt uchwały dotyczy przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Piecki Migowo rejon ul. Franciszka
Rakoczego i Piekarniczej.
Jest to jedyne nowe przystąpienie wywołane przez wniosek Sądu Rejonowego,
który nabył tam budynek. Jest ona niestety za niski dla sądu. W związku z tym,
że w planie jest limit do 15 metrów to trzeba go powiększyć do 20 m.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 372?

za - 24
przeciw -   1
wstrzymało się -   3

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/345/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
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W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Piecki  Migowo rejon ulic Franciszka
Rakoczego i Piekarniczej w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu.

49. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO REJONU ULICY MIGOWSKIEJ
W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 369)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego rejon ulicy Migowskiej. Jest to
niezagospodarowany fragment. Nie zmieniają się granice i uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 369?

za - 24
przeciw -   1
wstrzymało się -   3

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/346/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy Migowskiej w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu.

50. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO DOLNE MIGOWO I
FRANCISZKA RAKOCZEGO W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 385)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Dolne Migowo i Franciszka
Rakoczego. Nie zmieniają się granice i uzasadnienie.
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Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 385?

za - 20
przeciw -   1
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/347/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Dolne Migowo i Franciszka Rakoczego  w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu.

51. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ZAKONICZYN NA ZACHÓD OD
UL. UNRUGA W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 318)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Zakoniczyn na zachód od ul. Unruga.
Teren przeznaczony na budownictwo mieszkaniowe. Nie zmieniają się granice i
uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 318?

za - 27
przeciw -   1
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/348/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
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W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Zakoniczyn na zachód od ul. Unruga w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu.

52. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ZAKONICZYN NA WSCHÓD
OD UL. UNRUGA W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 319)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Zakoniczyn na wschód od ul. Unruga.
Teren przeznaczony na budownictwo mieszkaniowe. Nie zmieniają się granice i
uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 319?

za - 25
przeciw -   0
wstrzymało się -   0

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/349/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Zakoniczyn na wschód od ul. Unruga w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu.

53. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO KIEŁPINEK WSCHÓD W
MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 331)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Kiełpinek Wschód. Obszar Agencji
Mienia Wojskowego. Nie zmieniają się granice i uzasadnienie.
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Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 331?

za - 24
przeciw -   1
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/350/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Kiełpinek Wschód w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu.

54. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO KIEŁPINEK I TZW. „TRASY W -
Z” W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 329)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Kiełpinek i tzw. „Trasy W - Z”. Nie
zmieniają się granice i uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 329?

za - 24
przeciw -   1
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/351/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
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W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Kiełpinek i tzw. „Trasy W - Z” w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu.

55. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO JASIEŃ TEJON UL.
ŹRÓDLANEJ I TZW. „TRASY W - Z” W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 330)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
zagospodarowania przestrzennego Jasień  rejon ul. Źródlanej i tzw. „Trasy W -
Z”. Nie zmieniają się granice i uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 330?

za - 27
przeciw -   1
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/352/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Jasień rejon ul. Źródlanej i tzw. „Trasy
W - Z” w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Ogłaszam 30 minut przerwy. W trakcie przerwy zwołuję konwent. Spotykamy
się o godzinie 15.30.

Po przerwie
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56. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO JASIEŃ TEJON UL.
ZWIERZYNIECKIEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 332)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Jasień rejon ul. Zwierzynieckiej. Nie
zmieniają się granice i uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 332?

za - 16
przeciw -   1
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/353/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Jasień rejon ul. Zwierzynieckiej w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu.

57. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO MAĆKOWY III W MIEŚCIE
GDAŃSKU.

(DRUK NR 370)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Maćkowy III. Proponujemy zwiększyć
powierzchnię planu. W trakcie prac okazało się, że trzeba zmodyfikować
powiązania komunikacyjne. Proponujemy aby podjąć ten duży plan, który
niejako wchłonął plan Maćkowy IV.
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Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 370?

za - 21
przeciw -   1
wstrzymało się -   0

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/354/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Maćkowy III w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Koledze Zdanowiczowi zginął notes w ciemnej okładce. Gdyby ktoś znalazł to
proszę o zwrot. Są tam ważne numery telefonów.

58. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO CHEŁM REJON UL. WITOSA,
GEN. W. SIKORSKIEGO, PTASIEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 371)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Chełm rejon ul. Witosa, Sikorskiego,
Ptasiej. Jest to plan o haśle KIT. Chodzi o lokalizacje wielko powierzchniowego
obiektu handlowego. Proponujemy aby minimalne rozszerzyć granice planu.
Cele planu nie zmieniają się.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna.

Radna – DANUTA PUTRYCZ
Panie Przewodniczący,
Szanowna Rado.
Funkcja centrum jest zachowana. Wiadomo, że funkcja ta spotykała się z
protestami. Jaka powierzchnia centrum jest przewidziana? Czy zostały zrobione
już prognozy dotyczące szkodliwości?
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MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Nie mogę w tej chwili powiedzieć jaka będzie wielkość obiektu. Była mowa o
8000 tys. powierzchni handlowej. HIT chciał mieć 4 500 tysiącach. TESCO
mówi o 8 – 9 tys. To są na razie wnioski. Prognoza nie została jeszcze zrobiona
ponieważ prace zostały wstrzymane. Zrobimy te prognozy chociaż nie są one
wymagane.

Radna – DANUTA PUTRYCZ
Jeżeli prognozy wyjdą nie korzystne dla mieszkańców to czy nadal będzie
podtrzymywana decyzja o umieszczeniu w tym panie centrum handlowego?

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Zgodnie z ustawą decyzja należy do RMG.

Radny – MAREK POLASZEWSKI
W poprzednim planie strona wnioskującą była SM Chełm i HIT. Teraz jest
spółka TESCO. Z tego co ja wiem, to spółka nie ma jeszcze notarialnego
potwierdzenia własności a jest stroną. Czy ona ma prawo występować? Nie
orientuje się tak szczegółowo w tych przepisach stąd moja wątpliwość. Co to
jest za firma?

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
TESCO wykupiło HIT a co za tym idzie cały majątek. W tej sytuacji są oni
właścicielem. Może jeszcze w księgach nie zostało to zapisane ale już są.
Każdy może złożyć wniosek o zmianę planu. Z inicjatywy uchwałodawczej
może skorzystać prezydent. Ja nie analizuję firmy pod kontem narodowości. Jest
wniosek i tyle.

Radny – TOMASZ SOWIŃSKI
Jest to miejsce, w którym powinna być infrastruktura. Miała tam przebiegać
droga P- P. Może to jest moment odpowiedni do tego, żeby TESCO
partycypowało w kosztach budowy.

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
TESCO nawet musi partycypować w kosztach ponieważ dojazd do działki jest z
trasy P – P. TESCO w rozmowach wypowiadało się na ten temat bardzo
pozytywnie. Deklarowali oni, że zorganizują środki pomocowe. Taka szansa
istnieje. Chodzi o odcinek od Witosa do Małomiejskiej.

Radna – DANUTA PUTRYCZ
HIT miał partycypować w budowie drogi Cienista. Miasto wybudowało ją z
własnych środków. Czy TESCO przejęło też te zobowiązania?
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MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Nie potrafi odpowiedzieć na to pytanie. Myślę, że nie możemy mówić o
jakiejkolwiek partycypacji ponieważ nie podjęliśmy jeszcze uchwały. TESCO
deklarowało partycypacje w rozwoju układu komunikacyjnego.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 371?

za - 19
przeciw -   7
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/355/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Chełm rejon ul. Witosa, Gen. W.
Sikorskiego, Ptasiej w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu.

Radny – TOMASZ SOWIŃSKI
Mam wniosek formalny. Skoro obradujący podczas przerwy konwent zgodził
się na podjecie apelu to może go przyjmiemy. Proszę o przegłosowanie
porządku obrad.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Wszyscy radni podpisali apel. Kto jest za zmiana porzadku obrad i
wprowadzeniem apelu?

za - 29
przeciw -   0
wstrzymało się -   0

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

Radny –WIESŁAW KAMIŃSKI
Wnoszę aby dopisać punkt apel wchodzi w życie z dniem 29.09.2003 r.
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Radny – GRZEGORZ STRZELCZYK
Wielce szacowny przedmówco. Tak to się składa, że apele wchodzą w życie w
momencie ich podjęcia. Nie można apelu podjąć dzisiaj i wejdzie on w życie 28
września.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Zaraz poproszę o wyjaśnienie mecenasa.

ANDRZEJ BODAKOWSKI – mecenas
Apel został podjęty i już jest. Kwestia jego podania do publicznej wiadomości
jest kwestią odrębną. Jest to rzecz nie tyle do uchwalenia co do technicznej
procedury. Apel został uchwalony i już jest, istnieje.

Radny – TOMASZ SOWIŃSKI
Apel został podpisany w takiej treści, w jakiej został zaakceptowany. Dobrze by
było aby go upowszechnić. Tak jak rozmawialiśmy pan przewodniczący roześle
go do wszystkich województw, miast i powiatów na trasie autostrady A – 1, w
celu podjęcia takiego samego apelu. Ja proszę aby niepotrzebnie nie
komplikować sytuacji.

Radny –WIESŁAW KAMIŃSKI
Rzeczywiście pewnie  z formalnego punktu widzenia jest to złe sformułowanie.
Aby cała rada została poinformowana o moich intencjach należy powiedzieć, że
apel RMG podjęła na nadzwyczajnym posiedzeniu w Warszawie. Na zwołanym
konwencie były wątpliwości czy cała RMG pojedzie do Warszawy i dlatego
zdecydowaliśmy przyjąć apel dzisiaj. Niemniej proszę aby przy tym projekcie
został zapis o odczytaniu Apelu na imprezie w Warszawie.

Radny –RYSZARD OLSZEWSKI
Teraz już nie wiem czy radny Kamiński zgłosił wniosek formalny o
rozszerzenie? Jeśli tak, to ja składam o zachowanie pierwotnej wersji.

Radny – GRZEGORZ STRZELCZYK
Zwracam się a apelem aby moi przedmówcy wycofali swoje wnioski. Dzisiaj
chcieliśmy podjąć apel a w Warszawie można go uroczyście odczytać,
upublicznić itp. To są dwie różne kwestie. Ta dyskusja świadczy, że w pewnym
stopniu nie rozumiemy apelu i chcemy go zniweczyć. Składam wniosek
formalny o przegłosowanie apelu.

Radny –CZESŁAW NOWAK
Panie Przewodniczący,
Szanowni Radni.
Myślę, ze każdy z nas podpisał się już pod tym apelem i wyraził swoja wolę. To
było jawne. Formalności powinno stać się zadość. Nic nie stoi na przeszkodzie



83

aby apel odczytać w Warszawie i poprosić o podjecie takich samych apeli. Nie
możemy jednak czekać z podjęciem do 28 września. Są media, obrady są jawne
i nie da się tego utajnić.

Radny –WIESŁAW KAMIŃSKI
Rzadko zdarz się taka jednomyślność. Wycofuję wniosek.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG odczytał apel.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Kto z państwa jest za przyjęciem apelu?

za - 32
przeciw -   0
wstrzymało się -   0

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

59. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO KOKOSZKI MIESZKANIOWE -
REJON UL. KARTUSKIEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 320)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Kokoszki Mieszkaniowe rejon ul.
Kartuskiej. Nie zmieniają się granice ani uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 320?

za - 21
przeciw -   1
wstrzymało się -   0

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/356/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku



84

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Kokoszki Mieszkaniowe - rejon ul.
Kartuskiej w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 64 do niniejszego protokołu.

60. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO KOKOSZKI MIESZKANIOWE
REJON MIĘDZY LASEM I UL. KARTUSKĄ W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 322)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Kokoszki Mieszkaniowe rejon miedzy
lasem a ul. Kartuską.  Nie zmieniły się granice i uzasadnienie planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 322?

za - 20
przeciw -   0
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/357/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Kokoszki Mieszkaniowe rejon między
lasem i ul. Kartuską w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu.

61. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO KOKOSZEK
MIESZKANIOWYCH W REJONIE UL. GOPLAŃSKIEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 348)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Kokoszek Mieszkaniowych w rejonie
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ul. Goplańskiej. Jest to południowo – zachodnia część Kokoszek. Nie zmieniły
się granice i uzasadnienie planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 348?

za - 18
przeciw -   2
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/358/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Kokoszek Mieszkaniowych w rejonie ul.
Goplańskiej w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu.

62. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO SMĘGORZYNO II W MIEŚCIE
GDAŃSKU.

(DRUK NR 321)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Smęgorzyno II. Teren na południe od
planu Smęgorzyno I. Nie zmieniły się granice i uzasadnienie planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 321?

za - 17
przeciw -   1
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/359/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
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Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Smęgorzyno II w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu.

63. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO KLUKOWO – RĘBIECHOWO –
REJON UL. RADIOWEJ I TELEWIZYJNEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 323)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Klukowo – Rębiechowo rejon ulicy
Radiowej i Telewizyjnej. Teren na północ od lotniska. Nie zmieniły się granice i
uzasadnienie planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 323?

za -18
przeciw -   1
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/360/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Klukowo – Rębiechowo – rejon ulicy
Radiowej i Telewizyjnej w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu.

64. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO KLUKOWO – RĘBIECHOWO –
REJON UL. RADIOWEJ I TELEWIZYJNEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 324)
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MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Klukowo – Rębiechowo rejon ulic
Słowackiego i Radiowej. Nie zmieniły się granice i uzasadnienie planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 324?

za -24
przeciw -   1
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/361/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Klukowo – Rębiechowo – rejon ulic
Słowackiego i Radiowej w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 69 do niniejszego protokołu.

65. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ŚWIETY WOJCIECH – REJON
RZEKI I KANAŁU RADUNI W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 327)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Święty Wojciech, rejon rzeki i Kanału
Raduni. Projekt obejmuje historyczna część Św. Wojciecha. Są to tereny
pomiędzy traktem a linia kolejową. Nie zmieniły się granice i uzasadnienie
planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 327?

za - 23
przeciw -   1
wstrzymało się -   1
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RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/362/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Święty Wojciech – rejon rzeki i Kanału
Raduni w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 70 do niniejszego protokołu.

66. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ŚWIETY WOJCIECH WSCHÓD
W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 328)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Święty Wojciech Wschód. Jest to
wschodnia część Górnego tarasu Św. Wojciecha.  Nie zmieniły się granice i
uzasadnienie planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 328?

za - 19
przeciw -   1
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/363/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Święty Wojciech Wschód w mieście
Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 71 do niniejszego protokołu.
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67. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO GDAŃSK NOWE MIASTO
PÓŁNOC.

(DRUK NR 333)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Gdańsk Nowe Miasto Północ. Obszar
miedzy kanałem portowym a Jana z Kolna Nie zmieniły się granice i
uzasadnienie planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 333?

za - 17
przeciw -   1
wstrzymało się -   5

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/364/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Gdańsk Nowe Miasto Północ.
Uchwała stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu.

68. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ŚRÓDMIEŚCIA – REJON
BISKUPIEJ GÓRKI W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 334)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieścia, rejon Biskupiej Górki.
Obszar jest objęty wpisem do rejestru zabytków. Nie zmieniły się granice i
uzasadnienie planu.



90

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 334?

za - 18
przeciw -   1
wstrzymało się -   3

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/365/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Śródmieścia – rejon Biskupiej Górki w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu.

69. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ŚRÓDMIEŚCIA – REJON
SIENNEJ GROBLI I POLSKIEGO HAKA W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 335 + AUTOPOPRAWKA)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieścia, rejon Siennej Grobli i
Polskiego Haka. Teren między Martwą Wisłą i opływem Motławy. Nie zmieniły
się granice i uzasadnienie planu.
Autopoprawka dotyczy uzasadnienia. Dopisujemy w nim informacje o wielkim
obiekcie handlowym. Obiekt był i pozostaje. Omyłkowo nie zostało to wpisane
w uzasadnienie.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 335 +
autopoprawka?

za - 16
przeciw -   3
wstrzymało się -   4

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a
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UCHWAŁĘ NR XII/366/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Śródmieścia – rejon Siennej Grobli i
Polskiego Haka w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 74 do niniejszego protokołu.

70. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ŚRÓDMIEŚCIA – REJON UL.
OKOPOWEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 337)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieścia, rejon ulicy Okopowej.
Obszar naprzeciwko Św. Trójcy. Nie zmieniły się granice i uzasadnienie planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 337?

za - 20
przeciw -   1
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/367/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Śródmieścia – rejon ul. Okopowej w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 75 do niniejszego protokołu.
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71. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ŚRÓDMIEŚCIA – REJON
DOLNEGO MIASTA W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 344)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieścia, rejon Dolnego Miasta.
Nazwa dziedziczona jest ze starego planu. Obszar pomiędzy opływem Motławy
a zajezdnia tramwajową przy Łąkowej. Na terenie zajezdni ma powstać nieduży
obiekt wielko powierzchniowy. Nie zmieniły się granice i uzasadnienie planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 344?

za - 21
przeciw -   3
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/368/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Śródmieścia – rejon Dolnego Miasta w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 76 do niniejszego protokołu.

72. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ŚRÓDMIEŚCIA – REJON
TARGU SIENNEGO, PODWALA GRODZKIEGO I NOWYCH OGRODÓW W
MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 375)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieścia, rejon Targu Siennego,
Podwala Grodzkiego i Nowych Ogrodów. Nie zmieniły się granice i cele planu.
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Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 375?

za - 20
przeciw -   1
wstrzymało się -   4

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/369/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Śródmieścia – rejon Targu Siennego,
Podwala Grodzkiego i Nowych Ogrodów w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 77 do niniejszego protokołu.

73. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ŚRÓDMIEŚCIA – REJON
TARGU WĘGLOWEGO W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 376)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieścia, rejon Targu Węglowego.
Jest to zachodnia część Głównego Miasta. Nie zmieniły się granice i cele planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 376?

za - 22
przeciw -   1
wstrzymało się -   5

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/370/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
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W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Śródmieścia – rejon Targu Węglowego
w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 78 do niniejszego protokołu.

74. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ŚRÓDMIEŚCIA W REJONIE
WIADUKTU BŁĘDNIK W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 377)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieścia, rejon wiaduktu Błędnik.
Obszar miedzy ul. 3 Maja i Dyrekcyjną. Nie zmieniły się granice i cele planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 377?

za - 25
przeciw -   1
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/371/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Śródmieścia w rejonie wiaduktu Błędnik w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 79 do niniejszego protokołu.

75. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ŚRÓDMIEŚCIA REJONU
WĘZŁA KOMUNIKACYJNEGO BRAMA OLIWSKA W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 378)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieścia, rejon węzła
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Komunikacyjnego Brama Oliwska. Teren obejmuje Plac Zebrań Ludowych. Nie
zmieniły się granice i uzasadnienie planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 378?

za - 23
przeciw -   1
wstrzymało się -   3

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/372/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Śródmieścia rejonu węzła Komunikacyjnego
Brama Oliwska w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 80 do niniejszego protokołu.

76. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO GDAŃSK NOWE MIASTO –
STOCZNIA, PLAC SOLIDARNOŚCI W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 336)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Gdańsk Nowe Miasto – Stocznia, Plac
Solidarności. Teren północny Śródmieścia. Przewiduje się tam wielko
powierzchniowy obiekt handlowy. Nie zmieniły się granice i cele planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 336?

za - 18
przeciw -   7
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a
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UCHWAŁĘ NR XII/373/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Gdańsk Nowe Miasto – Stocznia, Plac
Solidarności w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 81 do niniejszego protokołu.

77. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO SIEDLCE REJON UL.
BEETHOWENA I UL. OTWARTEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 338)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Siedlce rejon ul. Beethowena o ul.
Otwartej. Nie zmieniły się granice i uzasadnienie planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 338?

za - 21
przeciw -   1
wstrzymało się -   4

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/374/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Siedlce rejon ul. Beethowena i ul.
Otwartej w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 82 do niniejszego protokołu.
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78. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO GDAŃSK ORUNIA
„CZERWONY MOST”.

(DRUK NR 379)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Gdańsk Orunia „Czerwony Most”. Jest
to południowa część Gdańska. Przewiduje się tam obiekty handlowe. Nie
zmieniły się granice i uzasadnienie planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 379?

za - 20
przeciw -   3
wstrzymało się -   3

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/375/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Gdańsk Orunia – „Czerwony Most”.
Uchwała stanowi załącznik nr 83 do niniejszego protokołu.

79. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO OLIWA GÓRNA REJON UL.
POLANKI – ZACHÓD II W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 352)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Oliwa Górna rejon ul. Polanki Zachód
II. Są to obiekty dworów. Nie zmieniły się granice i uzasadnienie planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 352?

za - 23
przeciw -   1
wstrzymało się -   3
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RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/376/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Oliwa Górna rejon ul. Polanki – Zachód
II w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 84 do niniejszego protokołu.

80. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO OLIWA GÓRNA REJON UL.
POLANKI – ZACHÓD I W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 356)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Oliwa Górna rejon ul. Polanki Zachód
I. Teren na północ od poprzedniego planu. Nie zmieniły się granice i cele planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 356?

za - 22
przeciw -   3
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/377/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Oliwa Górna rejon ul. Polanki – Zachód
I w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 85 do niniejszego protokołu.
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81. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO OLIWA REJON
UL. JELITKOWSKIEJ II W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 353)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Oliwa rejon ul Jelitkowskiej II. Rejon
przy Sopocie. Teren ogródków działkowych, na którym przewiduje się zbiornik
retencyjny. Nie zmieniły się granice i uzasadnienie planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 353?

za - 21
przeciw -   3
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/378/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Oliwa rejon ul. Jelitkowskiej II w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 86 do niniejszego protokołu.

82. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO OLIWA DOLNA REJON UL.
BENIOWSKIEGO W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 354)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Oliwa Dolna rejon ul. Beniowskiego.
Teren na wschód od linii kolejowej. Obszar Targów Gdańskich. Przewiduje się
duże obiekty. Nie zmieniły się granice i uzasadnienie planu.
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Radna – BARBARA MEYER
Tam już mamy targi. Jest tam duże zatłoczenie i jeszcze przewiduje się tam duże
obiekty handlowe.

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Proszę Państwa.
Targi to nie jest duży obiekt handlowy. W rejonie restrukturyzowanych terenów
FAZERA wniosek właściciela jest taki aby taki obiekt powstał. Poprzednia
uchwała mówiła, że może być tam taki obiekt. Place planistyczne są w toku i
RMG zdecyduje czy chce mieć taki obiekt. Teren niewątpliwie wymaga
restrukturyzacji.

Radna – BARBARA MEYER
Czyli mieszkaniówki się nie przewiduje.

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Mieszkaniówkę też się przewiduje.

Radny – CZESŁAW NOWAK
Podzielam wątpliwości radnej Meyer. Tam będziemy mieli LECLERC, REAL i
zabudowane targowisko. Czy nie uważacie, że w jednej dzielnicy to za dużo?
Czy tam wystarczy kupujących? Czy nie za duże będzie  tam skupisko obiektów
handlowych? W oliwie w tej części nie ma dobrych dróg.
Proszę zwrócić uwagę jaka jest ulica Kołobrzeska. Teraz dołożymy jeszcze
jeden obiekt. To jest za dużo. Trzeba na to spojrzeć z rozsądkiem.

Radna – MARIA MAŁKOWSKA
Panie Dyrektorze.
Pana teza, że inwestor wystąpił z wnioskiem i my mamy uchwalić co on sobie
zażyczy jest błędna. Planowanie przestrzenne nie na tym polega. Pan jako
dyrektor prezentuje potrzeby mieszkańców wynikające z rozwoju miasta.
Chodzi o rozwój miasta, o to co jest najważniejsze.
Pan Biały krytykując w poprzedniej kadencji plan ogólny miał trochę racji. Z
tych planów, do których przystąpiliśmy wynika, że my w Gdańsku nie
potrafimy nic tworzyć poza supemarketami na terenach uzbrojonych. My
praktycznie jako Gdańsk tracimy bardzo dobre tereny uzbrojone na rzecz
praktycznie tylko supermarketów. Na całym świecie takie sklepy są
wyprowadzone na obrzeża i to one ponoszą koszt infrastruktury. Natomiast my
dajemy im najlepsze tereny w Gdańsku a mieszkaniówkę wyprowadzamy na
obrzeża gdzie nie ma infrastruktury, komunikacji i szkolnictwa. My kończymy
tą kadencje natomiast za 10 lat będą to tragiczne skutki dla miasta.
Ja się nie obawiam czy oni będą mieli kupców. Natomiast gdzie my jesteśmy.
Wnioskuję abyśmy uchwalili przystąpienie do tych planów. Natomiast zwracam
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się z prośbą aby zespół jeszcze raz zweryfikował te supermarkety. To, że jest to
w uzasadnieniu to nie znaczy, że ma być w planie. Powinien być zapis ogólny,
że może być handel i mieszkaniówka. Jeśli ktoś się zwróci o teren pod hotel,
biurowiec lub usługę to powinien mieć możliwość. Zapisy powinny być
elastyczne. Rynek zachodni szuka u nas zbytu i to robi a my niszczymy się
nawzajem.

Radny – TOMASZ SOWIŃSKI
Chciałbym kontynuować wątek. Nie obawiam się o to czy znajdą się klienci. To
jest problem sprzedawców a nie nasz. Prawdą jest natomiast to, że jest jakaś
granica wytrzymałości. Za chwile Przymorze stanie się największą na świecie
dzielnicą handlową. Jestem tu trochę rozdarty ze względu na to, że jest to pomoc
naszemu przedsiębiorstwu, które chce sprzedać teren a z drugiej strony trzeba
powiedzieć, że mogą być inne również opłacalne cele. Trzeba przyznać, że
problem komunikacji jest problemem nie rozwiązanym od 10 lat.
Ta dzielnica z natury mieszkaniowa jest zakorkowana i jak zrobimy supermarket
to nie wiem jak te samochody przejadą. Proszę przespacerować się tam w dni
targowe. Wszystkie chodniki są zastawione. Jednym z sukcesów są postawione
słupki na kilkanaście miejsc ale potrzeba jest na kilkaset. To jest duży problem
nawet jeśli market miałby partycypować w kosztach przebudowy Bora
Komorowskiego to bym się bardzo zastanawiał. Mimo wszystko jest to
dzielnica, która dobijamy naszymi decyzjami. Nie chcę nawet myśleć co nam
tam grozi.

Radna – ZOFIA GOSZ
Proszę Państwa.
To jest chyba efekt zeszłej kadencji. Kiedyś jeździły takie samochody z
napisem, że grupa radnych i pan dyrektor są za supermarketami. Ja często jeżdżę
tymi drogami. Powstają supermarkety, które nie płaca podatków i miasto się nie
wzbogaca. Oddajemy najlepsze uzbrojone tereny. Dlaczego nie są to tereny
odległe.
Nie wiem czy coś na tej sesji zrobimy. Do rozsądku pana przewodniczącego i
koalicji rządzącej chyba nie przemówimy. Nasze apele nie maja skutku. Proszę
aby koalicja rządząca przemyślała swoja politykę. Jak nie ma polityki to też jest
polityka. Tutaj mamy politykę na wyniszczenie narodu, ludności i na
wymęczenie jej. Może wyprowadzi się do Gdyni i będziemy mogli budować
supermarkety wszędzie.

Radny – WŁODZIMIERZ ŁĘCZKOWSKI
Jest to już paraliż mózgowy urzędników, prezydenta, dyrektora wydziału czy też
przewodniczącego KRP. Poprzednio w projektach pisało się dlaczego
przystępuje się do planu. Teraz się mówi, ze ktoś zgłosił opracowanie planu i
plan jest opracowywany.



102

Popieram tutaj panią Małkowską. Członkowie KB powinni się temu przyglądać.
Wiemy,  że miasto jest zadłużone, że sprzedajemy długi. Dzisiaj sprzedaliśmy
50 milionów. W związku z tym szuka się pieniędzy. Przy pomocy koalicji
rządzącej daje się możliwość partaczenia, korupstwa. To jest sprawa nie do
przyjęcia. Chodzi o opracowanie planu, w którym wszędzie będą hipermarketu.
Jak można zrobić na Przymorzy jeszcze jeden hipermarket. Nie wiem co
wyjdzie ze studium i prognozy ale to jest niemożliwe. Jeśli ktoś jest
właścicielem tego terenu to niech szuka nabywcy pod usługi i zakład pracy.
Zapewni to ludziom pracę. Wiele osób pracowało w zakładach farb i lakierów.
Teraz jest tam tylko sprzedaż.
Popatrzcie co się tam dzieje. Ile tam było wypadków, kolizji. Jakie utrudnienia
tam są z dojazdem itp. Dla kogo my to robimy.
Panowie Radni.
Zostaliście wybrani przez mieszkańców i szanujcie ich. Widzę, że są ubijane tu
czyjeś interesiki.

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Ta dyskusja udowadnia, że plan trzeba podjąć. Są kwestie komunikacyjne,
obiektów przemysłowych, targów. My jesteśmy w fazie przystąpienia. To rada
zdecyduje o wielkim obiekcie handlowym w momencie przystąpienia do planu.
Niema zobowiązania, żeby RMG uchwaliła tam obiekt handlowy. Przedstawimy
prognozę skutków i wszystko będzie jasne.
Wszędzie gdzie jest dopuszczony wielki obiekt handlowy są dopuszczane usługi
i administracja. Nigdzie nie jest tak, że obiekt handlowy jest ustalony na
sztywno.
To jest obszar centralnego pasma usługowego, który RMG przeznaczyła na
koncentracje usług. Nic się nie dzieje w zamiarze tego planu jak koncentracja
usług. Dopuszczamy tam też mieszkaniókę.
Plan otwiera szereg możliwości i podejmie próbę restrukturyzacji terenów, które
wyjątkowo są nieuporządkowane.
Obawy pana Nowaka, że to komunikacyjnie nie wytrzyma są przedwczesne. Nie
ma planu. Na razie jesteśmy w fazie przystąpienia. Nowy projekt jest
mechanicznym powtórzeniem. On powtarza uchwałę.

Radny – TOMASZ SOWIŃSKI
Chcę wziąć w obronę radnego Nowaka. Jeśli cos tam jeszcze postawimy to
będzie trzeba poduszkowcami latać. Tam nie ma miejsca. Dzielnica się dusi.
Mam propozycje aby miasto właścicielom zwracało uwagę na to, że atrakcyjne
plany nie musza być wielko powierzchniowe.
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Czy prawdą jest, że MTG mają być likwidowane i przeniesione do Gdyni? My
się na to nie możemy zgodzić. Łatwo się domyśleć na co będą wykorzystane
obiekty MTG. To byłoby dobicie nas.

Radny – RYSZARD KLIMCZYK
Pozwolę sobie nie zgodzić się z panem dyrektorem co do przedwczesności
obawa radnego Nowaka. Przecież ten projekt stanowił już przedmiot obrad
KRP. Jakaś praca planistyczna została wykonana. To nie jest tak, że nic nie
mamy. Koncepcja już jest i te obawy były formułowane na komisji. Ta dyskusja
potwierdza potrzebę przemyślenia pewnej idei, która przyświeca rozwiązaniom
planistycznym.

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Szereg z tych planów ma już przygotowane projekty. Ten był już przedstawiany
i uzyskał opinie pozytywną.
Nic nie wiem o tym, żeby MTG miały przenieść się do Gdyni ale jest pomysł o
zmianie lokalizacji. Informuję, ze nie ma możliwości wprowadzenia wielko
powierzchniowego obiektu na terenie MTG, tam jest zakaz.
Państwo zdecydują czy obecny zły stan komunikacyjny można rozwiązać bez
podejmowania planu. Jeśli tak to uchwałę można odrzucić. Plan otwiera pewne
możliwości.

Radny – JANUSZ KASPROWICZ
Mam wniosek do pana przewodniczącego aby spowodował pan, żeby wszyscy
radni dostali studium, prognozę rozwoju. Niedosytu tej literatury nie musze
uzasadniać. BRG cały czas się do tej literatury odwołuje.

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Wszyscy radni dostali w starej kadencji a nowi w obecnej. Kto zgubił niech się
zgłosi.

Radny – WŁODZIMIERZ ŁĘCZKOWSKI
Prezydium rady powinno przemyśleć czy nie należy przystąpić do zmiany
studium. Może wtedy przestaniemy dyskutować o hipermarketach.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Nie rozumiem dlaczego to ma być prezydium. My nie mamy takich uprawnień.

Radny – WIESŁAW KAMIŃSKI
Chciałbym pogratulować kolegom dobrego samopoczucia, szczególnie tym
którzy przemawiają wyłącznie w imieniu mieszkańców Gdańska. RMG wybrało
poniżej 40% mieszkańców. Zachęcam do odrobiny pokory.
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Ja zdaję sobie sprawę z tego, że zaraz rozpocznie się burza na to co ja powiem.
Być może Przymorze, które staje się główną dzielnicą handlową, ratuje to przed
byciem dzielnicą slamsów.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Proszę o nie zaczynanie dyskusji. Skupmy się nad uchwałą.

Radny – RYSZARD KLIMCZYK
Jeżeli Przymorze ma nie zostać nazwane dzielnicą slamsów to umiejscawianie
tam wielko powierzchniowych obiektów stworzy taka sytuację. My nie
umiejscawiamy tam handlu na wysokim poziomie. My tym ludziom próbujemy
podtykać pod nos większy ruch i uciążliwości. Proponuję wybudować
hipermarket na Jaśkowej Dolinie i zobaczymy co wtedy mieszkańcy powiedzą.
Czy to podniesie prestiż dzielnicy, czy nie?

Radny – ARKADIUSZ RYBICKI
Dzisiaj największą powierzchnia handlową na Przymorzu jest targowisko na
którym sprzedaje się kradzione towary. To nasz lokalny stadion 10 – cio lecia.
Budowa hipermarketu jest postępem cywilizacyjnym. To widać gołym okiem,
że ul. Kołobrzeska zamienia się w oświetloną handlową dzielnicą. Tam można
się czuć bezpiecznie. Ja jako klient czekam z niecierpliwością, aż będę mógł tam
jeździć na zakupy a nie gdzieś za obwodnicę. Nie mam na to czasu.

Radny – TADEUSZ MEKAL
Ja podejrzewam, że my opowiadamy o jakimś abstrakcyjnym obszarze. To jest
konkretny obszar o konkretnych uwarunkowaniach wewnętrznych. To, że może
tam być obiekt wielko powierzchniowy to nie oznacza, że tam ma być blaszak.
Może to być zlokalizowany na niewielkim fragmencie a na reszcie będzie
mieszkaniówka. My tego nie dostrzegamy. Nie blokujmy tego planu bo tereny
po przemysłowe będą nie zagospodarowane. Jeśli tego chcemy to nie
podejmujmy.

Radny – CZESŁAW NOWAK
Trzy punkty dalej jest znowu przystąpienie róg Chłopskiej i Obrońców
Wybrzeża. Tam ma być LECLERC.  Nie zgadzam się z Radnym Rybickim.
Zabiegamy aby targowisko było uporządkowane i aby był tam ucywilizowany
handel. Teren LECLERCA jest wystarczający. Już bardziej nasycić się tam nie
da. Tam już jak są MTG to nie da się przejechać. JA nie jestem przeciwko
handlowi ale bądźmy racjonalni.
REAL kończymy, PRACTICER zrobiliśmy, ALFA też jest. Teraz jeszcze
więcej. Ile się jeszcze zmieści?
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Radny – GRZEGORZ STRZELCZYK
Chcę podzielić większość uwaga pana Nowaka. Też jestem z tej dzielnicy.
Muszę ostro polemizować z radnym z tej dzielnicy. W tym blokowisku mieszka
12% mieszkańców Gdańska. Być może radnego Rybickiego te 12% nie
interesuje bo to nie są jego wyborcy. To co pan zaproponował, czyli leczenie
dżumy cholerą to jest nieporozumienie.

Radny – JEZRY ADAMSKI
Jestem dziwnie spokojny. Tam jest takie nasycenie, że ktoś kto myśli
ekonomicznie nie wejdzie z jeszcze jednym hipermarketem. Ile można lokować.
Nie wierzę, żeby ktoś tam się jeszcze pchał. Myślę, ze te tereny będą
zagospodarowane. Przypominam, ze jest to przy kolejce i nie chciałbym tam
mieszkać. Ja słyszę kolejkę a mieszkam na Bzowej. Nie demonizujmy pewnych
kwestii.

Radna - MARIA MAŁKOWSKA
Z podziwem słucham uzasadnienia pana Mękala. On mówi w zależności od
koniunktury. Ciągle jest to samo. Od pana więcej się wymaga, niż to co jest w
Gdańsku.

Radny – WŁODZIMIERZ ŁĘCZKOWSKI
Panie przewodniczący PO w Nadbałtyckim Centrum Medycznym mam lekarza,
który postawi panu diagnozę.
Panie Mękal próbuje pan przejść na stogi to przynajmniej Tygrys pana pogoni.
Jak można mówić o rozwiązaniach komunikacyjnych. Trzeba szkołę i bloki
rozwalić aby poszerzyć drogę. Niech pan panie dyrektorze się zastanowi.

Radna – MAŁGORZATA CHMIEL
Nie wymagajcie od jakichkolwiek projektantów żeby na terenach tych przy
torach projektowano budownictwo mieszkaniowe. Jest taki zakaz we wszystkich
podręcznikach urbanistycznych jest wprost zakaz. Dopuszczane są tylko usługi.
Nie mówmy już o blaszakach bo ja słuchać nie mogę. Nikt nie buduje już
blaszaków. To się nie kalkuluje inwestorom.

Radny – MACIEJ LISICKI
Apeluję do radnych, którzy mówią o wstawianiu na Przymorzu blaszaków aby
pokazali choć jeden blaszak w centrum miasta. Mamy tylko jeden blaszach –
AUCHAN. ALFA nie jest blaszakiem. O czym wy ludzie mówicie.

Radny – TADEUSZ MEKAL
Spirala absurdu się pogłębia. Absurd naszych wypowiedzi jest coraz większy. Ja
wypowiadam się w oparciu o dokumenty. W studium jest zakaz budowy



106

budynków, które stanowią substandard na terenie centralnego pasma
usługowego. Trzeba przystąpić do planu  aby zbadać teren.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 354?

za - 18
przeciw - 11
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/379/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Oliwa Dolna rejon ul. Beniowskiego w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 87 do niniejszego protokołu.

83. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO REJONU MIEJSKIEGO
OGRODU ZOOLOGICZNEGO „WYBRZEŻE” W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 355)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ZOO. Nie zmieniły się granice
ani cel planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 355?

za - 20
przeciw -   2
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/380/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
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Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego rejonu Miejskiego Ogrodu
Zoologicznego „Wybrzeże” w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 88 do niniejszego protokołu.

84. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO OLIWA GÓRNA REJON UL.
ABRAHAMA W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 357)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Oliwa Górna rejon ul. Abrahama.
Minimalnie poszerzamy granice planu o fragment Auto Handlu. Teraz możemy
wyłączyć ten fragment  i znieść rezerwacje na cele drogowe, które nie są
potrzebne. Cel planu się nie zmienia.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywne.

Radna – BARBARA MEYER
Ten plan ustalaliśmy w marcu. Co się zmieniło, że teraz go poszerzamy. Ten
Auto Handel jest dla mnie mało przekonujący. Może właściciel zgłosił się o
zatwierdzenie?

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Właśnie tak jak pani mówi. Zgłosił się właściciel z wnioskiem aby ten fragment
wyłączyć z rezerwacji. W między czasie powstała koncepcja o wyłączenie tego
terenu. Plan trzeba zmienić i znieść rezerwację.

Radna – BARBARA MEYER
Zgłaszam wniosek formalny o odesłanie druku do komisji i procedowanie go w
starych granicach.

Radny – TADEUSZ MĘKAl
Ja rozumiem, że pani radna wnioskuje za odrzuceniem tego projektu. KRP już to
zaopiniowała i analizowała problem. Nie ma powodów, żeby eksponowanym
miejscu w Gdańsku były tereny, z których można zdjąć niepotrzebną rezerwację
i nie doprowadzić do tego aby było tam trwałe zainwestowanie. Teraz mamy
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tam jakieś budy. Jeśli możemy wprowadzić funkcje docelowa to trzeba to
zrobić.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Kto z państwa jest za przyjęciem wniosku pani radnej Barbary Meyer?

za -    9
przeciw -  17
wstrzymało się -    3

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 357?
za - 16
przeciw -   3
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/381/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Oliwa Górna rejon ul. Abrahama w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 89 do niniejszego protokołu.

85. O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO OLIWA DOLNA REJON UL.
CHŁOPSKIEJ I OBROŃCÓW WYBRZEŻA W MIEŚCIE GDAŃSKU.

(DRUK NR 358)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Przedstawiam projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Oliwa Dolna rejon ul. Chłopskiej i
Obrońców Wybrzeża.  Jest tam tez grunt LECLERC –a. Pewna część będzie
przeznaczona na usługi a pewna na cele mieszkaniowe. Nie zmieniły się granice
ani cel planu.
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Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna.

Radny – WŁODZIMIERZ ŁĘCZKOWSKI
Wcześniej jak przyjmowaliśmy plan dla tej samej ulicy zadałem pytanie
dlaczego nie rozpatrujemy całości ulicy i całości zagospodarowania. Nie
zrobiono tego dlatego, że tam też podjęto handel powyżej 2000. Tutaj tak samo.
Niedawno pan Nowak mówił o parkingu. Ja mieszkam w tym bloku na
Obrońców Wybrzeża. Mieszka tam 4750 ludzi. Dajcie im oddychać. Zróbcie
tam przeciwstawne budownictwo mieszkaniowe, żeby pokazać, ze jesteście za
wolnością, że za komuny zbudowano najdłuższy blok w Europie a za waszych
rządów najpiękniejsze bloki. Nie pakujcie znowu następnych hipermarketów.
Tam ma powstać obiekt na 39 tysięcy metrów handlowych. Rada Nadzorcza
Spółdzielni była przeciwna wiec LECLERC się rozwiązał i powstała inna
spółka. Teraz kombinuje się jak znowu podejść do UM i postawić tam
hipermarket. Chcecie mieś kłopoty – możecie mieć kłopoty. Ci ludzie nie
wytrzymają.

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Pan radny mija się z prawdą. Tamten plan nie przewidywał takich obiektów.
Jedynym wymogiem było zagospodarowanie parteru na usługi. To był wymóg.
Dopuszczana tam była mieszkanióka. Jak przystępowaliśmy do planu nie było
potrzeby przystępowania do tego planu ponieważ był  tam inny plan. To jest
grunt prywatny i musimy reagować na wnioski, które spływają. Ten projekt nie
zmienia granic i celu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 358?

za - 15
przeciw -   7
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/382/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Oliwa Dolna rejon ul. Chłopskiej i Obrońców
Wybrzeża mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 90 do niniejszego protokołu.
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86. PZYEJĘCIA PRZEZ GMINĘ MIASTA GDAŃSKA NIEKTÓRYCH ZADAŃ I
KOMPETENCJI Z ZAKRESU WŁAŚCIWOŚCI POMORSKIEGO
WOJEWÓDZKIEGO KONSERWATORA ZABYTKÓW.

(DRUK NR 349)

JANUSZ TARNACKI - Miejski Konserwator Zabytków
Szanowny Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Zmiana podstawowych aktów prawnych spowodowały konieczność podpisania
nowego porozumienia. Następuje korekta zakresu dotychczas przekazanych
kompetencji. W gestii Wojewódzkiego Konserwatora pozostaje rejon Starej
Oliwy oraz część Jaśkowej Doliny. Pozostały zakres pozostaje nie zmieniony.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KK, KPGiM, KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem
druku nr 349?

za - 20
przeciw -   0
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/383/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie przyjęcia przez Gminę Miasta Gdańska niektórych zadań i
kompetencji z zakresu właściwości Pomorskiego Wojewódzkiego Konserwatora
Zabytków.
Uchwała stanowi załącznik nr 91 do niniejszego protokołu.

87. NADANIA NAZWY PLACOWI.
(DRUK NR 300)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
Panie przewodniczący,
Wysoka Rado.
Plan znajduje się naprzeciwko dworca we Wrzeszczu. Proponujemy nadać mu
imię prof. Jerzego Kołodziejskiego. Sam jestem jego uczniem. Jego całe
zawodowe życie związane było z Gdańskiem. Studiował on na Wydziale
Architektury PG, następnie był nauczycielem akademickim. Bogato
uczestniczył w życiu politycznym. Był uczestnikiem obrad w sierpniu w Stoczni
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Gdańskiej oraz sygnotariuszem porozumienia sierpniowego. Pełnił też funkcje
rządowe w rządzie T. Mazowieckiego. Pracował przy planach regionalnych oraz
makroregionu. W kadencji 1986 – 1990 był prezesem zarządu głównego
Towarzystwa Urbanistów Polskich. Towarzystwo jest właśnie wnioskodawcą
uchwały.
Plac wedle planu jest węzłem integracyjnym Wrzeszcza. To trafne aby miał za
patrona prof. Kołodziejskiego. Węzeł jest syntezą sprawnie działającej
komunikacji. Prezydent wnosi o podjecie uchwały.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KK jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 300?

za - 21
przeciw -   1
wstrzymało się -   0

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/384/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie nadania nazwy placowi.
Uchwała stanowi załącznik nr 92 do niniejszego protokołu.

88. ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE PRZYWRÓCENIA TABLICY
PAMIATKOWEJ POŚWIECONEJ BURMISTRZOWI DANIELOWI
GRALATHOWI I UFUNDOWANIA TABLICY PAMIĄTKOWEJ POŚWIĘCONEJ
PRZYWÓDCOM HARCERZY POMORDOWANYM W CZASIE II WOJNY
ŚWIATOWEJ.

(DRUK NR 402)

JANUSZ TARNACKI - Miejski Konserwator Zabytków MAREK
Na kwietniowej sesji podjęliśmy uchwałę o przywróceniu tablicy pamiątkowej.
Po podjęciu Komendant Chorągwi Związku Harcerstwa Polskiego po szerszej
konsultacji zdecydował o zmianę treści tablicy. Zrezygnowano z wymieniania
imiennego na rzecz szerszego gremium.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 402?

za - 21
przeciw -   0
wstrzymało się -   0
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RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/385/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie przywrócenia tablicy pamiątkowej
poświeconej burmistrzowi Danielowi Gralathowi i ufundowania tablicy
poświęconej przywódcom harcerzy pomordowanym i poległym w czasie II
wojny światowej.
Uchwała stanowi załącznik nr 93 do niniejszego protokołu.

89. ZMIANY UCHWAŁY NR XI/296/2003 RADY MIASTA GDAŃŚKA Z DNIA 10
LIPCA 2003 R. DOTYCZĄCEJ ZACIĄGNIECIA POŻYCZKI Z
WOJEWÓDZKIEGO FUNDUSZU OCHRONY ŚRODOWISKA I GOSPODARKI
WODNEJ

(DRUK NR 400 + AUTOPOPRAWKA)

ANNA FOTYGA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Prezydent Miasta Gdańska zgłasza projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały
Nr XI/296/2003 Rady Miasta Gdańska z dnia 10 lipca 2003 r. dotyczącej
zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Środowiska i Gospodarki
Wodnej. Prezydent zgłasza także autopoprawke dotyczącą spłaty pożyczki. Do
uchwały z 10 lipca zakradła się pomyłka. Uchwała zawiera, że pożyczka musi
być spłacona do 31 czerwca 2006 R. tymczasem harmonogram spłat przewiduje,
że pożyczka będzie spłacana od połowy 2006 r. Proszę o przyjęcie uchwały.

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG
Opinia KRP, KB jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 400
+ autopoprawka?

za - 23
przeciw -   0
wstrzymało się -   0

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/386/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
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Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
W sprawie zmiany Uchwały Nr XI/296/2003 Rady Miasta Gdańska z dnia 10
lipca 2003 r. dotyczącej zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu
Środowiska i Gospodarki Wodnej.
Uchwała stanowi załącznik nr 94 do niniejszego protokołu.

90. ZMIANY UCHWAŁY W SPRAWIE SZCZEGÓŁOWYCH ZASAD I TRYBU
PRZYZNAWANIA NAGRODY MIASTA GDAŃSKA DLA MŁODYCH
NAUKOWCÓW POD NAZWĄ „MŁODY HEWELIUSZ”.

(DRUK NR 302)

RYSZARD BONGOWSKI – Dyrektor Biura Prezydenta Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Uchwała w  sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu
przyznawania Nagrody Miasta Gdańska dla młodych naukowców pod nazwą
„Młody Heweliusz”. Zmiana dotyczy zmiany Regulaminu UM i przejścia tych
zadań do Biura Prezydenta. Musimy zmienić przedstawicieli komisji, która
przyznaje tą nagrodę,. Zmienił się też termin wręczania nagrody a tym samym
składania wniosków.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Opinia KK jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 302?

za - 21
przeciw -   1
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/387/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu
przyznawania Nagrody Miasta Gdańska dla młodych naukowców pod
nazwą „Młody Heweliusz”.
Uchwała stanowi załącznik nr 95 do niniejszego protokołu.
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91. WZNIESIENIA POMNIKA POSWIECONEGO PROFESOROWI ROBERTOWI
SZEWALSKIEMU TWÓRCY PIERWSZEJ POLSKIEJ TURBINY PAROWEJ NA
TERENIE INSTYTUTU MASZYN PRZEPŁYWOWYCH W GDAŃSKU.

(DRUK NR 410)

RYSZARD BONGOWSKI – Dyrektor Biura Prezydenta Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Uchwała w sprawie wzniesienia pomnika poświęconego profesorowi Robertowi
Szewalskiemu twórcy pierwszej polskiej turbiny parowej na terenie Instytutu
Maszyn Przepływowych w Gdańsku. Instytut PAN jest wnioskodawcą i we
wrześniu jest planowane odsłonięcie pomnika.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Opinia KK jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 410?

za - 24
przeciw -   0
wstrzymało się -   0

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/388/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie wzniesienia pomnika poświęconego profesorowi Robertowi
Szewalskiemu twórcy pierwszej polskiej turbiny parowej na terenie Instytutu
Maszyn Przepływowych w Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 96 do niniejszego protokołu.

92. BUDOWY TABLICY PAMIĄTKOWEJ POŚWIECONE GEN. WŁADYSŁAWOWI
SIKORSKIEMU.

(DRUK NR 451 + AUTOPORAWKA)

RYSZARD BONGOWSKI – Dyrektor Biura Prezydenta Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
To jest kwestia lokalizacji tablicy. W pierwotnej wersji miała być ona
zlokalizowana w kościele garnizonowym ale na wniosek inicjatorów tablica ma
być usytuowana na ścianie klubu garnizonowego przy ul. Słowackiego.
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Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Opinia KK jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 451 +
autopoprawka?

za - 27
przeciw -   0
wstrzymało się -   0

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/389/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie budowy tablicy pamiątkowej poświeconej gen. Władysławowi
Sikorskiemu.
Uchwała stanowi załącznik nr 97 do niniejszego protokołu.

93. ZASAD UŻYWANIA HERBU, FLAGI I PIECZĘCI MIASTA GDAŃSKA.
(DRUK NR 394)

JERZY REMBALSKI – Dyrektor Wydziału Promocji
Wysoka Rado.
Regulacja statutu miasta doprowadziła do sytuacji, że miasto nie ma prawa
udzielania zgody na korzystanie z herbu i flagi. Ta uchwała uzyskała pozytywną
opinię komisji dlatego też proszę o pozytywne głosowanie.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Opinia KSiŁP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 394?

za - 22
przeciw -   1
wstrzymało się -   3

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/390/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
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W sprawie zasad używania herbu, flagi i pieczęci Miasta
Gdańska.
Uchwała stanowi załącznik nr 98 do niniejszego protokołu.

94. UTWORZENIA ŚRODKÓW SPECJALNYCH DLA JEDNOSTKI BUDŻETOWEJ
PKFM „TWIERDZA GDAŃSK”.

(DRUK NR 345)

ANNA FOTYGA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Prezydent miasta Gdańska zgłasza projekt uchwały w sprawie utworzenia
środków specjalnych dla jednostki budżetowej PKFM „Twierdza Gdańsk”.
Środki będą gromadzone na odrębnych kontach i pochodzić będą ze źródeł
zdefiniowanych w
art. 21 ust 1 punkt 2 ustawy o finansach publicznych. Będą to środki pochodzące
ze:

 -     spadków, zapisów i darowizn,
- dochodów ze sprzedaży biletów z cyklicznych wystaw
- dotacji.

Prezydent proponuje żeby upoważnionym do wydatkowania środków był
dyrektor PKFM Twierdza Gdańsk. Uprawnienia maja być obwarowane
uprzednim zatwierdzeniem planu wydatków. Proszę o przyjęcie projektu
uchwały.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Opinia KB, KTiS jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr
345?

za - 25
przeciw -   0
wstrzymało się -   1
RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/391/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie utworzenia środków specjalnych dla jednostki budżetowej
PKFM „Twierdza Gdańsk”.
Uchwała stanowi załącznik nr 99 do niniejszego protokołu.
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95. POWIERZENIA GMINIE PRZYWIDZ NIEKTÓRYCH ZADAŃ Z ZAKRESU
ZATRUDNIENIA I PRZECIWDZIAŁANIA BEZROBOCIU ORAZ
WSPÓŁPRACY Z POWIATOWYM URZĘDEM PRACY W GDAŃSKU.

(DRUK NR 407)

ANNA FOTYGA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Przedstawiam projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Przywidz
niektórych zadań z zakresu zatrudnienia i przeciwdziałania bezrobociu oraz
współpracy z Powiatowym Urzędem Pracy w Gdańsku. W art. 6 i 6a ustawy o
zatrudnieniu i przeciwdziałaniu bezrobociu są zdefiniowane zadania, które
Powiatowy Urząd pracy realizuje. Porozumienie spowoduje przybliżenie
realizacji części z zadań jak najbliżej bezrobotnych oraz ułatwienie im życia
przez zniwelowanie konieczności dość  częstego przemieszczania się do
siedziby PUP w Gdańsku.
Zadania realizowane przez PUP obejmują dwa starostwa. Na mocy ustawy
prezydent miasta Gdańska sprawuje nadzór nad PUP. Miasto Gdańska i
bezrobotni miasta Gdańska maja znacznie bardziej „komfortową” sytuację, mają
PUP w miejscu swojego zamieszkania. Proponujemy utworzenie w gminie
Przywidz punktu informacyjnego dla bezrobotnych.
Zawarcie tego typu porozumienia wymaga zgody obydwu rad. Rada gminy
Przywidz podjęła już taką uchwałę.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Opinia KSSiOZ, KSiŁP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku
nr 407?

za - 27
przeciw -   0
wstrzymało się -   0

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/392/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie powierzenia Gminie Przywidz niektórych zadań z zakresu
zatrudnienia i przeciwdziałania bezrobociu oraz współpracy z Powiatowym
Urzędem Pracy w Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 100 do niniejszego protokołu.
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96. SZCZEGÓŁOWYCH ZASAD UTRZYMANIA CZYSTOŚCI I PORZĄDKU NA
TERENIE MIASTA GDAŃSKA.

(DRUK NR 393)

ANTONI SZCZYT – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki
Komunalnej
Wysoka Rado.
W imieniu prezydenta miasta przedstawiam projekt uchwały w sprawie
szczegółowych zasad utrzymania czystości i porządku na terenie miasta
Gdańska. U podstaw przygotowania tej uchwały legły następujące fakty:

- wejście w życie w 2001 roku ustaw środowiskowych,
- wejście w życie ustawy o odpadach,
- zmiana ustawy o utrzymaniu czystości, która obowiązywała od 1996 r.

Prezentowany projekt składa się z 5 – ciu części. Zwracam uwagę, że
podmiotem właściwym do egzekucji jest Straż Miejska. Proszę o podjecie
uchwały.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Opinia KPGiM jest pozytywna. Opinia KRP jest pozytywna z dwoma
poprawkami.

Radny - TADEUSZ MĘKAL
Wysoka Rado.
KRP analizując ten projekt zauważyła, że w regulaminie pojawia się
sformułowanie „właściciel obiektów” i na wniosek radnego Głogowskiego
wystąpiliśmy z prośba aby uzupełnić to o słowo „użytkownicy”.
Moim zdaniem KRP postąpiła zbyt pochopnie ponieważ w tekście wspomina
się, ze mogą to być użytkownicy wieczyści, jednostki organizacyjne, osoby
posiadające nieruchomości w zarządzie bądź użytkownicy. Ta definicja jest
szersza niż pojecie. Chodzi o to aby dzierżawca, który włada obiektem nie był
zwalniany z obowiązków. O to chodziło KRP.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Mam wątpliwości bo tam jest poprawka mówiąca o wprowadzeniu użytkownika
i jego zdefiniowaniu. Kto to ma zrobić teraz?

Radny - TADEUSZ MĘKAL
Nasze poprawki zmierzały do tego aby prezydent uwzględnił w tej uchwale nie
tylko właścicieli ale dzierżawców i użytkowników. Ta uwaga była do
prezydenta aby to on wprowadził. KRP nie przygotowała takiej definicji.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Czy w takiej sytuacji KRP podtrzymuje te poprawki?
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Radny - TADEUSZ MĘKAL
Ja nie mam innej możliwości. KRP opiniowała to i czytam co podjęła.
Przewodniczący nie zastępuje komisji wbrew temu co niektórzy na tej sali
twierdzą.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Chodzi mi tylko o to, że wydaje mi się, że druga poprawka nie jest do
głosowania.

Radny - TADEUSZ MĘKAL
Nie jest do głosowania.

ANNA FOTYGA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Ta uwaga była bardzo celowa. Są lokale, które są własnością gminy a są tam też
najemcy. W tym zapisie mogłoby się wydawać, że kara nałożona jest na gminę.

ANTONI SZCZYT – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki
Komunalnej.
Wysoka Rado.
Prezydent przyjął tą poprawkę i z taką poprawką uchwała może być głosowana.
Prezydent przyjął poprawkę KRP. Wniosek został przyjęty. Proszę go
przegłosować.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Czyli teraz jest to przyjęte jako autopoprawka.

Radna – BARBARA MEYER
Wysoka Rado.
Wydaje mi się, że szkoda, że do tej uchwały nie ma druku autopoprawki, którą
uwzględnił prezydent. Były poprawki zgłaszane też na KPGiM – tego w ogóle
nie widzę. Dla mnie ta uchwała jest starą uchwałą. Nie na taką uchwałę na
komisji się godziliśmy. Może powinniśmy poczekać moment aby dyrektor
przygotował nam te poprawki. Ja po prostu nie rozumiem.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Dla mnie jest to istotne co wpłynęło formalnie. W protokole, który do mnie
wpłynął jest mowa o poprawkach. Dlatego to poruszyłem. Przy opinii KPGiM
nie ma żadnych poprawek.
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Radna – BARBARA MEYER
Były zgłoszone poprawki. W związku z tym poproszę pana przewodniczącego
komisji o wyjaśnienie dlaczego to się nie znalazło. Podejrzewam, że dlatego
ponieważ dyrektor zobowiązał się do uzupełnienia druku o nasze uwagi.

ANTONI SZCZYT – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Wysoka Rado.
KPGiM poinformowała poprawki, które będą głosowane na sesji.

Radny – KAZIMIERZ KOPRALEWSKI
Wysoka Rado.
Opinia KPGiM została sformułowana na podstawie nagrania. Jeżeli są
wątpliwości to możemy to odsłuchać jeszcze raz. Wszelkie uwagi kierowane do
dyrektora zostały przyjęte.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Panie Przewodniczący Koralewski.
Czy pana zdaniem w trakcie pracy były zgłaszane zobowiązania dotyczące
poprawek druku?

Radny – KAZIMIERZ KOPRALEWSKI
Wysoka Rado.
Ja rozumiem, że jeśli prezydent akceptuje nasze uwagi to zostawiam to do oceny
prezydium w jakiej formie możemy przyjmować oświadczenia prezydenta jako
autopoprawki. Do tej pory zauważyłem, że jak prezydent mówił, ze tak będzie
to RMG uchwalała to tak jak mówił prezydent.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Proszę zrozumieć, żadne poprawki ze strony wnioskodawcy nie wpłynęły. Jest
tylko poprawka KRP. Albo członkowie KPGiM akceptują tekst albo niech ktoś
zgłosi wniosek o odesłanie do komisji.

Radny – KAZIMIERZ KOPRALEWSKI
Wysoka Rado.
Wobec tego procedujmy formalne wnioski. Na analizowanie nagrania nie ma
teraz czasu.

Radna – DANUTA PUTRYCZ
Wysoka Rado.
W związku z tym, że trudno ustalić na ile jest prawdą na ile nie. Zgadza się, że
pan prezydent winien to przyjąć w formie autopoprawki a tak nie wpłynęła. Jest
sytuacja niejasna.
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Nic się nie stanie jak miesiąc później przyjmiemy ten regulamin. Proszę o
odesłanie druku do komisji lub zwrot do prezydenta. To jest formalny wniosek.
Wnioskuję także o zamkniecie dyskusji.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Kto z państwa jest za wnioskiem pani radnej Danuty Putrycz o odesłanie druku
393 do KPGiM?

za - 15
przeciw -   5
wstrzymało się -   5

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

97. ZMIANY UCHWAŁY NR III/50/2002 RADY MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 5
GRUDNIA 2002 ROKU W SPRAWIE POWIERZENIA PREZYDENTOWI
MIASTA GDAŃSKA UPRAWNIEŃ W ZAKRESIE USTALANIA WYSOKOSCI
NIEKTÓRYCH CEN I OPŁAT ZA USŁUGI KOMUNALNE O CHARAKTERZE
UŻYTECZNOŚCI PUBLICZNEJ ORAZ ZA KORZYSTANIE Z GMINNYCH
OBIEKTÓW I URZĄDZEŃ UŻYTECZNOSCI PUBLICZNEJ.

(DRUK NR 396)

DYMITRIS SKURAS - Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej
Wysoka Rado.
Nasz wniosek dotyczy zmiany uchwały Nr III/50/2002 Rady Miasta Gdańska z
dnia 5 grudnia 2002 roku w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Gdańska
uprawnień w zakresie ustalania wysokości niektórych cen i opłat za usługi
komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z
gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej. Zmiana wynika stad, że
Biuro Zamiany Mieszkań zostało włączone do GZNK. Nie wzięto pod uwagę
finansowania działalności biura. Ta uchwała powoduje, że GZNK będzie
władny do pobierania opłat z tytułu zamiany lokali. Opłaty są w wysokości
30 zł. Za wniosek oraz 300 zł. za przygotowanie dokumentacji. Bez tej uchwały
GZNK jest pozbawiony tych środków. Przejmując struktury organizacyjne
generują oni koszty.

RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący Radny – RMG
Opinia KB, KPGiM jest pozytywna.

Radny – JERZY ADAMSKI
Mam wątpliwości co do wysokości opłat. Znam przypadki kiedy nie doszła do
skutku zamiana tylko dlatego, że są tak wysokie opłaty. Nie widzę dla nich
uzasadnienia. Może ta sprawa powinna stanąć jeszcze raz na radzie. Te opłaty są
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za wysokie i są za nic. Te panie w tym biurze niewiele robią. Wydają tylko i
przyjmują wnioski. I to wszystko.

DYMITRIS SKURAS - Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej
Wysoka Rado.
To co pan powiedział jest o tyle prawdą, że zawiera się to w opłacie 30 zł.
Natomiast 300 zł. pobieramy za przygotowanie dokumentów. To nie jest takie
proste i wymaga sporego nakładu pracy. To nie tylko przyjęcie wniosku.

Radna – ZOFIA GOSZ
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
To było na KPGiM ale w świetle tego co pan powiedział mam podstawowe
pytanie. Czy robią to ludzie w ramach opłaconego etatu, czy po godzinach? Jeśli
w ramach etatu to mogą je normalnie przygotować. Jeśli opłata ma powodować,
że nie ma zamian a wiem, że ich jest mało. Uważam, że powinni to robić w
ramach etatu.

Radny – KAZIMIERZ KORALEWSKI
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Przypominam, że w poprzedniej uchwale zostały scedowane na prezydenta
pewne uprawnienia. Debatowanie czy ta cena jest adekwatna czy nie, nie ma
sensu. Sadzę, że jeśli jest cennik to mamy zaufanie. Uchwała jest zasadna w
takim kształcie.

DYMITRIS SKURAS - Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej
Wysoka Rado.
To co mówi pani radna jest połowiczna prawdą. Jak państwo pamiętacie
MBPZM było zakładem budżetowym. Posiadało własny budżet i strukturę i nie
stanowiło kosztu dla budżetu miasta. Nie jest prawdą, że generowało zyski.
Gdyby nie było potrzebne biuro to by go nie było. W zeszłym roku obrót
wynosił 170 tysięcy złotych.
Wprowadzając biuro w struktury GZNK nie możemy wnosić kosztów do
zarządu i nie przekazać poprzednich źródeł finansowania.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 396?

za - 13
przeciw -   3
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a
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UCHWAŁĘ NR XII/393/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie zmiany uchwały Nr III/50/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 5
grudnia 2002 roku  w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Gdańska
uprawnień w zakresie ustalania wysokości niektórych cen i opłat za usługi
komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z
gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej.
Uchwała stanowi załącznik nr 101 do niniejszego protokołu.

98. TRYBU POSTĘPOWANIA O UDZIELENIE DOTACJI Z BUDŻETU MIASTA
GDAŃSKA PODMIOTOM NIE ZALICZONYM DO SEKTORA FINANSÓ
PUBLICZNYCH I NIE DIZAŁAJĄCYM W CELU OSIAGNIĘCIA ZYSKU NA
REALIZACJE ZADAŃ MIASTA, SPOSOBU ROZLICZENIA DOTACJI ORAZ
KONTROLI WYKONYWANIA ZADAŃ.

(DRUK NR 350 + AUTOPOPRAWKA)

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Przedstawiam projekt uchwały, która była omawiana na trzech komisjach.
Powstanie druku wynikło z potrzeby ujednolicenia tekstu uchwały. Pierwotny
tekst został zmieniony trzykrotnie. Zostały także zmienione przepisy.
Doświadczenie nasze spowodowało też, że powinny zostać zmienione terminy
ogłoszenia i realizacji konkursów. Ma to spowodować, ze organizacje
pozarządowe w odpowiednim terminie dostaną środki.
Do druku jest autopoprawka z KSSiOZ oraz z wieczornej KTiS. Z tego powodu
nie byliśmy w stanie formalnie przesłać autopoprawki prezydenta. Opinia
kKTiS jest zaakceptowana przez prezydenta jako autopoprawka.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Opinia KSSiOZ jest pozytywna z poprawka, opinia KK, KB, KE jest pozytywna
oraz KTiS opinia pozytywna z poprawkami.

Radna – ZOFIA GOSZ
Faktycznie KSSiOZ długo debatowała. WSS znacznie zmienił sens trybu
przyznawania dotacji. Została wprowadzona autoporawka o prowadzeniu
profilaktycznej działalności. Według mojej pamięci i notatek ta autopoprawka
miała być inna. Niestety nie stało się tak. Więc nasza wola nie w pełni została
wprowadzona.



124

Proszę zwrócić uwagę na zał. Nr 1 punkt 2. Ja wnioskowałam o dopisanie
„i alkoholu”. Poprzednio był zapis o alkoholu. Ta uchwała ma porządkować
zasady przydzielania grantów. Jeżeli pani Konieczny nie dopisała to ja będę
apelować do prezydenta. Na komisji było powiedziane, że poprawka będzie
przyjęta. Zagospodarowanie czasu wolnego ma nie tylko przeciwdziałać
narkotykom ale też innym uzależnieniom.
Został zmieniony termin rozstrzygnięcia wniosków, decyzji co do otrzymania
środków wspomagających. Termin kończy się 1 grudnia. Chcę uczulić radnych,
że rozstrzygniecie konkursu tak, ale pieniądze mogą być za rok.
Mamy uchwałę, która dotyczy tego samego tyko, że w dziedzinie pomocy
społecznej. Niestety nie udało mi się przebić na komisji wszystkich zmian. Tam
jest wszystko wyliczone. Nie wiem czym wiedzieć się WSS, ze zmienia rolę
organizacji i komisji.
My jako komisja nie wiedzieliśmy o autopoprawce. Proszę zauważyć, że ta
uchwała jest w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji. Ten zapis w
zał. Nr 2. nie dotyczy trybu tylko szczegółowych rozwiązań. Idziemy w zupełnie
inną dziedzinę. To jest pomieszanie z poplątaniem. Proszę tego nie przyjmować
bo zapisuje się to w regulaminie konkursu.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Poprawki komisji zostały przyjęte jako auptopoprawki i będą głosowane z
całością uchwały. KSSiOZ dała trzy poprawki, które weszły jako autopoprawka.

Radny – JERZY ADAMSKI
Jestem wiceprzewodniczącym komisji i pamiętam, że te poprawki były
sprawdzane ze starą uchwałą i miały odzwierciedlać tekst tej uchwały. Było to
tak jak pani postulowała. Nie wszystkie pani poprawki zostały przyjęte ale taka
jest już rola komisji. Ja nie mam starej uchwały i nie mogę sprawdzić tego co
pani mówi ale było to sprawdzane i konsultowane i ma to taką formę jak na
komisji. Myślę, ze można to przyjąć.

Radny – MAREK BUMBLIS
Ja chciałem zauważyć, że sprawę dotacji dla stowarzyszeń kultury fizycznej
rozstrzyga ta sama uchwała. Uchwała w swojej treści oddziela tryb
postępowania dla stowarzyszeń kultury fizycznej. Związane jest to ze specyfiką
klubów sportowych. To jest ta sama uchwała.

Radna – ZOFIA GOSZ
Ja zgadzam się z panem Adamskim. Tak miało być. Ja mam starą i nową
uchwałę i tak jak stwierdziłam w nowej uchwale jest 9 punktów a w starej 12.
Nie zostało to zapisane. Taka była intencja ale jest inaczej.
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WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Przeanalizowaliśmy na komisjach wszystkie wątpliwości.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 350 + autopoprawka?

za - 20
przeciw -   0
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/394/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu miasta
gdańska podmiotom nie zaliczonym do sektora finansów publicznych i nie
działającym w celu osiągnięcia zysku na realizację zadań Miasta, sposobu
rozliczania dotacji oraz kontroli wykonywanych zadań.
Uchwała stanowi załącznik nr 102 do niniejszego protokołu.

99. ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XLV/1381/2002 RADY MIASTA GDAŃSKA Z
DNIA 21 LUTEGO 2002 W SPRAWIE USTANOWIENIA SZCZEGÓŁOWYCH
ZASAD I TRYBU PRZYZNAWANIA NAGRÓD PREZYDENTA MIASTA
GDAŃSKA ZA WYBITNE OSIAGNIĘCIA SPORTOWE, ZMIENIONĄ
UCHWAŁĄ NR LII/1656/2002 R. RADY MIASTA GDAŃSKA Z 26 WRZEŚNIA
2002 ROKU.

(DRUK NR 346)

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Uchwała mówi o uzupełnieniu regulaminu. Osiągnięcia nie musza być
eksponowane ale przynoszą miastu splendor i rozsławiają oraz promują.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Opinia KTiS, KB jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku
nr 346?

za - 18
przeciw -   0
wstrzymało się -   3
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RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/395/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie zmieniająca uchwałę Nr XLV/1381/2002 Rady Miasta Gdańska z
dnia 21 lutego 2002 w sprawie ustanowienia szczegółowych zasad i trybu
przyznawania nagród Prezydenta Miasta gdańska za wybitne osiągnięcia
sportowe, zmienioną uchwałą nr LII/1656/2002 Rady Miasta Gdańska z 26
września 2002 roku.
Uchwała stanowi załącznik nr 103 do niniejszego protokołu.

100. ZASAD UDZIELANIA STYPENDIÓW DLA UCZNIÓW I STUDENTÓW.
(DRUK NR 398)

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Dotychczas przyznawanie stypendiów regulowały dwie uchwały. Tą uchwałą
chcemy ujednolicić sprawy uczniów i studentów oraz regulaminu przyznawania
nagród prezydenta dla publicznych i niepublicznych szkół oraz uczelni.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Opinia KE, KB jest pozytywna.

Radny – CZESŁAW NOWAK
My piszemy, że stypendia dotyczą tylko wyższych uczelni na terenie miasta
Gdańska. Jeżeli mieszkanka Gdańska, która bardzo dobrze się uczy na
Uniwersytecie Toruńskim a stale mieszka w Gdańsku to czy może ubiegać się o
stypendium? Czy może taki student został wyeliminowany z takiej możliwości?
To jest nierówność traktowania.

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Podstawowym warunkiem jest to aby być mieszkańcem Gdańska. Może na
rzecz Gdańska tworzyć prace, które przynoszą splendor miastu.

Radny – CZESŁAW NOWAK
Już w pierwszym zdaniu napisane „studentom gdańskich szkół wyższych”.
Uniwersytet w Toruniu nie jest gdańską uczelnią.
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WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Generalnie dotyczy to szkół i uczelni z Gdańska. Nie mogliśmy nagrodzić
gdańszczanina, który uczył się w szkole w Gdyni. Dlatego wtedy podstawową
kwestią było umiejscowienie szkoły.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 398?

za - 20
przeciw -   1
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/396/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie zasad udzielania stypendiów dla uczniów i
studentów.
Uchwała stanowi załącznik nr 104 do niniejszego protokołu.

101. OKREŚLENIA ZASAD ODPŁATNOŚCI ORAZ CZĘŚCIOWEGO LUB
CAŁKOWITEGO ZWOLNIENIA Z OPŁAT ZA POBYT DZIECI W
PLACÓWKACH OPIEKUŃCZO – WYCHOWAWCZYCH.

(DRUK NR 397)

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Druk mówi o zmianie odpłatności za pobyt dzieci w placówkach opiekuńczo –
wychowawczych.
Jest obowiązek ściągania opłat od rodziców biologicznych lub opiekunów
środków pieniężnych za pobyt dzieci w placówkach.
Wysokość kwoty zależy od dochodów. W tym druku jest propozycja
rozszerzenia, zwiększenia możliwości odpłatności poprzez to, ze rodzice lub
opiekunowie będą mogli płacić mniej za te dzieci. Pozornie kłuci się to z
zyskiem miasta ale problem polega na tym, że najczęściej są to rodziny
patologiczne. Rodzice bardzo często nie maja środków a my musimy
podejmować czynności zmierzające do umorzenia. To jest wielki cykl, który
musi być spełniony. To są dodatkowe koszty. W związku z tym MOPS doszedł
do wniosku aby płacili rodzice mniej ale żeby płacili na pewno. Stąd ta uchwała
i te propozycje.
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Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Opinia KSSiOZ, KB jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr
397?

za - 25
przeciw -   0
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/397/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie określenia zasad odpłatności oraz częściowego lub całkowitego
zwolnienia z opłat za pobyt dzieci w placówkach opiekuńczo –
wychowawczych.
Uchwała stanowi załącznik nr 105 do niniejszego protokołu.

102. ZMIANY UCHWAŁY NR XLI/1261/2001 RADY MIASTA GDAŃSKA Z
DNIA 29 LISTOPADA 2001 R. W SPRAWIE KRYTERIÓW, TRYBU
POSTĘPOWANIA O UDZIELENIE DOTACJI NA FINANSOWANIE LUB
DOFINANSOWANIE DZIAŁAŃ PODMIOTÓW NIE ZALICZANYCH DO
SEKTORA FINANSÓW PUBLICZNYCH NA REALIZACJE ZADAŃ MIASTA Z
ZAKRESU POMOCY SPOŁĘCZNEJ, SPOSOBU ROZLICZANIA DOTACJI
ORAZ KONTROLI WYKONYWANIA ZADAŃ ZMIENIONEJ UCHWAŁĄ NR
LII/1611/2002 RADY MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 29 SIERPNIA 2002 R.

(DRUK NR 399)

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Jest to druk zbliżony do druku 350. Chodzi o dotacje dla podmiotów
pozarządowych ale na realizacje zadań należących do pomocy społecznej. Druk
rozszerza gamę propozycji pomocowych. Wystąpiła potrzeba przesunięcia
terminów ogłoszenia konkursów oraz rozstrzygnięć. Takie są wnioski komisji
powołanej do realizacji tego zadania.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Opinia KSSiOZ jest pozytywna, KB odstąpiła od opiniowania. Kto z państwa
jest za przyjęciem druku nr 399?

za - 24
przeciw -   0
wstrzymało się -   2
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RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/398/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie zmiany uchwały Nr XLI/1261/2001 Rady Miasta Gdańska z dnia
29 listopada 2001 r. w sprawie kryteriów, trybu postępowania o udzielenie
dotacji na finansowanie lub dofinansowanie działań podmiotów nie
zaliczAnych do sektora finansów publicznych na realizacje zadań Miasta z
zakresu pomocy społecznej, sposobu rozliczania dotacji oraz kontroli
wykonywania zadań zmienionej uchwałą Nr LII/1611/2002 Rady Miasta
Gdańska z dnia 29 sierpnia 2002 r.
Uchwała stanowi załącznik nr 106 do niniejszego protokołu.

103. ZMIANY UCHWAŁY NR X/255/2003 RADY MIASTA GDAŃSKA Z
DNIA 26 CZERWCA 2003 ROKU W SPRAWIE OKREŚLENIA ZADAŃ, NA
KTÓRE PRZEZNACZONE BĘDĄ ŚRODKI Z PAŃSTWOWEGO FUNDUSZU
REHABILITACJI OSÓB NIEPEŁNOSPRAWNYCH W 2003 ROKU.

(DRUK NR 411)

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Druk dotyczy zmiany środków wydatkowanych z PFRON na rok 2003. Już
wielokrotnie zmienialiśmy ta uchwałę ponieważ były limity nieokreślone do
samego końca. Zmiana polega na tym, że dofinansowanie rehabilitacji dzieci i
młodzieży oraz dofinansowanie w sprzęt rehabilitacyjny, ortopedyczny i
przedmioty pomocnicze przestało być refundowane. Jeśli tych środków nie
przesuniemy to będziemy je musieli zwrócić.
Mamy bardzo dużo osób, które ubiegają się o refundację turnusów
rehabilitacyjnych dlatego proponujemy przesunąć środki właśnie na ten cel.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Opinia KSSiOZ, KB jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku
nr 411?

za - 27
przeciw -   0
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a
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UCHWAŁĘ NR XII/399/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie zmiany uchwały Nr X/255/2003 Rady Miasta gdańska z dnia 26
czerwca 2003 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone
będą środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych w 2003 roku.
Uchwała stanowi załącznik nr 107 do niniejszego protokołu.

104. NADANIA STATUTU XXII LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEMU,
WCHODZĄCEMU W SKŁĄD ZESPOŁU SZKÓŁ BUDOWLANO –
ARCHITEKTONICZNYCH W GDAŃSKU PRZY UL. POWSTAŃCÓW
WARSZAWSKICH 25, UTWORZONEMU UCHWAŁĄ NR X/257/2003 RADY
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 26.06.2003 R.

(DRUK NR 401)

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Jest to druk uzupełniający. Obowiązkiem organu prowadzącego, który zakłada
nową jednostkę jest nadanie statutu. Ten statut proponujemy w oparciu o
standardy zawarte w ustawie oraz o specyfikę tej szkoły.
Do tej szkoły jest pełen nabór.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Opinia KE jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 401?

za - 26
przeciw -   0
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/400/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie nadania statutu XXII Liceum Ogólnokształcącemu,
wchodzącemu w skład Zespołu Szkół Budowlano – Architektonicznych w
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Gdańsku przy ul. Powstańców Warszawskich 25, utworzonemu Uchwałą
Nr X/257/2003 Rady Miasta gdańska z dnia 26.06.2003 r.
Uchwała stanowi załącznik nr 108 do niniejszego protokołu.

105. WYNAGRADZANIA NAUCZYCIELI SZKÓŁ I PLACÓWEK, DLA
KTÓRYCH ORGANEM PROWADZĄCYM JEST MIASTO GDAŃSK.

(DRUK NR 403 + AUTOPOPRAWKA)

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Jest to bardzo ważna uchwała dotycząca wynagradzania nauczycieli. Zmiany
wynikają ze zmian chociażby nazwy placówek i szkół. Uchwała ma się odnosić
do realnie istniejących placówek. Zostały także zmienione zapisy odnoszące się
do kryteriów np. dodatku motywacyjnemu. Uległa także zmianie kwestia
dodatku funkcyjnego. Dotychczas mówiło się o procentowym dodatku dla
dyrektorów szkół w stosunku do zasadniczego wynagrodzenia, tutaj została
wprowadzona kwotowa forma dodatku. Nauczyciel ma trzy źródła dochodu:

- zasadnicze wynagrodzenie,
- dodatek funkcyjny,
- dodatek motywacyjny.

Miasto przyjęło założenie, że wszyscy nauczyciele, którzy pełnią kierownicze
stanowiska mają na pewno status nauczyciela mianowanego i od tego statusu
jest wyliczony ten dodatek. Na tej zmianie nie zyskują dyrektorzy, którzy maja
status nauczyciela dyplomowanego. Wychodzimy z założenia, że jeśli chodzi o
dodatek funkcyjny to podstawowym kryterium jest placówka. Dodatek
funkcyjny nie jest za status nauczyciela to otrzymuje w wynagrodzeniu
zasadniczym. Wszystkie podwyżki wiążą się z wynagrodzeniem zasadniczym.
Dodatek funkcyjny jest natomiast za sprawowana funkcję i powinien odnosić się
do stopnia skomplikowania danej placówki.
Część środków, które przy tej zmianie zaoszczędziliśmy przesuniemy na
dodatek motywacyjny. Nie jesteśmy przy tym odosobnieni. Gmina Gdynia
zrobiła to już kilka lat temu. My chcemy dojść do takiej sytuacji, że damy
dyrektorom zwiększony dodatek motywacyjny ale tylko tym, którzy ewidentnie
się wyróżniają. Do tej pory dyrektor dostawał dodatek czy się starał czy nie. To
się kłuci z logiką. Dlatego tez wpisaliśmy, ze dyrektor może otrzymać dodatek
motywacyjny do 40%. Taki jest sens tych zmian - motywowanie dyrektorów
placówek.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Opinia KB jest pozytywna. Opinię KE przedstawi pan rady Sowiński.

Radny – TOMASZ SOWIŃSKI
Panie Przewodniczący,
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Wysoka Rado.
Opinia KE jest pozytywna – 3 głosami za, 1 przeciwnym i 1 wstrzymującym się.
Ze względu na to, ze jest to bardzo ważna uchwała oraz na to, że koleżanka
Grabarek złożyła przed sesją bardzo dziwne oświadczenie jestem zmuszony
nieco to wytłumaczyć.
Co do strony merytorycznej to generalne wyjaśnienie złożył prezydent Nocny.
Komisja pracując nad tym zgłosiła różne uwagi, z czego trzy uwzględniono a
jednej jeszcze nie. Chodził w niej o wyjęcie z puli nauczycieli wicedyrektorów.
O ile dobrze pamiętam to koleżanka nie walczyła o dyrektorów a w tej chwili
bardzo mocno walczy i zarzuca komisji, że jest wiodąca w tym aby taką zmianę
wprowadzić.
Proszę Państwa.
Po pierwsze uchwałę sygnuje prezydent miasta Gdańska, my możemy się z nią
zgodzić lub nie. My się z nią zgodziliśmy ale nie jednomyślnie. Opinia jest
jednak pozytywna.
Z drugiej strony należy jednak wychodzić z pewnych złożeń, sygnuje ale
jednocześnie bierze odpowiedzialność za jej wykonanie. Ta zmiana nie
umniejszy zasobów pieniężnych nauczycieli, natomiast w rzeczywisty sposób
wynagrodzi tych, którzy są wyróżniający. Nie zostanie grupa dyrektorska
pokrzywdzona ale w istocie część osób na tym straci. Z drugiej strony my
możemy liczyć na to, że system wynagradzania będzie słuszny. Osobiście
optował bym za tym aby był jasny regulamin z punktami.
W tym momencie jest to kolejny argument za przyjęciem. Faktycznie było to
robione tak, że część dyrektorów nie wiedziała o tym ale na komisji zostało to
przedyskutowane i w dobrej wierze przyjmujemy, że może to wpłynąć na
autentyczne motywowanie pracy.

Radna – ELŻBIETA GRABAREK - BARTOSZEWICZ
Panie Przewodniczący.
Uzyskaliśmy dwie informacje. Cieszę się, że pan prezydent wyjaśnił nam dzisiaj
pewne rzeczy o których nie mówił na komisji. Chodzi mi o § 9. Pan prezydent
mówił, ze pensja dyrektora składa się z trzech części.
Proszę Państwa.
Dyrektorzy, którzy podnoszą swoje kwalifikacje otrzymywali procentowy
dodatek. Czyli rozwijając się podnosili swoje uposażenie. Dzisiaj przy tej
noweli to im zmniejszam. Bazę naliczeniową ustaliliśmy na poziomie
nauczyciela mianowanego. To jest obligatoryjne a nie kreacyjne wykształcenie.
Część dyrektorów tych najlepszych czuje się pokrzywdzonych. Nie zostają oni
zmotywowani do podnoszenia kwalifikacji i samorozwoju. Czy w mieście
Gdańsku chcemy by szkołami kierowali ci, którzy maja potrzeby rozwoju czy
ci, którzy z mocy prawa nabyli status nauczyciela kwalifikowanego?
Na komisji tego nie podnosiłam ponieważ pan prezydent nie powiedział nam o
tej kwestii. Dopiero jak zaczęłam to przeliczać to wyszły potężne kwoty – 500 –
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600 zł. W przededniu roku szkolnego jest to o tyle bulwersujące, że dyrektorzy
wczoraj się o tym dowiedzieli. To jest istotna zmiana.
W § 9 pan prezydent nie zmienia filozofii w stosunku do placówek opiekuńczo
– wychowawczych. Tu zachowuje starą formułę. To budzi kontrowersje.
Ten regulamin dotyczy też innych kwestii np. wicedyrektorów. Uważam, ze do
dzisiaj to sprawa nie jest uregulowana. Wicedyrektorzy nie są funkcyjnymi a
konsumują fundusz motywacyjny nauczycieli. Był moment, w którym pan
prezydent przyjmował naszą sugestię wyłączenia tego funduszu ale na skutek
wyliczeń stwierdził, że będzie to zbyt dużo kosztowało. W zależności od siły
nauczycieli będzie ten fundusz można kreować bardziej sprawiedliwie.
Trzecia bardzo ważna sprawa, która mnie szczególnie poruszała dotyczy nie
uregulowania kwestii płatności za maturę. Proszę zwrócić uwagę, jesteśmy
jedynym miastem, które uregulowało kwestię płatności za matury. W
regulaminie uznaję za pozytywna kwestię wprowadzenie zapisu opłaty za
komisje egzaminacyjne. Nie rozwiązane zostały kwestie opłat za sprawdzanie
zeszytów, prac kontrolnych. Wykreśliliśmy punkt dotyczący sprawdzania prac
oraz opłat za pracę w klasach integracyjnych. Jak wiemy praca w takich
zespołach jest szczególnie trudna.
Ponieważ mówimy o regulacji dla nauczycieli to chcę zwrócić uwagę, że w
Gdańsku nauczyciel jest bardzo wysoko gratyfikowany. Średnia wynosi brutto
1500 zł. Tak naprawdę nie są to niebotyczne kwoty. Inną kwestią jest sieć
szkolna. Racjonalizacja sieci będzie powodowała zmniejszenie stanu
nauczycieli. Proponuję by ten druk odesłać do komisji. Jest to mój wniosek
formalny.

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Uregulowana została sprawa opłat za matury. Wprowadzony został ten zapis i te
kwestie są uregulowane. Nie jest uregulowana kwestia za matury w roku
bieżącym ponieważ nie byłoby to zgodne z prawem.
Pani Radna.
Nie zmusi mnie pani żebym złamał prawo. W związku z tym zmieniamy
regulaminy i już w pierwszej dekadzie września będą wypłacone środki za
matury. Wczoraj na spotkaniu z dyrektorami mówiłem, że pośpiech nie
uzasadnia łamania prawa. Ja mogę odebrać wiele cięgów ale będę pilnował tych
zapisów.
Niedobrze się stało, że w regulaminie wynagradzania wprowadzono zapis
procentowy, który narzuca kwotę dodatku funkcyjnego czemuś co się nijak ma z
dodatkiem funkcyjnym. Dodatek funkcyjny jest za prowadzenie szkoły, za
status nauczyciela i jego wiedzę jest płacone w zasadniczym wynagrodzeniu i
dodatku motywacyjnym. To jest wpisane w regulaminie. My nikogo nie
obrabujemy z tych pieniędzy my chcemy je dać tym, którzy na nie zasłużyli.
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Radna – AGNIESZKA POMASKA
To co usłyszeliśmy dzisiaj od pani Grabarek to chyba zdumiało wszystkich. O
ile sobie przypominam to właśnie pani na KE poruszyła kwestię
wicedyrektorów i oburzała się, że oni automatycznie dostają te premie. Dzisiaj
mówi pani zupełnie odwrotnie. Chciałam tą kwestię wyjaśnić wszystkim
radnym. To jest nieuczciwe.

Radna – ELŻBIETA GRABAREK - BARTOSZEWICZ
Koleżanka pomyliła dyrektorów z wicedyrektorami. Może wyjaśnijmy kwestię
bo czuję się obrażona. Koleżanka może nieuważnie słuchała mojej wypowiedzi.
Kwestii dyrektorów nie poruszaliśmy na komisji. Dyskutowaliśmy na temat
wicedyrektorów i ja nadal uważam, że wspólna pula osób funkcyjnych i
szeregowych nauczycieli powoduje, że nauczyciele mogą czuć się skrzywdzeni.
Gdynia wyłączyła funkcyjnych i zlikwidowała konflikty. Bardzo bym prosiła,
żeby koleżanka nie myliła pewnych kwestii.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Kto z państwa jest za wnioskiem o odesłanie druku 403 + autopoprawka do
komisji?

za - 12
przeciw - 16
wstrzymało się -   0

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   n i e  p r z y j ę ł a

Radny – ARKADIUSZ RYBICKI
Te 78 osób, dyrektorów otrzyma o kilkaset złotych niższe pensje. Czy zmiana
warunków nabytych nie jest naruszeniem kodeksu prawa pracy?

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Dodatek funkcyjny dawany jest na rok szkolny. On się kończy 31 sierpnia.
Dlatego chcieliśmy przeprowadzić tą uchwałę aby od początku roku szkolnego
wprowadzić nowe warunki. W tym względzie sprawa uposażenia może się
zmieniać.

Radna – DANUTA PUTRYCZ
Jak czyta się autopoprawkę to można odnieść wrażenie, że wicedyrektorów
zawiesza się niewiadomo gdzie. Czy nie powinien się pan zastanowić, czy dla
wicedyrektorów nie powinno też być zapisu? Co z motywację?
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WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Dyrektor otrzymuje dodatki ponieważ jest pracownikiem prezydenta. Prezydent
mu wyznacza dodatek. Zastępca dyrektora nie jest formalnie zatrudniony przez
prezydenta tylko przez dyrektora szkoły. Jako nauczyciel znajduje siew puli
nauczycielskiej. Żeby nie pomijano wicedyrektorów to poprzedni byli oni
zapisani. Zastrzeżenia do tego były min. związków zawodowych.
Teraz prezydent uwzględnił ta sugestię i to dyrektor będzie przydzielał dodatek
motywacyjny. Tak było zawsze i tak będzie teraz. To od dyrektora będzie
zależało ile otrzyma. Wicedyrektora nie można zaliczyć do dyrektorów.

Radny – KAZIMIERZ KORALEWSKI
Dyskusja toczy się wśród tych radnych którzy powinni zabierać głos na komisji.
Teraz ta dyskusja jest ponawiana. Wnoszę o zamkniecie dyskusji.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Kto z państwa jest za wnioskiem radnego Koralewskiego o zamkniecie listy
mówców?

za - 20
przeciw -   3
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

Radna – ELŻBIETA GRABAREK - BARTOSZEWICZ
Ja mam wrażenie, że rozmawiamy o rzeczach, które są znane wąskiej grupie
radnych. Chciałabym zwrócić uwagę, że sposób regulacji jest naganny. 13
sierpnia otrzymaliśmy ten druk i możliwości konsultacji nie było zbyt dużo.
Mam pismo stowarzyszenia dyrektorów.

Radna – ELŻBIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ  odczytała
pismo.
Pismo stanowi załącznik nr 109 do niniejszego protokołu.

Radna – ELŻBIETA GRABAREK - BARTOSZEWICZ
W III LO po raz pierwszym była matura międzynarodowa. Z większości
przedmiotów jesteśmy powyżej średniej światowej i ten dyrektor też otrzyma
mniej. To są nasze sukcesy i tak honorujemy dyrektorów, którzy mają
szczególne osiągnięcia.
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Naszym zadaniem jest by zracjonalizować sieć. O tym już wielokrotnie
mówiłam. Poprzednia uchwała bulwersowała mnie. Gratuluję takich decyzji.

Radny – TOMASZ SOWIŃSKI
Ja chciałbym zabrać głos aby sprostować nieprawdę. Przeprawszam pania
Grabarek, że ośmielam się zabrać głos bo zgodnie z jej oświadczeniem jest
jedynym fachowcem od spraw edukacji. Pani powiedziała nieprawdę, pani z
kolei miesza dwie sprawy – dodatek funkcyjny z motywacyjnym. Jeżeli
mówimy o tym, że dyrektor II LO zgodnie z nowym przeliczeniem będzie miał
formalnie niższe wynagrodzenie to pomija pani fakt, że może jednocześnie
uzyskać najwyższy stopień dodatku motywacyjnego. Spowoduje to, że dostanie
więcej niż otrzymywał. Proszę nie robić sieczki z mózgu radnym.
Nie prawdą jest to, że na komisji nie było to dyskutowane. To było
dyskutowane, być może pani rozmawiała przez komórkę lub robiła coś innego
ale było dyskutowane bo sam się o to pytałem.

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Pan przewodniczący częściowo mnie wyręczył. Chciałbym abyście państwo
zrozumieli, że filozofią jest to aby tych najbardziej aktywnych najlepiej
wynagradzać. Trzeba odejść od zapisu, który każdemu daje równo.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Opinia KE, KB jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 403 +
autopoprawka?

za - 16
przeciw -   7
wstrzymało się -   2

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/401/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie wynagradzania nauczycieli szkół i placówek, dla których
organem prowadzącym jest miasto Gdańsk.
Uchwała stanowi załącznik nr 110 do niniejszego protokołu.
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106. ZMIANY UCHWAŁY NR XLVIII/1453/2002 RADY MIASTA GDAŃSKA
Z DNIA 25 KWIETNIA 2002 R. W SPRAWIE PRZEDŁUŻENIA
FUNKCJONOWANIA ZESPOŁÓW KSZTAŁCENIA PODSTAWOWEGO I
GIMNAZJALNEGO W GDAŃSKU.

(DRUK NR 404)

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Jest to projekt mówiący o funkcjonowaniu Zespołu Kształcenia Podstawowego i
Gimnazjalnego. Uchwała wykreśla paragrafy mówiące o tym, ze rozdziela się i
tworzy odrębne placówki. Szczęśliwie się stało, że posłowie zdecydowali o
zmianie ustawy. Zespoły te mogą nadal funkcjonować na czas nieokreślony. To
sankcjonuje sytuację w Gdańsku.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Opinia KE jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 404?

za - 21
przeciw -   0
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/402/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIII/1453/2002 Rady Miasta Gdańska z
dnia 25 kwietnia 2002 r. w sprawie przedłużenia funkcjonowania Zespołów
Kształcenia Podstawowego i Gimnazjalnego w Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 111 do niniejszego protokołu.

108.LIKWIDACJI REJONU OBSŁUGI FINANSOWEJ PRZEDSZKOLI NR 10 W
GDAŃSKU UL. MICHAŁOWSKIEGO 28.
(DRUK NR 406)

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Druk mówi o likwidacji Rejonu Obsługi Finansowej Przedszkoli Nr 10 w
Gdańsku ul. Michałowskiego 28. Większość przedszkoli  jest samodzielna i nie
jest obsługiwana przez rejony. To jest jeden z ostatnich rejonów. Korzyścią dla
przedszkoli jest samodzielność i własna obsługa. W tym przypadku mamy tez
dwa dodatkowe etaty.
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Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Opinia KE, KB jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 406?

za - 21
przeciw -   1
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/403/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie likwidacji Rejonu Obsługi Finansowej Przedszkoli Nr 10 w
Gdańsku ul. Michałowskiego 28.
Uchwała stanowi załącznik nr 112 do niniejszego protokołu.

]

109.   PRZYZNANIA SAMODZIELNOSCI ADMINISTRACYJNO – FINANSOWEJ
JEDNOSTKOM BUDŻETOWYM - PRZEDSZKOLOM.

(DRUK NR 405)

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
To jest uchwała pochodna. W związku z likwidacją rejonu tworzy się
samodzielne przedszkola. Proszę o przyjęcie uchwały.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Opinia KE, KB jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 405?

za - 22
przeciw -   2
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/404/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie przyznania samodzielności administracyjno – finansowej
jednostkom budżetowym – przedszkolom.
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Uchwała stanowi załącznik nr 113 do niniejszego protokołu.

110.   PRZENIESIENIA SIEDZIBY SPECJALNEGO OŚRODKA SZKOLNO –
TERAPEUTYCZNEGO DLA DZIECI I MŁODZIEŻY Z AUTYZMEM Z
DOTYCHCZASOWEJ SIEDZIBY PRZY ULICY ŚLĄSKIEJ 37 DO BUDYNKU
PO ZLIKWIDOWANYM PRZEDSZKOLU NR 56 W GDAŃSKU, PRZY UL.
DĄBROWSZCZAKÓW 28.

(DRUK NR 409)

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Jest to kwestia formalna dotycząca przeniesienia siedziby Specjalnego Ośrodka
Szkolno – Terapeutycznego dla Dzieci i Młodzieży z Autyzmem z
dotychczasowej siedziby przy ulicy Ślaskiej 37 do budynku po zlikwidowanym
Przedszkolu Nr 56 w Gdańsku, przy ul. Dąbrowszczaków 28. W zwiazku z tym,
że zdecydowaliście się państwo zlikwidować przedszkole a budynek po nim jest
w dobrym stanie technicznym chcemy przeznaczyć go na ośrodek.
Zaoszczędzimy tym samym na czynszu.

Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
Opinia KE, KSSiOZ jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr
409?

za - 18
przeciw -   3
wstrzymało się -   1

RADA MIASTA GDAŃSKA
w głosowaniu   p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR XII/405/2002
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 28 sierpnia 2003 roku

W sprawie przeniesienia siedziby Specjalnego Ośrodka Szkolno –
Terapeutycznego dla Dzieci i Młodzieży z Autyzmem z dotychczasowej
siedziby przy ulicy Ślaskiej 37 do budynku po zlikwidowanym Przedszkolu
Nr 56 w Gdańsku, przy ul. Dąbrowszczaków 28.
Uchwała stanowi załącznik nr 114 do niniejszego protokołu.
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PUNKT 6
WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE

ALEKSANDER ŻUBRYS – Wiceprzewodniczący RMG
Zespół w sprawie ławników spotka się 10 września o godzinie 16.00 w RMG

PUNKT 7
ZAKOŃCZENIE OBRAD

Radny – RYSZARD NIKIEL - Wiceprzewodniczący RMG
Ogłaszam zamkniecie XII sesji RMG.
Obrady zakończono o godzinie 19.15.

Przewodniczący
Rady Miasta Gdańska

Bogdan Oleszek

Protokołowała:

Agnieszka Staniszewska
Protokół sporządzono 29.10.2003 r.


	PUNKT 1
	SPRAWY REGULAMINOWE
	Przewodniczący Rady Miasta BOGDAN OLESZEK otworzył i przewodni
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Kto z państwa jest za przyjęciem porządku obrad?
	PORZĄDEK OBRAD:





	PUNKT 2
	KOMUNIKATY
	
	
	
	
	Radny – BOGDAN OLESZEK - Przewodniczący RMG
	PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska
	Szanowni Państwo,

	Radny – BOGDAN OLESZEK - Przewodniczący RMG
	Szanowni Państwo.

	PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK - Przewodniczący RMG






	PUNKT 3
	OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH
	
	Radny – ALEKSANDER ŻUBRYS – Wiceprzewodniczący RMG.
	Radny – WIESŁAW KAMIŃSKI
	Radny – CZESŁAW NOWAK
	Radna- ELŻBIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ
	
	
	
	
	Radny – BOGDAN OLESZEK - Przewodniczący RMG


	Radny – GRZEGORZ STRZELCZYK
	Radny – BOGDAN OLESZEK - Przewodniczący RMG
	Radny – BOGDAN OLESZEK - Przewodniczący RMG






	PUNKT 4
	INTERPELACJE, ZAPYTANIA I ODPOWIEDZI PREZYDEBTA MIASTA
	
	Radny – BOGDAN OLESZEK - Przewodniczący RMG
	
	
	ANNA FOTYGA – Wiceprezydent Miasta Gdańska



	Radny – BOGDAN OLESZEK - Przewodniczący RMG
	
	
	ANNA FOTYGA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	SZCZEPAN LEWNA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	SZCZEPAN LEWNA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Zakład budżetowy jest kontrahentem wspólnot i innych wierzycie
	Ja rozumiem, że pan prezydent Adamowicz udzielił pełnomocnictw

	SZCZEPAN LEWNA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Nie, nie ma takiej sytuacji o jakiej pan mówi. Nie następuje w




	WŁODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gdańska
	
	
	PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska


	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG




	PUNKT 5
	
	
	
	UCHWAŁY W SPRAWIE
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Mamy problem z kartą pana radnego Bubmblisa. Ogłaszam 5 min. p
	po przerwie.
	WŁODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gdańska
	Panie Przewodniczący,
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	KB, KPGiM, KRP,KSiŁP, KE, KSSiOZ, KK, KTiS zaopiniowały projek
	radna – BARBARA MEYER
	WŁODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 286?
	UCHWAŁĘ NR XII/298/2003





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

	Radny – ALEKSANDER ŻUBRYS – Wiceprzewodniczący RMG
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Jak widać znaleźliśmy w komisji miejsce dla wszystkich. Kluby 
	UCHWAŁĘ NR XII/299/2003





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/300/2003





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/301/2003





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/302/2003





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/303/2003





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/304/2003





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/305/2003





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna.
	Radny – JANUSZ KASPROWICZ
	Chciałem usłyszeć zapewnienie dotyczące zajezdni pod kontem ek

	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	Radny – RYSZARD OLSZEWSKI
	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	Radny – JANUSZ KASPROWICZ
	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	Radny – RYSZARD OLSZEWSKI
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 381?
	UCHWAŁĘ NR XII/306/2003





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/307/2003





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/308/2003





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/309/2003





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/310/2003





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.
	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Radny – CZESŁAW NOWAK
	Radny – JANUSZ KASPROWICZ

	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	Radna – ZOFIA GOSZ
	Radna – ZOFIA GOSZ
	Radna – ZOFIA GOSZ
	Radna – ZOFIA GOSZ
	Radny – WIESŁAW KAMIŃSKI
	Radny – RYSZARD OLESZEWKI
	WIESŁAW BIELAWSKi – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD OLESZEWKI
	
	
	Wysoka Rado.
	Jeśli pan prezydent nie jest w stanie precyzyjnie mi odpowiedz



	Radna – MAŁGORZATA CHMIEL
	
	
	
	Radny – MACIEJ LISICKI
	Radny – WŁODZIMIERZ ŁĘCZKOWSKI
	Radny – CZESŁAW NOWAK




	Radny – TADEUSZ MĘKAL
	Radna – ZOFIA GOSZ
	Radna – BARBARA MEYER
	Radny – TADEUSZ MĘKAL
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Kto z państwa jest z wnioskiem radnej Meyer o odesłanie druku 
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/311/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.


	WIESŁAW BIELAWSKI– Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest z wnioskiem radn
	Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 388?
	UCHWAŁĘ NR XII/312/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.


	WIESŁAW BIELAWSKI– Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/313/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.


	WIESŁAW BIELAWSKI– Wiceprezydent Miasta Gdańska
	
	
	
	Przedkładam do uchwalenia projekt miejscowego planu zagospodar
	W planie są ograniczenia wysokości. Są też rezerwy na kolej. P



	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/314/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.


	WIESŁAW BIELAWSKI– Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/315/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.


	WIESŁAW BIELAWSKI– Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/316/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.


	WIESŁAW BIELAWSKI– Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna.

	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRG
	
	
	
	Chciałbym panią uspokoić. To jest autopoprawka dotycząca uzasa




	WIESŁAW BIELAWSKI– Wiceprezydent Miasta Gdańska
	
	
	
	Czyli w wyłożeniu było wszystko w porządku.




	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRG
	WIESŁAW BIELAWSKI– Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radna – MARIA MAŁKOWSKI
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 386 + autopoprawka?
	UCHWAŁĘ NR XII/317/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.


	WIESŁAW BIELAWSKI– Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/318/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.


	WIESŁAW BIELAWSKI– Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/319/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.

	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG

	WIESŁAW BIELAWSKI– Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG

	Radny – JANUSZ KASPROWICZ
	Radny – MAREK POLASZEWSKI
	Radny – MAREK POLASZEWSKI
	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/320/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/321/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.

	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG

	Radna - MARIA MAŁKOWSKI
	Radny – RYSZARD KLIMCZYK
	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/322/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/323/2002





	RADY MIASTA GDAŃSKA
	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/324/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/325/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/326/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/327/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/328/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/329/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/330/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/331/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/332/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/333/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/334/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/335/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/336/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/337/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/338/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/339/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/340/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/341/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/342/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/343/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/344/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/345/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/346/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/347/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/348/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/349/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/350/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/351/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/352/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu.

	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Po przerwie


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/353/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/354/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu.

	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG

	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Radna – DANUTA PUTRYCZ
	Panie Przewodniczący,

	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radna – DANUTA PUTRYCZ
	
	
	Jeżeli prognozy wyjdą nie korzystne dla mieszkańców to czy nad




	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – MAREK POLASZEWSKI
	W poprzednim planie strona wnioskującą była SM Chełm i HIT. Te

	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – TOMASZ SOWIŃSKI

	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radna – DANUTA PUTRYCZ

	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 371?
	UCHWAŁĘ NR XII/355/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu.

	Radny – TOMASZ SOWIŃSKI
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG

	Radny –WIESŁAW KAMIŃSKI
	Radny – GRZEGORZ STRZELCZYK
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG

	ANDRZEJ BODAKOWSKI – mecenas
	Radny – TOMASZ SOWIŃSKI

	Radny –WIESŁAW KAMIŃSKI
	
	
	
	Rzeczywiście pewnie  z formalnego punktu widzenia jest to złe 

	Radny –RYSZARD OLSZEWSKI



	Radny – GRZEGORZ STRZELCZYK
	
	
	
	Zwracam się a apelem aby moi przedmówcy wycofali swoje wnioski

	Radny –CZESŁAW NOWAK



	Radny –WIESŁAW KAMIŃSKI
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG odczytał apel.
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	
	
	Kto z państwa jest za przyjęciem apelu?




	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/356/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 64 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/357/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/358/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/359/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/360/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/361/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 69 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/362/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 70 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/363/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/364/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/365/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/366/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 74 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/367/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 75 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/368/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 76 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/369/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 77 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/370/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 78 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/371/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 79 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/372/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 80 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/373/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 81 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/374/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 82 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/375/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 83 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/376/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 84 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/377/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 85 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	
	
	
	RADA MIASTA GDAŃSKA



	UCHWAŁĘ NR XII/378/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 86 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radna – BARBARA MEYER
	Tam już mamy targi. Jest tam duże zatłoczenie i jeszcze przewi

	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radna – BARBARA MEYER

	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – CZESŁAW NOWAK
	Radna – MARIA MAŁKOWSKA
	Radny – TOMASZ SOWIŃSKI
	Radna – ZOFIA GOSZ
	Radny – WŁODZIMIERZ ŁĘCZKOWSKI

	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – TOMASZ SOWIŃSKI
	Radny – RYSZARD KLIMCZYK

	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – JANUSZ KASPROWICZ

	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – WŁODZIMIERZ ŁĘCZKOWSKI
	
	
	Prezydium rady powinno przemyśleć czy nie należy przystąpić do



	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Radny – WIESŁAW KAMIŃSKI
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Radny – RYSZARD KLIMCZYK
	Radny – ARKADIUSZ RYBICKI
	Radny – TADEUSZ MEKAL
	Radny – CZESŁAW NOWAK
	Radny – GRZEGORZ STRZELCZYK
	Radna - MARIA MAŁKOWSKA
	Radny – WŁODZIMIERZ ŁĘCZKOWSKI
	Radna – MAŁGORZATA CHMIEL
	Radny – MACIEJ LISICKI
	Radny – TADEUSZ MEKAL
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/379/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 87 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/380/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 88 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywne.
	Radna – BARBARA MEYER
	Ten plan ustalaliśmy w marcu. Co się zmieniło, że teraz go pos

	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radna – BARBARA MEYER
	Radny – TADEUSZ MĘKAl
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Kto z państwa jest za przyjęciem wniosku pani radnej Barbary M
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/381/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 89 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Radny – WŁODZIMIERZ ŁĘCZKOWSKI

	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 358?
	UCHWAŁĘ NR XII/382/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	JANUSZ TARNACKI - Miejski Konserwator Zabytków
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KK, KPGiM, KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za pr
	UCHWAŁĘ NR XII/383/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 91 do niniejszego protokołu.


	MAREK PISKORSKI – Dyrektor BRM
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KK jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dru
	UCHWAŁĘ NR XII/384/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	W sprawie nadania nazwy placowi.
	Uchwała stanowi załącznik nr 92 do niniejszego protokołu.


	JANUSZ TARNACKI - Miejski Konserwator Zabytków MAREK
	Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dr
	UCHWAŁĘ NR XII/385/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 93 do niniejszego protokołu.


	ANNA FOTYGA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG
	Opinia KRP, KB jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęcie
	UCHWAŁĘ NR XII/386/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 94 do niniejszego protokołu.


	RYSZARD BONGOWSKI – Dyrektor Biura Prezydenta Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Opinia KK jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dru
	UCHWAŁĘ NR XII/387/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 95 do niniejszego protokołu.


	RYSZARD BONGOWSKI – Dyrektor Biura Prezydenta Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Opinia KK jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dru
	UCHWAŁĘ NR XII/388/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 96 do niniejszego protokołu.


	RYSZARD BONGOWSKI – Dyrektor Biura Prezydenta Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Opinia KK jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dru
	UCHWAŁĘ NR XII/389/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 97 do niniejszego protokołu.


	JERZY REMBALSKI – Dyrektor Wydziału Promocji
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Opinia KSiŁP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem 
	UCHWAŁĘ NR XII/390/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	W sprawie zasad używania herbu, flagi i pieczęci Miasta Gdańsk
	Uchwała stanowi załącznik nr 98 do niniejszego protokołu.


	ANNA FOTYGA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Opinia KB, KTiS jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęci
	UCHWAŁĘ NR XII/391/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 99 do niniejszego protokołu.


	ANNA FOTYGA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Opinia KSSiOZ, KSiŁP jest pozytywna. Kto z państwa jest za prz
	UCHWAŁĘ NR XII/392/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 100 do niniejszego protokołu.

	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG

	Radny - TADEUSZ MĘKAL
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG

	Radny - TADEUSZ MĘKAL
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG

	Radny - TADEUSZ MĘKAL
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG

	Radny - TADEUSZ MĘKAL
	ANNA FOTYGA – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG

	Radna – BARBARA MEYER
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG

	Radna – BARBARA MEYER
	
	ANTONI SZCZYT – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunal


	Radny – KAZIMIERZ KOPRALEWSKI
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG

	Radny – KAZIMIERZ KOPRALEWSKI
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG

	Radny – KAZIMIERZ KOPRALEWSKI
	Radna – DANUTA PUTRYCZ
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Kto z państwa jest za wnioskiem pani radnej Danuty Putrycz o o

	DYMITRIS SKURAS - Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej
	RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący Radny – RMG
	Opinia KB, KPGiM jest pozytywna.
	Radny – JERZY ADAMSKI
	Mam wątpliwości co do wysokości opłat. Znam przypadki kiedy ni

	DYMITRIS SKURAS - Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej
	Radna – ZOFIA GOSZ
	Panie Przewodniczący,
	Radny – KAZIMIERZ KORALEWSKI
	Panie Przewodniczący,

	DYMITRIS SKURAS - Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 396?
	UCHWAŁĘ NR XII/393/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 101 do niniejszego protokołu.


	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Opinia KSSiOZ jest pozytywna z poprawka, opinia KK, KB, KE jest pozytywna oraz KTiS opinia pozytywna z poprawkami.
	Radna – ZOFIA GOSZ


	Proszę zwrócić uwagę na zał. Nr 1 punkt 2. Ja wnioskowałam o d
	
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Radny – JERZY ADAMSKI
	Radny – MAREK BUMBLIS
	Radna – ZOFIA GOSZ
	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 350 + autopoprawka?
	UCHWAŁĘ NR XII/394/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 102 do niniejszego protokołu.


	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Opinia KTiS, KB jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęci
	UCHWAŁĘ NR XII/395/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 103 do niniejszego protokołu.


	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Opinia KE, KB jest pozytywna.
	Radny – CZESŁAW NOWAK

	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – CZESŁAW NOWAK

	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 398?
	UCHWAŁĘ NR XII/396/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	W sprawie zasad udzielania stypendiów dla uczniów i studentów.
	Uchwała stanowi załącznik nr 104 do niniejszego protokołu.


	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Opinia KSSiOZ, KB jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyję
	UCHWAŁĘ NR XII/397/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 105 do niniejszego protokołu.


	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Opinia KSSiOZ jest pozytywna, KB odstąpiła od opiniowania. Kto
	UCHWAŁĘ NR XII/398/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 106 do niniejszego protokołu.


	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Opinia KSSiOZ, KB jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyję
	UCHWAŁĘ NR XII/399/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 107 do niniejszego protokołu.


	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Opinia KE jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dru
	UCHWAŁĘ NR XII/400/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 108 do niniejszego protokołu.


	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG

	Radny – TOMASZ SOWIŃSKI
	Radna – ELŻBIETA GRABAREK - BARTOSZEWICZ
	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radna – AGNIESZKA POMASKA
	Radna – ELŻBIETA GRABAREK - BARTOSZEWICZ
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG

	Radny – ARKADIUSZ RYBICKI
	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radna – DANUTA PUTRYCZ
	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – KAZIMIERZ KORALEWSKI
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG

	Radna – ELŻBIETA GRABAREK - BARTOSZEWICZ
	Radna – ELŻBIETA GRABAREK - BARTOSZEWICZ
	Radny – TOMASZ SOWIŃSKI
	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Opinia KE, KB jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem
	UCHWAŁĘ NR XII/401/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 110 do niniejszego protokołu.


	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Opinia KE jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem dru
	UCHWAŁĘ NR XII/402/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 111 do niniejszego protokołu.


	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Opinia KE, KB jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem
	UCHWAŁĘ NR XII/403/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 112 do niniejszego protokołu.


	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Opinia KE, KB jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem
	UCHWAŁĘ NR XII/404/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 113 do niniejszego protokołu.


	WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
	Radny – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodniczący RMG
	Opinia KE, KSSiOZ jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyję
	UCHWAŁĘ NR XII/405/2002





	Z dnia 28 sierpnia 2003 roku
	
	
	
	
	Uchwała stanowi załącznik nr 114 do niniejszego protokołu.





	PUNKT 6
	WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE
	
	ALEKSANDER ŻUBRYS – Wiceprzewodniczący RMG



	PUNKT 7
	ZAKOŃCZENIE OBRAD
	
	Radny – RYSZARD NIKIEL - Wiceprzewodniczący RMG




